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چرا عزمی وجود ندارد؟

استاندار هرمزگان تاکید کرد  

لزوم ثبت و پیگیری 
درخواست های سرمایه گذاری 

در هرمزگان
2

گروه خبر // مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان از جدیدترین تصمیمات مالیاتی  ستاد ملی مقابله با کرونا 
خبرداد.

  به گزارش خبرنگار دریا ، شــاکر رضا مریدی افزود: براســاس تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا، عملیات 
اجرایی وصول مالیات های مســتقیم تا بهمن ماه متوقف خواهد شد.وی بابیان اینکه صدور یا تجدید پروانه 
کسب وکارهای اقتصادی )اشخاص حقیقی( نیاز به اخذ گواهی پرداخت مالیاتی نخواهد داشت؛ اظهار داشت: 
مهلت تسلیم اظهارنامه ارزش افزوده فصل ســوم وچهارم یک ماه تمدید شد.مریدی افزود:جرایم پرداخت 

نشده بدهی مالیات و عوارض ) قانون تجمیع عوارض( درصورت پرداخت کل مبلغ، تا پایان سال 99 تمدید 
شد.وی افزود: مهلت اعتراض به ابلاغیه های مالیاتی که مهلت قانونی دارند، یک ماه ونیم تمدید شد.مدیرکل 
امور مالیاتی هرمزگان گفت: مهلت تســلیم عملکرد اشخاص حقوقی که در آذر و دی ماه بود، تا پایان بهمن 
تمدید شد.مریدی اظهارداشــت: کلیه مجوزهایی که تا اول بهمن ماه اعتبار داشتند، بصورت خودکار تمدید 
شدند ونیازی به مراجعه حضوری نیست.وی گفت: براساس تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا همچنین مهلت 

پرداخت عوارض کسب و پیشه شهرداری ها تا اول بهمن ماه تمدید شد.

آبا بتن ساحل                    
تولید و عرضه بتن آماده

دفترمرکزی :32212828 -32212929
کارخانه :32561030-31

آدرس :بندرعباس- بلوار امام خمینی نرسیده  به میدان 
شهدا نبش خیابان دانش ساختمان  بنی هاشمی واحد 2
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مدیران مصوبات بازدید را اجرایی کنند

ساکنان محله 
آیت ا... غفاری 

بندرعباس همچنان 
دغدغه دارند

 از ورود هزار خودرو به رودان 
جلوگیری شد

مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان خبرداد

جدیدترین تصمیمات مالیاتی  
ستاد ملی مقابله با کرونا

مهلت تسلیم عملکرد اشخاص حقوقی که در آذر و دی ماه بود، تا پایان بهمن تمدید شد

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در نطق میان دستور:

دولت صدای تخریب آلونک خانواده بندرعباسی را نشنید
صفحه 2را بخوانید



اجرای ۳۰ طرح عمرانی بقاع و موقوفات در هرمزگان
  گروه خبــر // معاون بهره وری اقتصادی اوقــاف و امور خیریه 
هرمزگان گفت: ۳۰ طرح عمرانی، کشاورزی و برق خورشیدی پس از 
دریافت موافقت سازمان مرکزی اوقاف و امور خیریه اجرا می شود که 
زمینه اشتغال افزون بر یک هزار نفر را فراهم می آورد. اسلام نظر نژاد 
ضمن بیان اینکه برای برخی از این طرح ها مجوز دریافت شده و برخی 
دیگر در مرحله اخذ مجوز از ســازمان مرکزی اوقاف و امور خیریه 
هستند،پیش بینی کرد: سرمایه ای که برای این طرح ها هزینه می شود با 
توجه به بی ثباتی اقتصادی تغییر خواهد کرد و به همین دلیل باید پس 
از اتمام در خصوص مبلغ هزینه شده اظهار نظر کرد.وی، به ۳۰ طرح 
مطرح شده اشاره کرد و ادامه داد: احداث هشت طرح تجاری مسکونی 
در بندرعباس و میناب آغاز شده که پیش بینی می شود ۲ طرح تا پایان 
سال جاری بهره برداری شود.وی افزود: این اداره کل در حال اخذ مجوز 
اجرای ۱۲ طرح تجاری مسکونی در شهرستان های میناب، بندرعباس 
و بندرلنگه بوده و مطالعه های احداث چهار طرح بخش کشاورزی که 
شــامل گلخانه می شود در مرحله انجام پژوهش ها قرار دارند.به گفته 
وی، همچنین ســه طرح نیروگاهی ۲۰ کیلوواتی با استفاده از انرژی 
خورشیدی در صورت موافقت سازمان مرکزی اوقاف و امور خیریه در 
بقاع متبرکه سید مظفر بندرعباس، سیدمحمد حاجی آباد و سید سلطان 
محمد رودان احداث و با انعقاد قرارداد با متقاضی یا متقاضیان فروخته 
خواهد شد.وی ادامه داد: این طرح ها که بخش های کشاورزی، تجاری، 
مســکونی و انرژی ) تامین برق چند بقعه متبرکه با استفاده از انرژی 
خورشیدی( را شامل می شــود درمدت زمانی حدود ۲ سال و اندکی 
بیشتر به اتمام خواهند رســید.وی اضافه کرد: همچنین طرح مرحله 
سوم موقوفه ناصری که ساختمانی چند طبقه است درحال احداث بوده 
و بخش اول آن شــامل فضای تجاری درسال آینده آماده بهره برداری 
خواهد شــد.به گزارش ایرنا ؛ معاون بهره وری اقتصادی اوقاف و امور 
خیریه هرمزگان در این گفت و گو بیان داشت: به علت بی ثباتی های 
اقتصادی هزینه احداث آن افزون تر از برآورد اولیه شده است و اکنون 

۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی دارد.

رفع موانع واحدهای تولیدی هرمزگان 
روزانه رصد می شود

  گروه خبر //  رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان 
گفت: جلسات کارگروه تســهیل و رفع موانع تولید استان بصورت 
منظم هرروز در مرکز شــبانه روزی فوریت های بررسی مشکلات 
واحدهای تولیدی جهت بررســی و تســهیل مشکلات واحدهای 
صنعتی، تولیدی و کشــاورزی برگزار می شــود. خلیل قاسمی در 
چهارصد و سومین جلسه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان 
هرمزگان، افزود: جلسات کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان 
بصورت منظم هرروز در مرکز شــبانه روزی فوریت های برســی 
مشــکلات واحدهای تولیدی جهت بررســی و تسهیل مشکلات 
واحدهای صنعتی، تولیدی و کشــاورزی برگزار می شــود.رئیس 
ســازمان صنعت، معدن و تجارت هرمــزگان تصریح کرد: از نقاط 
قوت جلسات کارگروه حضور فعال مسئولان دستگا ههای اجرایی 
و خدماتی استان و شهرستان وتعهد در اجرای مصوبات می باشد و 
بر اساس مواد ۶۳، ۶۲، ۶۱ قانون رفع موانع تولید مصوبات کارگروه 
لازم الاجرا بوده و تلاش می نمائیم تا با همکاری و همفکری موانع 
را به حداقل ممکن برسانیم و در صورتی که امکان رفع مشکل نباشد 
موارد به ســتاد ملی جهت تصمیم گیری ارجاع می شود.به گزارش 
ایسنا، در پایان بر اساس دستور جلسه مسائل و مشکلات واحدهای 
صنعتی مستقردر جزیره قشم مطرح و تصمیمات در مورد مشکلات 

پیش رو این واحدها اتخاذ شد.

خبر

خبری
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گروه خبر // استاندار هرمزگان بر لزوم ثبت و پیگیری درخواست های 
سرمایه گذاری در هرمزگان از طریق مرکز خدمات سرمایه گذاری 

استان تاکید کرد.
   به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی در نشســت کارگروه 
امور زیربنایی و توسعه شهری، روستایی، عشایری، آمایش سرزمین و 

محیط زیست اســتان هرمزگان بر لزوم ثبت و پیگیری درخواست های 
ســرمایه گذاری از طریق مرکز خدمات سرمایه گذاری استان تاکید کرد 
و بیان داشــت: روند دریافت اســتعلامات و صــدور مجوز طرح های 
سرمایه گذاری در هرمزگان باید از طریق مرکز خدمات سرمایه گذاری 
استان انجام شود.وی ادامه داد: دســتگاه های اجرایی باید این امر مهم 

را مــورد توجه قرار دهند تا فرآیند بررســی و صدور مجوز طرح های 
ســرمایه گذاری به صورت شفاف و در سریع ترین زمان ممکن صورت 
گیرد.استاندار هرمزگان خواستار تشکیل منظم جلسات گروه های کاری 
ذیل کارگروه های اســتان شد و تصریح کرد: درخواست ها و طرح های 
سرمایه گذاری پس از انجام فرآیند در مرکز خدمات سرمایه گذاری باید 
به گروه کاری مربوطه جهت بررســی دقیق و کارشناسی ارجاع شوند.

همتی اظهار داشــت: طرح های کارشناسی شده باید جهت تصویب در 
دستور کار کارگروه مربوطه از جمله کارگروه امور زیربنایی قرار گیرند 
و سپس برای تایید و تصویب نهایی در شورای برنامه ریزی استان مطرح 

شوند.

گروه خبر // نماینده بندرعباس، قشم، ابوموسی، 
حاجی آبــاد، خمیر در مجلــس گفت: موضوع 
تخریب آلونک متعلق به یک زن سرپرست خانوار 
بندرعباسی توسط شهرداری به کل دنیا مخابره 
شــد؛ چطور دولت صدای این خانواده مظلوم را 

نشنید؟
  به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمد مرادی در نشســت 
علنی مجلس شورای اســلامی در نطق میان دستور 
گفت: شــهادت مظلومانه شهید »محسن فخری زاده« 
دانشمند به نام جمهوری اسلامی را محضر مقام معظم 
 رهبری و امت شهید پرور ایران تبریک و تسلیت عرض 
می کنم.نماینده بندرعباس، قشم ابوموسی، حاجی آباد، 
خمیر در مجلس افزود: دشمنان قسم خورده بدانند که 
بــا این اقدامات مذبوحانه خود نمی توانند جلوی اراده 
و اعتقاد مردم ایران در رســیدن به اهداف متعالی خود 
را بگیرند و منتظر عواقب شــوم این گستاخی باشند.

نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس گفت: موضوعی 
که طی روزهای گذشته در رسانه ها و فضاهای مجازی 
مطرح شد و دل تمامی انسان های آزاده را به درد آورد، 
تخریب آلونک متعلق به یک زن سرپرســت خانوار 
بندرعباسی توسط شهرداری بود.وی ادامه داد: خدای 
متعال صدای ضجه های این کودک بینوا را شنید و به کل 
دنیا مخابره کرد؛ سوال اینجاست که چطور دولت صدای 

خانواده مظلوم را نشنید؟ چرا وزیر کشور که مسئولیت 
مستقیم دارد در این موضوع هیچ عکس العملی از خود 
نشان نداد؟ چرا اجازه داده شد که عواملی دست به کار 
شــوند و زندگی شخصی این خانواده را مورد کنکاش 
قــرار دهند تا به ناحق این زن بی پناه را فرصت طلب 
جلوه دهند.مــرادی در ادامه مطرح کرد: همه می دانیم 
فرصت  طلب کسانی هستند که آپارتمان های بلندمرتبه 
می سازند و حقوق شهرداری را هم پرداخت نمی کنند، 
اما مدعی ســهم خواهی بیشتر هســتند.عضو مجمع 
نمایندگان استان هرمزگان ادامه داد: این موضوع در هر 
کشوری اگر اتفاق می افتاد، حداقل بالاترین مقام مسئول 
در ســطح ملی استعفا می داد، اما در بندرعباس آقایان 
آنقدر شیفته خدمت به مردم شدند که حاضر نیستند با 

صندلی شهرداری خداحافظی کنند.
دولت گزارش دهد کدام بخش از مشکلات مردم 

را بهبود بخشیده است
  وی با بیان اینکه متاسفانه در دولتی که به اصول قانون 
اساسی توجه نمی شود، ضعیفان ضعیف  تر و حقوق آنها 
پایمال تر می شــود، ادامه داد: دولت گزارش دهد کدام 
بخش از مشکلات مردم را اصلاح کرده و بهبود بخشیده 
اســت؛ وضعیت ارز و طلا، قیمــت و کیفیت خودرو، 
اشتغال، مسکن و معیشت مردم کدامیک؟ این دولت با 
اهمال کاری های خــود کار دولت بعدی را با چالش 

جدی روبه رو کرده است.مرادی تاکید کرد: مردم انتظار 
دارند این مجلس انقلابــی حداقل رئیس جمهور را به 
صحن علنی کشانده و وی را وادار به پاسخگویی کنند.

* آنهایی که باید پاســخگوی عملکرد خود در 
منطقه آزاد قشم باشند به تکاپو افتاده اند

  نماینده بندرعباس، قشــم، ابوموســی، حاجی آباد، 
خمیر در مجلس با اشــاره به مشکلات حوزه انتخابیه 
خاطرنشان کرد: مشــکلاتی زیادی است که مردم در 
اســتان هرمزگان سالیان سال با آن مواجه هستند، این 
استان بزرگترین و مهمترین پالایشگاه ها، بنادر صنایع، 
مناطق آزاد تجاری دارد و ســهم مردم اســتان از این 
فرصت ها فقط و فقط آلودگی، افزایش نرخ بیکاری، 
افزایش آمار تصادفات منجر به مرگ و میر و افزایش 
مددجویان تحت پوشش کمیته امداد و سازمان بهزیستی 
اســت .مرادی اظهار کرد: در این جلسه می خواهم از 
حسن اعتماد شما نمایندگان بزرگوار در اجازه تحقیق 
و تفحص از منطقه آزاد قشــم تشکر می کنم؛ آنهایی 
که بایستی پاســخگوی عملکرد خود در منطقه آزاد 
قشم باشــند به تکاپو افتاده اند و با جمع کردن امضا 
و تشکیل جلســات متعدد، وامصیبتا سر می  دهند که 
مجلس قصد دارد خواب آنها را آشفته کند.این نماینده 
مردم در مجلس با اشاره به بودجه ۱۴۰۰، مطرح کرد: 
بودجه سال ۱۴۰۰ در حال رسیدگی است انتظار این 

بود که رئیس جمهور در مجلس حضور پیدا کند، ولی 
متاسفانه به علت ترس از بیماری کرونا حضور نیافت.
مرادی با اشاره به عدم حضور رئیس جمهور در صحن 
علنی ادامه داد: این گونه حرکت ها توهین به ۸۵ میلیون 
جمعیت ایرانی است؛ آقای رئیس جمهور مطمئن باشید 
با کرونا نمی میرید، چرا که مرگ در حین خدمت توفیق 
می خواهد. حتما سرگذشــت شهدای گرانقدر همچون 
شــهید رجایی، باهنر، حاج قاسم سلیمانی دانشمندان 
هســته ای، شهید بهشتی و شهدای سلامت و امثال آنها 
را بررسی کنید و سرنوشت حاکمان خائن به مملکت را 
هم. انتخاب با خود شماست اگر می خواهید این شعر 

شامل حال شما نباشد؛
عرصه سیمرغ نه جولانگه توست

 عرض خود میبری و زحمت ما میداری

از کارخانه صبا کار گــروه خبر // رئیس کل دادگســتری  بازدید  هرمزگان در 

در دل  پای  بندرعباس  یلدای ســهند 
دستورات  و  نشســت   تولیدکنندگان 
ویژه ای را برای گره گشایی از مشکلات 

این واحد تولیدی صادر کرد.
  به گزارش خبرنــگار دریا ؛ علی صالحی 
رئیس کل دادگســتری هرمزگان در جریان 
بازدید از شــرکت  صبا کار یلدای ســهند 
بندرعباس پای در دل تولیدکنندگان نشست 

و دستورات ویژه ای را به منظور رفع موانع 
تولید در این کارخانه ابلاغ نمود.  وی همچنین 
در گفتگو با مسئولان این کارخانه و استماع 
مشکلات آنها ، دستورات لازم را برای تسریع 
در روند پرداخت مطالبات این واحد تولیدی 
صادر کرد.مدیر شرکت صبا کار یلدای سهند 
نیز در جریان این بازدید ضمن تشکر از توجه 
ویژه دادگستری هرمزگان به رفع مشکلات 

تولید کنندگان گفت: با ورود دستگاه قضایی 
مقرر شد مطالبات این شــرکت تا دو هفته  
آینده پرداخت شــود.وی در ادامه افزود: با 
رفع موانع موجود،  واحد دوم این شــرکت 
 از ماه آینده با پیشــرفت بالغ بر 9۰ درصد 
راه اندازی می شود که ظرفیت اشتغالزایی این 
واحد تولیــدی از ۲۷ نفر به ۶۰ نفر افزایش 

می یابد.

استاندار هرمزگان تاکید کرد  

لزوم ثبت و پیگیری درخواست های سرمایه گذاری در هرمزگان

احمد مرادی نماینده مردم هرمزگان در نطق میان دستور:

دولت صدای تخریب آلونک خانواده بندرعباسی را نشنید

کمک دستگاه قضایی 
به رفع موانع تولیدکارخانه ای در بندرعباس

پشت پرده سیاست 

چراغ سبز شورای نگهبان به مصوبه هسته ای بهارستان 
همزمان با تداوم مخالفت دولتی ها ، با اصلاح طرح لغو تحریم ها پس از ایراد شورای 
نگهبان،فرصت یک ماهه به طرف های برجامــی برای اجرای کامل تعهدات به ۲ ماه 
افزایش یافت.کمتر از ۴۸ ساعت پس از ترور ناجوانمردانه دانشمند هسته ای و دفاعی 
کشورمان شهید محسن فخری زاده ، نمایندگان مجلس  در صحن علنی بهارستان با دو 
فوریت طرح اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها موافقت کردند؛ طرحی که به گفته محمد 
باقر قالیباف رئیس مجلس شورای اسلامی » امکانات صنعت هسته ای کشور را تقویت 
خواهد کرد و جلوی یاوه گویی ها و اقدامات تروریستی دشمنان  را خواهد گرفت«.این 
طرح اما آن طور که باید  و شاید به مذاق اهالی دولت خوش نیامد و با واکنش تعدادی 
از پاستور نشینان همراه شد؛ در ابتدا حجت الاسلام روحانی رئیس جمهور در جلسه  
هیئت دولت و در لابه لای سخنانش درباره چرایی غیبتش در مجلس برای ارائه بودجه 
۱۴۰۰، در برابر مصوبه اخیر مجلس موضع گرفت و آن را برای فعالیت های دیپلماتیک 
مضر خواند:» گمانه زنی هایی که ممکن اســت در رسانه ها مطرح شود مبنی بر این که 
حضور نداشتن من در مجلس  به دلیل مصوبه دیروز مجلس  است، درست نیست. البته 
دولــت با آن مصوبه موافقت نمی کند و آن را برای روند فعالیت های دیپلماتیک مضر 
می داند اما به دلیل پروتکل های بهداشتی به مجلس نرفتم و نه مسئله  ای دیگر.« پس از 
رئیس جمهور ، اسحاق جهانگیری معاون اول روحانی در جمع خبرنگاران حاضر شد. 
وی در بخشی از صحبت های خود طرح  راهبردی مجلس  برای کاهش تحریم ها را 
به لحاظ قانون اساســی، دخالت در اختیارات دولت و  شورای عالی امنیت ملی اعلام 
کرد و از تنظیم نامه دولت به رئیس شــورای نگهبان در این خصوص خبر داد:» دولت 
در تصمیم گیری در این زمینه هیچ دخالتی نمی کند تا نظام یک تصمیم واحد داشته باشد، 
مصوبات شورای عالی امنیت ملی هم بعد از آن که به تایید رهبر انقلاب می رسد، لازم 
الاجرا می شــود. پس این یک موضوع مهم حیاتی است و این که مجلس به آن ورود 
کرده اســت از این منظر به نظر ما مصلحت نیست خصوصاً این که پس از سال ۱۳9۷ 
آمریکایی ها از برجام خارج شدند و فشارهای اقتصادی سنگینی بر کشور وارد کردند و 
به تعبیر خود فشار حداکثری وارد کردند و جمهوری اسلامی راهبردی را که رهبر انقلاب 
به عنوان مقاومت در برابر فشــار در نظر گرفتند، پیاده کردند.« وی در بخش دیگری 
ازســخنان خود با اشــاره به این که مصوبه مجلس در هیئت دولت مورد بررسی قرار 
گرفته است، اظهار کرد:» من هم نامه دولت در این زمینه را برای آقای جنتی آماده کردم 
که راجع به همین مصوبه مجلس است.« محمود واعظی رئیس دفتر ریاست جمهوری 
نیز به این ماجرا ورود کرد و اقدام اخیر مجلس را ناپخته دانست:» اکثر اعضای دولت 
نگرانی هایی داشــتند زیرا در این طرح با وزارتخانه ها و بخش های ذی ربط مشورت 
نشــده بود و این پختگی لازم را ندارد و در نحوه اجرا مشــکل ایجاد می کند. برخی 
اعضای دولت نگران بودند که ممکن است با این طرح در روابط خارجی مشکلاتی 
به وجود بیاید.« البته اظهارات اهالی دولت از ســوی اهالی خانه ملت بدون پاسخ 
نماند و با واکنش های صریح اهالی مجلس همراه شد. در همین زمینه، امیر حسین 
قاضی زاده هاشمی نایب رئیس مجلس با اشاره به این که این طرح باعث بازدارندگی 
 می شــود و قدرت ایران را در برابر غرب بالا می برد، موضع گیری های دولتی ها 
 درباره طرح »  اقدام راهبردی برای لغو تحریم ها«  را لجبازی دولت  توصیف کرد:

» شاهد سیاسی کاری و لجبازی دولت با مجلس هستیم، دولت حاضر نیست موفقیتی 
به نام مجلس ثبت شود اما مجلس نگاه سیاسی یا قبیله ای به موضوعات ندارد.« 

 
 

تازه های مطبوعات
آرمان ملی- این روزنامه در گزارشــی با تیتر» پرســش های افکار عمومی کمتر 
نشد«، نوشت:» کنارهم قراردادن اظهارات علی ربیعی و علی شمخانی پرسش های 
بیشــتر را در مســئله ترور شــهید فخری زاده به اذهان متبادر می سازد. آن ها از 
سویی همچنان بر موضوع اشراف اطلاعاتی بر مسئله ترور تاکید دارند و می گویند 
دســتگاه های اطلاعاتی هم از محل ماجرا باخبر بودند و هــم فردی که قرار بود 
ترور شــود، اظهاراتی که مخاطب را با این سوال مواجه می سازد که اگر چنین بوده 
اســت پس چطور درباره نحوه ترور فخری زاده، حتی چند روز بعد از وقوع ترور، 

روایت های متعددی شنیده می شود و اطلاع یگانه در موردش مطرح نیست؟«.
کیهان- این روزنامه نوشت: با ایجاد و تسهیل شرایط تحصیل در رشته  هایی چون 
آموزش زبان عبری، تاریخ  شناسی رژیم صهیونیستی و ... امکان پرورش و تربیت 

نسل ایرانیان عاشق مبارزه با صهیونیسم فراهم شود.
 جام جم- اولی هاینونن معاون ســابق آژانس بین المللی انرژی اتمی در مصاحبه 
اختصاصی با این روزنامه گفت : »قرار بود با ) شــهید( محسن فخری زاده دیدار و 
گفت و گو کنیم. من، شــخصا یک بار از سوی آژانس برای ملاقات با او تعیین و 
معرفی شده بودم اما این ملاقات از سوی ایران لغو شد. اگر بخواهم دقیق تر بگویم،  
ما از اواخر سال ۲۰۰۵ خواستار ملاقات با او بودیم. سرانجام ملاقاتی برای سپتامبر 
۲۰۰۸ تنظیم شد اما ایران آن را لغو کرد. فکر می کنم بعد از خروج من از آژانس در 
سال ۲۰۱۰، آژانس بین المللی انرژی هسته ای به درخواست های خود ادامه داد. البته 
من نمی دانم آیا آمانو مدیر کل سابق آژانس  می خواست شخصا او را ببیند یا خیر.«

انعکاس
دیده بان ایران مدعی شد : مصطفی معین، وزیر علوم دولت اصلاحات، در صفحه 
اینستاگرام خود تصاویری منتشــر کرد و نوشت: »در تاریخ ۲۶ دی ۱۳۸۵، دکتر 
اردشیر حسین پور استاد فیزیک هســته ای دانشگاه شیراز و سرپرست آزمایشگاه 
تحقیقاتی مالک اشــتر در خوابگاه صدرای دانشــگاه با گاز رادیواکتیو توســط 
 عوامل موساد ترور شــد.در آن زمان ترور این دانشمند برجسته هسته ای از سوی 
مقامات تکذیب شــد و او به عنوان مورد گازگرفتگــی معمولی، غریبانه به خاک 

سپرده شد!«.
 جهان نیوز نوشــت : گرفتن انتقام خون شهید محســن فخری زاده موضوعی دور 
از ذهن نیســت اما این که این بار ایران چه مســیری را برای اخذ تاوان از رژیم 
صهیونیســتی و هم پیمانانش در پیش خواهد گرفت ســوالی است که پاسخ های 
متعددی دارد. با توجه به داشــتن هم پیمان و نیروهــای نیابتی در مرزهای رژیم 
اشغالگر قدس، دست ایران برای پاسخ گویی بسته نیست و به دلیل تفاوت شرایط 
با ترور شهید حاج قاسم سلیمانی گمان می رود نحوه پاسخ گویی نیروهای ایران به 
این جنایت نیز متفاوت باشــد و به روش حمله موشکی به تروریست ها در گذشته 
رقم نخورد. این پاسخ از سوی ایران می تواند انتقامی از افرادی در رژیم صهیونیستی 
یا حمله سایبری به تاسیسات این رژیم اشغالگر باشد و با وارد کردن هزینه زیاد به 
اسرائیل جنایتکار این پیام را خواهد داشت که این دست عملیات ها در کشور ما و 

علیه منافع ما بهای بسیار سنگینی برای آن ها در پی دارد.

 به گزارش خانه ملت ،محمد حسین فرهنگی سخنگوی هیئت رئیسه نیز ورود مجلس به 
این موضوع را قانونی توصیف کرد و گفت که این طرح طبق مصوبه جلسه ۷۴9 شورای 
عالی امنیت ملی به تاریخ ۲9 شــهریور ۱۳99 هماهنگ شده تا مجلس در این موارد 
ورود کند.پس از تصویب طرح » اقدام راهبردی برای لغوتحریم ها«، این طرح به شورای 
نگهبان رفت و این نهاد نظارتی  به جهت ابهام در ماده ۶ این طرح و روشن نبودن آن با 
مصوبه شورای عالی امنیت ملی مجدد این طرح را برای اصلاح به مجلس فرستاد و روز 
گذشــته نمایندگان  با اصلاح ماده ۶ این طرح برای تامین نظر شورای نگهبان موافقت 
کردند. برهمین اساس ضرب الاجل مجلس به دولت برای خروج از پروتکل الحاقی در 
صورت اجرایی نشــدن تعهدات کشورهای متعهد از یک ماه به دوماه افزایش پیدا کرد. 
در این بین گفته می شود که این تغییر و افزایش مدت زمان ضرب الاجل ، فرصت سه 
هفته ای را برای  جو بایدن رئیس جمهور جدید آمریکا فراهم خواهد آورد که درباره 

پرونده برجام تصمیم گیری کند.
بایدن : به دنبال بازگشت به برجام و تشدید محدودیت های هسته ای هستیم 

دقیقا یک ماه از انتخابات جنجالی آمریکا گذشــته و یک ماه و نیم تا روی کار آمدن 
رســمی جو بایدن در کاخ ســفید باقی مانده با این حال هنوز رئیس جمهور منتخب 
ایالات متحده حاضر نشده در خصوص یکی از مهم ترین پرونده های سیاست خارجی 
واشنگتن یعنی ایران و برجام صحبت صریحی داشته باشد .  با وجود عدم موضع گیری 
صریح بایدن، »توماس فریدمن« ســتون نویس معروف روزنامه »نیویورک تایمز« طی 
مصاحبه ای درباره برنامه های بایدن برای ســاعات و ماه های اولیه دولت احتمالی اش، 
از او پرســید که آیا هنوز به یادداشت چند هفته قبلش در وبگاه »سی ان ان«، مبنی بر 
این که »اگر ایران به تبعیت ســفت و سخت به توافق هسته ای بازگردد، ایالات متحده 
هم دوباره به این توافق بازمی گردد، البته به عنوان نقطه شروعی برای مذاکرات آتی« و 
تحریم هایی که »دونالد ترامپ« بر ایران وضع کرده را لغو می کند، پایبند است؟ که وی نیز 
در پاسخ به این سوال فریدمن گفت: »]کاری[ سخت خواهد بود، اما بله«.ستون نویس 
نیویورک تایمز، درباره موضع بایدن حول برجام )که حین مصاحبه تشــریح شد(  ادامه 
داد: »در حالت ایده آل، تیم بایدن می خواهد شــاهد این باشد که مذاکرات آتی نه تنها 
شامل امضاکنندگان اصلی توافق - ایران، آمریکا، روسیه، چین، انگلیس، فرانسه، آلمان 
و اتحادیه اروپا - باشــد، بلکه همسایگان ایران مخصوصا عربستان سعودی و امارات 
متحده عربی را نیز در بر گیرد«.وی با بیان این که از نظر تیم بایدن نگرانی امنیت ملی 
آمریکا اکنون تحت کنترل درآوردن مجدد برنامه هســته ای ایران و نظارت کامل بر آن 
است، افزود: »از دید آن ها، تولید سلاح اتمی در ایران تهدید مستقیم امنیت ملی برای 
ایالات متحده و رژیم جهانی کنترل تسلیحات اتمیِ ان پی تی است«.نیویو رک تایمز در 
ادامه به نقل از بایدن نوشت: »ببینید، صحبت های زیادی درباره موشک های نقطه زن و 
تمام چیزهای دیگر که منطقه را بی ثبات می کند، وجود دارد. اما حقیقت این جاست که 
بهترین راه برای رسیدن به ثبات نسبی در منطقه، مقابله با برنامه هسته ای ]ایران[ است«.

وی درباره برنامه خود در قبال ایران گفت: »ما از طریق مشورت با متحدان و شرکای 
خود، وارد مذاکرات و توافقات بعدی برای تشدید و تمدید محدودیت های هسته ای ایران 
خواهیم شد و همچنین به برنامه موشکی ایران نیز خواهیم پرداخت«.بایدن سپس تاکید 
کرد که هر زمان نیاز باشــد، آمریکا گزینه بازگشت تحریم ها را در اختیار دارد و ایران 

نیز این موضوع را می داند.

    
سرمقاله

  در حالیکه دســتگاه قضایی برای احقاق حق حاشــیه نشــینان و عدالت در 
بهره مندی از خدمات و رفع تبعیض در این مناطق، بازدید از محلات حاشیه نشین 
را در دستور کار قرار داد؛ اما بنظر می رسد برخی دستگاه ها اقدامات لازم را در این 
مناطق آنطور که انتظار می رفت، انجام نمی دهند وعزم لازم را برای رفع مشکلات 
محلات ندارند.ماه قبل بود که مسئولان قضایی و سپاه و حتی شهردار و برخی دیگر 
از مسئولان اجرایی استان از محله آیت ا... غفاری بندرعباس بازدید کردند و رئیس 
کل دادگستری استان اعلام کرد که این محله و سه محله چاهستانی ها، کوی ملت 
و اسلام آباد بایستی در ظرف مدت یک سال و برای هر محله سه ماه دستگاه های 
اجرایی وقت بگذارند ومشکلات شان را برطرف نمایند و ضرب الاجل سه ماهه ای 
را برای رفع مشکلات محله آیت ا... غفاری )شهناز( تعیین نمود که بیش از یک ماه 
از این بازدید وضرب الاجل گذشته است؛ اما چندان اقدام اثرگذاری در این محله را 
مسئولان مربوطه انجام نداده اند وبایستی در روند اجرای برنامه ها تسریع نمود تا بعد از 
گذشت سه ماه از تاریخ بازدید، اقدامات ملموس باشد. انتظار می رفت واگذاری سند 
املاک در این محله به گونه ای سهل شود وتدبیری اندیشیده می شدتا اسناد املاک 
محله بطور کامل صادر شود وساکنانی که توانایی دارند، بتوانند اقدام به اخذ تسهیلات 
نوسازی وبازسازی املاک شان کنند. همچنین املاک فرسوده ای که صاحبان شان 
توانایی بازسازی و تعمیر ندارند با فوریت توسط نهادهای مختلف تا قبل از بارش 
 باران بازســازی شوند که در هر بارندگی ســقف ودیوار تعدادی از املاک تخریب 
می شوند و بایستی پیشگیری نمود تا از مدفون شدن ویا صدمه دیدن اهالی محروم در 
زیر آوار املاک فرسوده محله جلوگیری شود.همچنین بایستی جهت کاهش مشاغل 
کاذب و...، ساکنان محله را تشویق نمود تا بخشی از املاک شان را به واحد تجاری 
و... تبدیل کنند و کســب وکار و درآمد مناســبی داشته باشند که البته این موضوع 
هم یکی از مصوبات بازدید اخیر از این محله بوده اســت. از طرفی دیگر برخی از 
 خانواده ها تحت پوشش نهادهای حمایتی قرار دارند وبرخی از ساکنان مستمند و
محروم محله تحت پوشش هیچ نهادی قرار ندارند که بایستی از این خانواده ها هم 
حمایت نمودونهادهای حمایتی میزان حمایت های شان را افزایش دهند.این محله که 
شهیدان گرانقدری را تقدیم انقلاب کرده است، متاسفانه بدلیل بی توجهی مسئولان 
در دهه های اخیر، وضعیت نامناســب و رقت انگیزی دارد و از شرایط موجود هم 
برخی مخلان امنیت وخلافکاران سوء استفاده نموده و معتادان کوچه های محله را 
به عنوان پاتوق خود قرار داده اند و می طلبد با قاطعیت بیشتری همانطور که بارها 
مسئولان قضایی و انتظامی کشور واستان تاکید داشته اند، برخورد شود و این محله 
بطور کامل پاکسازی شده تا امنیت کامل در محله برقرار شود تا اراذل و اوباش جرات 
تهدید و عربده کشی و... را نداشته باشند. انتظار می رود با رصد کامل مصوبات بازدید 
اخیر، ارتقای امنیت و خدمات رسانی، بازگشایی معابر، صدور اسناد املاک، بازسازی 
املاک فرسوده، افزایش خدمات رسانی، راه اندازی ایستگاه پلیس، برخورد قاطع با 
اراذل واوباش، موادفروشان و مشروب فروشان و... را به همراه داشته باشد و مسئولان 
اجرایی، شهرداری و... مصوبات را بطور کامل اجرایی نموده تا طعم عدالت را ساکنان 
محروم این محله و ســایر محلات برایشــان ملموس باشد.رئیس کل دادگستری 
 اســتان در بازدید مــاه قبل از این محله در خصوص همکاری مشــترک با دیگر
 دستگاه های مسئول به منظور خدمت رسانی با هدف کاهش آسیب های اجتماعی 
در محله کوی آیت الّل غفاری و دیگر محلات بندرعباس، اظهار داشــت: امروز با 
 همکاری سپاه امام سجاد»ع« و مشارکت همه دستگاه ها طرح کاهش گام به گام 
 آسیب های اجتماعی در مناطق کم برخوردار شهر بندرعباس با محوریت چهار محله کوی 
آیت الّل غفاری ، کوی ملت ، اســلام آباد و محله چاهســتانی ها آغاز و قرارگاه 
تحول این محلات راه اندازی شد.در نتیجه ایجاد قرارگاه تحول محلات بندرعباس 
با همکاری دادگستری استان و سپاه امام سجاد)ع( و مشارکت تمامی دستگاه های 
اجرایی و شــهرداری ، ارگان های مرتبط می توانند در جهت محرومیت زدایی و 
توانمندسازی این محلات کمک کنند تا برنامه های مشترکی را به اجرا بگذاریم. طرح 
کاهش گام به گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار شهر بندرعباس با 
هدف پیشــگیری از وقوع جرم ، محرومیت زدایی و توزیع عادلانه خدمات در این 
مناطق اجرا می گردد و براساس آن ، طی برنامه زمانبندی شده یکساله ، با اختصاص 
مهلت ســه ماهه برای بازآفرینی و توسعه زیرساخت ها و همچنین اصلاح نواقص 
موجود در هریک از محلات ، در مجموع و در نهایت به چهار محله کم برخوردار 
شهر بندرعباس خدمت رسانی خواهد شد و ضمن کاهش آسیب های اجتماعی در 
این مناطق ، گام های بلندی در جهت عمران و آبادانی هر محله و رفع مشــکلات 
ساکنین آن برداشته خواهد شد.وی در تشریح تدابیر پیشگیرانه اتخاذ شده به منظور 
اجرای طرح کاهش گام به گام آســیب هــای اجتماعی در مناطق کم برخوردار و 
 فعالیــت های قرارگاه تحول محلات چهارگانه شــهر بندرعباس اظهار داشــت: 
هم اندیشــی و تصمیم گیری به همراه رصد عملکرد دســتگاه ها و ادارات متولی 
 و نظارت بر اقدامات انجام شــده در راســتای مصوبات و به منظور بازآفرینی و 
محرومیت زدایی از مأموریت های مهم قرارگاه تحول اجتماعی محلات است.با اشاره 
به برخی آســیب های اجتماعی و جرائم مشــهود در خیابان ها و کوچه های این 
محلات که موجب سلب آسایش اهالی شده است و تأکید بر این که هیچ  نقطه ای از 
شهر بندرعباس نباید مأمن و جولانگاه مجرمان و خلافکاران و معتادان متجاهر شود، 
تصریح کرد: دســتگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد افرادی با ایجاد لانه های 
فساد در منازل و معابر، به امنیت و آسایش مردم آسیب بزنند.دستگاه هاي اجرایي و 
شهرداری باید خدمات ویژه حوزه خود را به ساکنان این محلات محروم ارائه کنند 
و با ایجاد امکانات فرهنگي، اجتماعي و ورزشي در این مناطق از میزان آسیب ها 
بکاهند.صالحی با تعیین مهلت سه ماهه برای مدیران متولی و دستگاه های مربوطه 
تأکید کرد: در صورت کوتاهي دســتگاه ها در امر خدمات رساني به این محله ها 
و مناطق ، با عنایت به دســتورالعمل »نحوه مقابله با  ترک وظایف قانونی مدیران و 
کارمندان«  ابلاغی از ســوی ریاست محترم قوه قضائیه با متخلفین برخورد جدي 
خواهد شد.صالحی همچنین از شــهرداری بندرعباس خواست در راستای احقاق 
حقوق عامه ، عمل به وظایف قانونی و همچنین اجرای مصوبات شورای پیشگیری 
از وقوع جرم استان هرمزگان نسبت به تأمین روشنایی و نور کافی در مناطق مختلف 
این محلات، تعیین تکلیف اســناد منازل ساکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و 
املاک و انتقال مالکیت و صدور سند به نام مالکین این منازل، تقسیم عادلانه منابع و 
امکانات، ایجاد پارکها ، فضای سبز و مبلمان مناسب و اصولی شهری طی مهلت سه 
ماهه اقدام نماید. وی بر لزوم بازسازی بافت فرسوده این محله تاکید کرد. طرح جامعی 
از سوی دادگستری استان هرمزگان تهیه و به ادارات و دستگاه های اجرایی و دیگر 
متولیان  ابلاغ شده است که بر اساس آن، دستگاه های مربوطه اعم از شهرداری، ستاد 
اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی،سپاه،بنیاد مسکن 
انقلاب اسلامی، مسکن و شهرسازی و اداره کل صمت استان با محوریت دادگستری 
کل هرمزگان وظایفی را متقبل شوند و در اسرع وقت طی یک بازه زمانی سه ماهه 
مشکلات محلات کم برخوردار شهر بندرعباس را به گونه ای که در شأن مردم آن 
باشد حل و فصل نمایند که امیدواریم با اجرای کامل این طرح به زودی شاهد تحولی 
مهم در این محلات باشیم.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان، ایجاد اشتغال، کاهش 
فقر، توانمند سازی و ایجاد دسترسی آسان جهت اجرای مشاغل کوچک و خانگی 
را از مهمترین محورها و اهداف طرح »کنترل آســیب های اجتماعی و جرایم در 
محلات محروم بندرعباس« برشمرد.صالحی ، ساماندهی و بازسازی بافت فرسوده 
با استفاده از ظرفیت گروه های جهادی ،بازگشایی معابر ، ایجاد اشتغال برای جوانان 
ساکن این محلات از طریق صدور جواز کسب و ارائه تسهیلات بانکی با مشارکت 
اتحادیه اصناف و سازمان فنی حرفه ای را از دیگر ویژگی های این طرح برشمرد.
وی همچنین با اشاره به محورهای پیشگیرانه طرح تحول محلات شهر بندرعباس، 
اســتقرار مراکز پلیس ، ایجاد گشت های رضویون ، جمع آوری معتادان متجاهر و 
پاتــوق های آنها و پیش بینی نظام بازپروری هدفمند و علمی برای این افراد را از 
دیگر خصوصیات طرح  کنترل آســیب های اجتماعی و جرایم در محلات محروم 
بندرعباس عنوان کرد.وی با اشــاره به اینکه طرح کنترل آسیب های اجتماعی و 
جرایم در محلات محروم و کم برخوردار بندرعباس با محوریت دادگستری استان 
و همکاری سپاه امام سجاد)ع(، شهرداری بندرعباس و سایر دستگاه های حمایتی 
و مقابله ای از ابتدای آبانماه آغاز شــده اســت؛ افزود: هدف از اجرای این طرح ؛ 
شناسایی آسیب های اجتماعی محلات پر خطر و اتخاذ تدابیر مناسب جهت رفع 
آن از جمله اقدام به منظور جمع آوری معتادین متجاهر،  مقابله با سرقت، دستگیری 
اراذل و اوباش، فروشندگان مواد مخدر و مشروبات الکلی، فروشندگان سلاح غیر 
مجاز و برخــورد با اعمال غیر اخلاقی با رویکرد تحولی و افزایش ضریب امنیت 

محلات می باشد.
  علی زارعی

چرا عزمی وجود ندارد؟
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 آرزو توکلی سرویس استان ها // استاندار کرمان با 
اشاره به مشکلات برخی پروژه ها عنوان کرد: اصل 
مهم برای ما تامین زیرساخت ها و مجوزهای لازم در 
استان است و وقتی آماده شود، پایه بعدی شخص 
سرمایه گذار اســت؛ نمی توانیم برای فردی انرژی 
بگذاریم که انگیزه ندارد و به هر دلیل منصرف شده 
که در این صورت باید کنار برود تا فرد با انگیزه وارد 

کار شود. 
  به گــزارش خبرنگار دریا ؛ دکتر"علی زینی وند" در 
جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان کرمان با 

اشاره به عدم پیگیری برخی پروژه ها اظهار کرد: باید 
کوتاهی دستگاه ها و جایی که کم کاری و عدم پیگیری 
بوده از مواردی که خــارج از اراده ما و به عللی مانند 
تحریم و ... بوده، تفکیک و کوتاهی مدیران به اسم گفته 
 شــود.وی افزود: جایی که مجوز داده شده اما فرد کار 
نمی کند باید محکم کنار زده شود و خسارتش را بدهیم 
و جایی که دستگاه اجرایی یا بانک کوتاهی می کند، باید 
بدون رودربایستی اعلام شود.زینی وند تصریح کرد: در 
بحث پتروشیمی فجر کرمان قرار شد فاز نخست آغاز 
شــود و مشکل آب را صنعت و معدن حل کند و بحث 
تامین مالی با واگذاری ۶۰ درصد ســهام انجام شود و 
طی یک ماه آینده گــزارش را می گیریم و اگر عملی 
نشود، به گونه دیگر رفتار خواهیم کرد.استاندار کرمان 
بیان کرد: باید در پتروشیمی ها، بحث آب را استان جلو 
ببرد و مشکل آنها تامین مالی است که راه های مختلفی 
را می روند و آنچه که در اختیار ما در اســتان است در 
پتروشیمی کرمان و بافت که ضرورت استان است، رها 
نمی کنیم و باید زیرســاخت ها در استان تامین شود و 
تامین مالی به عهده ما نیست.وی با اشاره به مشکلات 
برخی پروژه ها عنوان کــرد: اصل مهم برای ما تامین 
زیرســاخت ها و مجوزهای لازم در اســتان است و 

 وقتی آماده شود، پایه بعدی شخص سرمایه گذار است؛ 
نمی توانیم برای فردی انرژی بگذاریم که انگیزه ندارد 
و به هر دلیل منصرف شــده کــه در این صورت باید 
کنار برود تا فرد با انگیزه وارد کار شــود.زینی وند در 
بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه باید در استان 
تمرکز را بر بخش خدمات بیشتر کرد و این یک راهبرد 
 اســت، افزود: خلاء دیگری که وجــود دارد و باید در 
برنامه های آینده در مشــاغل به آن توجه کرد، بحث 
مربوط به اشتغال شــرکت های دانش بنیان است زیرا 
با پیوند بخش های مختلف با این شرکت ها توازنی در 
ایجاد اشــتغال به وجود می آید.وی با اشاره به فعالیت 
پارک علم و فناوری تصریح کــرد: باید با قدرت کار 
را انجام بدهند و مورد حمایت هســتند اما استان باید 
محوریتی در پارک علم و فناوری داشــته باشد و باید 
یک مدیر ارشد داشته و مدیر کارها را تجمیع و پیگیری 
کند.استاندار کرمان با اشاره به اینکه در SME  ها )صنایع 

کوچک و متوسط( استان ظرفیت های بسیار ویژه ای 
دارد و باید این مــوارد در پروژه های اقتصاد مقاومتی 
ســال آینده طراحی شــود، طرحی که بتوان انجام داد 
افــزود: اگر کلا فقط در پروژه های بزرگ پیش برویم، 
 توسعه و اشــتغال استان نامتوازن می شــود و در دل 
پروژه های بزرگ نبایــد اصلا از واحدهای کوچک و 
متوســط و به ویژه مشــاغل خرد غافل شد.زینی وند 
تصریح کرد: از پــروژه های کلان حمایت می کنیم اما 
از همــه مدیران و نخبگان مــی خواهیم در SME  ها 
و مشــاغل خــرد و کوچک وارد شــوند که ظرفیت 
اشــتغال فراوانی دارد.وی با اشاره به اینکه ۵9۲ پروژه 
 اقتصاد مقاومتی یک راهنما برای ماســت، اظهار کرد: 
پروژه های رونق تولید دیر تعیین تکلیف شــده و اصل 
این اســت هرگونه کوتاهی و سهل انگاری در پیگیری 
مســائل مربوط به این طرح ها در اســتان مورد قبول 
نیســت و حتما ســازمان مدیریت با هماهنگی حوزه 

اقتصادی کوتاهی مدیران را شــفاف و به اسم گزارش 
 بدهد.اســتاندار کرمــان گفت: در حــوزه تامین مالی 
پروژه های آب، برق و راه هیچ مشکلی در استان کرمان 
نداریم و اصلا نباید استان در برق مشکل داشته باشد و 
باید در ماه های آینده آرامش خاطری به صنعت استان 
بابت تامین گاز بدهیم.عالی ترین مقام اجرایی دولت در 
استان کرمان خطاب به مدیران تصریح کرد: نباید برای 
سرمایه گذاری که کار نمی کند و طرح هایی که هرچه 
هزینه می کنیم و وام می دهیم زنده نمی شــود، وقت 
بگذارید و باید طرح هایی دنبال شود که پویا و کارآمد 
باشد و خوب نیست دوبار یک مصوبه بگیریم.زینی وند 
بیان کرد: باید مصوبات دقیق، قطعی و جدی باشــد و 
مصوبه تکراری بی جان نگیریم و گزارشات دقیق اعلام 
شود؛ ضمن اینکه درخواست داریم یک نهاد قوی بخش 
خصوصی مصوبات اقتصاد مقاومتی را پایش کند.وی 
افزود: در ســفرهای شهرستانی مهم ترین بحث اقتصاد 
مقاومتی اســت و تاکید دارم با توجه به شرایط کرونا 
مدیرانی که حضورشان ضروری است، بیایند و دستور 
کارها با دقت تنظیم شــود تا مردم نتیجه مصوبه را در 
شهرســتان ببینند ضمن اینکه طرح های مسئله دار را 

مصوب نمی کنیم.

استاندار کرمان:

باید کوتاهی مدیران به اسم گفته شود

 حسن سیلاوی سرویس استان ها //بازرس ویژه وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی گفت: کارگران بیمه شده در مناطق سیل زده 
که بنگاه اقتصادی آن ها دچار مشــکل شده است، بدون در 
 نظر گرفتن سابقه شــش ماه حق بیمه، تحت پوشش مقرری 

بیمه بیکاری قرار می گیرند. 
   به گزارش خبرنگار دریا ؛ کریم  یاوری که به منظور بررسی وضعیت 
آسیب دیدگان آبگرفتگی های ناشی از بارش های اخیر به خوزستان 

سفر کرده است، در جمع خبرنگاران اظهار کرد: به دستور وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی برای بررسی شــرایط هموطنان آسیب دیده از 
ســیل و بارش های اخیر به خوزستان ســفر کرده ام. در این دستور 
آمده که تمام معاونان، سازمان ها، صندوق ها، بانک ها و شرکت های 
زیرمجموعه مکلف هســتند که در کنار کمک های نوع دوســتانه به 
هموطنان در مناطق سیل زده، نســبت به تامین نیازهای اولیه آن ها 
با اولویت اقدام  کنند. وی افزود: امروز بر اســاس دســتور وزیر از 

مناطق ســیل زده بندرامام خمینی)ره( و ماهشهر بازدید خواهیم کرد 
تا با همکاری مســئولان و ستاد بحران استان خوزستان، در مناطق 
آسیب دیده نیازهای اولیه ضروری و مایحتاج مورد نیاز مردم به طرق 

مختلف به ویژه کمک های مردمی تامین شود.
  مشاور وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تصریح کرد: وظیفه انسانی 
و اســلامی هر فردی ایجاب می کند که در این ایام به ویژه شــرایط 
ســخت اقتصادی و کرونایی، با تمام  توان به هموطنان آســیب دیده 

کمک کنــد.وی گفت: جامعه هــدف و اولویــت وزارتخانه برای 
امدادرسانی، بازنشستگان، معلولان، مددجویان، سرپرستان خانوار، 

کارگران و اقشار آسیب پذیرتر هستند. 
   کارگران بیمه شده در مناطق سیل زده که بنگاه اقتصادی آن ها دچار 
مشــکل شده اســت، بدون در نظر گرفتن سابقه شش ماه حق بیمه، 
تحت پوشــش مقرری بیمه بیکاری قرار می گیرند.یاوری بیان کرد: 
تمــام ارکان و مجموعه های وزارتخانه به ویژه در مناطق ســیل زده 
مکلف هستند با تمام  توان و امکانات به کمک هموطنان آسیب دیده 
از ســیل یا حوادث قهری بپردازند. جامعــه کار و تولید، کارگران، 
 کارفرمایــان، تعاون گــران و دیگر فعالان این حــوزه باید در این 
 گونــه حوادث با اشــتیاق و انگیزه به یاری هموطنان آســیب دیده 

بشتابند.

روستا هایی که یکی پس از دیگری دفن می شوند 

سرویس اســتان ها // روستا های شهرستان 
ریگان به دلیل طوفان های شدید شن یکی پس 

ازدیگری در زیر شن های روان دفن می شوند. 
 ریگان یکی از شهرستان های کویری استان کرمان 
است که همه ساله مورد هجوم طوفان های سهمگین 
شن، گرد وغبار قرارمی گیرد.ریگان بعد از خوزستان 
دومین نقطه کانون بحران فرسایش بادی در کشور 
اســت که اجرای طرح های بیابــان زدایی در این 
شهرســتان می تواند آن را از هجوم شن های روان 
در امــان نگه دارد.کاهش نــزولات جوی در این 
شهرســتان برکانون های بحرانی آن افزوده وباعث 
خشک شدن جنگل کهور منحصر به فرد ایرانی که 
در این شهرستان قرار دارد، شده است.این طوفان ها 
به اندازه ای در روســتا ها تشدید می شود که اهالی 
آن نای ماندن درآنجا را ندارند وناچار می شــوند 
روســتای خود را ترک کنند و روستا ها یکی پس 
از دیگری در زیر شــن های روان دفن می شــود و 
دیگر صدا و هیاهویی از آن ها به گوش نمی رســد.
اما با اجــرای طرح های بیابان زدایــی می توان از 
هجوم شن های روان به روستا های شهرستان ریگان 
جلوگیری کرد و آسایش و آرامش اهالی روستا ها 
را به آنان بازگرداند.مدتی است چندین طرح بیابان 
زدایی ازاعتبارات صندوق توسعه ملی در شهرستان 
ریگان آغاز شــده است که این امر نوید از آینده ای 
روشن در این شهرستان می دهد و موجب خوشحالی 
مردم روستا هایی شده است که می توانند به زندگی 
در روستای خود ادامه دهند.محمد نیک اندام یکی 
از اهالی شهرستان ریگان گفت: روستای ما را شن 
به طــور کامل احاطه کرده بــود و دیگر امیدی به 
زندگی در آن نداشــتیم اما مدتی است منابع طبیعی 
و آبخیزداری اقدام به کاشت نهال در اطراف روستای 
ما کرده است که جای تقدیر دارد.مظفر شهیکی دیگر 
شهروند ریگانی تصریح کرد: شن های روان آسایش 
ما را سلب کرده بود و دیگر چاره ای جز ترک روستا 
را نداشتیم ولی منابع طبیعی اقدام به مالچ پاشی در 
کانون های بحرانی شــن های روان در روستای ما 
کرده است که واقعا امید در دل ما زنده شد.رحمان 
بمبویانی گفت: بزرگترین طرح نهال کاری در اطراف 
روســتای ما در منطقه دهرضا در حال اجراست و 
امیدواریم با رشــد درختان، روستای ما از شن های 
روان در امان بماند.محســن حقیقی دیگر شهروند 
ریگانی با تقدیر از منابع طبیعی شهرستان ریگان ابراز 
کرد: شن های روان در حال پیشروی به روستای ما 
بودند که منابع طبیعی با حفر کانال هایی در حاشیه 

روستا از ورود آن ها جلوگیری کرد.
* آغاز ۵ طرح بیابان زدایی در ریگان

  مجیــد امیــر زاده، رئیــس اداره منابــع طبیعی 
وآبخیــزداری ریــگان گفت: عملیات مبــارزه با 
بیابان زایــی در ریگان با ۵ طرح از اعتبارات دفتر 
مقام معظم رهبری آغاز شده اســت.او با اشاره به 
طرح هــای در حال اجرا افزود: طرح تله رســوب 
گیــر در۳۲۰کیلومتر از عرصه هــای کانون بحران 
فرســایش بادی و طرح نهال کاری در ۶۴۰هکتار 
از عرصه های بیابانی شهرســتان ریگان آغاز شده 
اســت که در این طرح بیش از ۲۰نفر مشــغول به 
نهال کاری وآبیاری هستند.رئیس اداره منابع طبیعی 
وآبخیزداری ریگان بیان داشت:آبیاری و مراقبت از 
نهال ها در هزار و ۲۰۰ هکتار از عرصه های بیابانی 
ریــگان از دیگر پروژ ه های صندوق توســعه ملی 
اســت.امیرزاده با اشاره به اینکه احداث گوراب در 
مسیر روان آب ها ودشت های سیلابی درسطح هزار 
و ۲۰۰ هکتار در حال اجرا اســت، گفت: همچنین 
مالچ پاشــی در ۳۰۰هکتــار از عرصه های کانون 
بحران فرســایش بادی درحال اجرا است.او افزود: 
این ۵طرح با اعتباری بالغ بر ۸۰میلیارد ریال از محل 
صندوق توسعه ملی برای مهار طوفان های شدید شن 
در این شهرستان پیشرفت خوبی داشته است.امیرزاده 
گفت: با اجرای هرکدام از این طرح ها ۲۰روستا از 

هجوم شن های روان در امان می مانند.
* ۱۶ روستا خالی از سکنه در ریگان

  همچنین امین باقــری فرماندار ریگان با تقدیر از 
سازمان منابع طبیعی وآبخیزداری استان کرمان گفت: 
طرح های خوبی در شهرستان ریگان در زمینه مهار 
گرد وغبار در حال اجرا است.اوبا اشاره به افزایش 
بیابان ها درشهرستان ریگان افزود: اعتباراتی که اکنون 
در اختیار استان قرار دارد جوابگوی بیابان زدایی در 
این شهرستان نیست.باقری گفت: طرح بین المللی 
بیابان زدایی ومهار گردوغبار در شهرســتان ریگان 
با ۶۲۰میلیارد تومان تصویب شد اما  فقط یک سال 
اجرا شد.فرماندار ریگان تصریح کرد: تا کنون گرد 
وغبار ۱۶روســتای ریگان را خالی از سکنه کرده 
است و۱۵۰روستا در محاصره شدید گرد وغبار قرار 
دارند.او خواستار توجه جدی به شهرستان کویری 
ریگان شــد.ریگان از جمله شهرستان هایی است 
که درســال ۲۰۰ روز آن طوفانی است و حل این 
مشکل نیاز به چاره اندیشی در سطح ملی و تلاش 
بیش تر مســئولان دارد در غیر این صورت هر روز 

بر مشکلات مردم و مهاجرت آنها افزوده می شود.

گیرِ  سه پیچ!
پدر بی خود به مادر می دهد گــیر
به خواهرها! برادر می دهد گـــیر
 شبی گر لج کــند بـابــای پـیرم
به مادر بار دیـگر می دهد گـــیر
نه یک بار و نه ده بار و نه صدبار
همـین طوری مکرر می دهد گـیر
پــدر هر وقت از مسـجد بیــایـد
به اهل خانه یکسر می دهد گــیر
به طــرز خنده ی سیـما و مــینا
به مـــوهای قلندر می دهد گـیر

دریــن جا طــبق قـانون طبــیعت
هرآن کس شد قوی تر، می دهد گـیر

طرف، ترسو و ناکام و ضعیف است
به افراد دلاور می دهد گیر

درون کـوچه ، آن هم روز روشــن
عزیز آقا بـه اختر می دهد گــیر!
یکی یـک تار مـو بـر سـر ندارد
به کوسه با سر ِ گر می دهد گـیر
اگر در بـلخ آهنــگر خطا کـــرد

یکی این جا به مسگر می دهد گـیر
طلا و ســکه را دشمن گران کــرد
ولـی خانم به زرگر می دهـد گــیر
جناح ِ این یک از این ور دهد گیر
جناح ِ دیگر آن ور می دهد گــیر!
دریـن بـازار ِ بی ذوق ِ سیـاســت

چغــندر هـم به شکّر می دهد گـیر
ممیــز مـی نـشینـد در اتـاقــش
از آن جا ، لای آن در می دهد گیر!
اگــر توپی خطا از خــط گذر کـرد
تماشاگر به داور می دهـــد گــیر

به هر صورت…زدن از پشت جرم است
نمی دانی که افـسر می دهد گــیر؟!
خـدا هـم واقعا کارش درسـت است
بـه هر کس بود پنچر! می دهد گـیر

بـه آن هــایی که پرُبادند…اما،
زبــانم لال! کمـتر می دهــد گـیر

عجب گیر ِ سـه پیچی داده این طنـز
از اول تا به آخــر می دهد گــیر

  راشد انصاری
 ***

هنرمند امروزی
هر آن شخصی که دنبال هنر رفت

تمام زحمت اش یک جا هدَر رفت !
حقوقش محو شد در روز اول

»چو مهمانی که شام آمد سحر رفت«
به زیر بارِ قرض و قوله هایش
طرف با لقوه و قوز کمر رفت

چنان تیری به او زد آسمان که
نوکش تا معده و اثنی عشر رفت

نه تنها از طلبکارانِ بد جنس
که از دست اجل صد بار در رفت!

به دنبال مجوزهای ارشاد...
همیشه پر امید آمد، پکر رفت
ندیده روز خوش فرزندِ شاعر
ولی از بخت بد راهِ پدر رفت
طلای عمرِ خود را مِس نماید

کسی که در هوای سیم و زر رفت
  راشد انصاری

طنز

کمیسیون معاملات

آگهي تجديد مزايده عمومي شماره 14– 99 
    سازمان منطقه آزاد قشم در نظر دارد  2 قطعه زمین تجاري – خدماتي  - مسكوني واقع در شهر قشم – بلوار هنگام را 

از طريق مزايده عمومي به اشخاص حقيقي و حقوقي واجد شرايط به فروش برساند. 
- قیمت پايه هر قطعه طبق لیست ) ذيل ( 

نوبت اول 

دبیرخانه کمیسیون معاملات

رديف

1
2

شماره قطعه

P12

P13

متراژ زمين

530.11 متر مربع

563.77 متر مربع 

قيمت پايه هر متر مربع زمين

70.000.000

70.000.000

قيمت كل هر قطعه زمين به ريال

37.107.700.000

39.463.900.000

- نحوه پرداخت: نحوه پرداخت مزايده فوق بصورت  نقد و يكجا مي باشد.
- ضابطه ساخت قطعات مذكور : 

- تعداد طبقات 6 طبقه 
- سطح اشغال طبقات همكف و اول 80 % و طبقات بالاتر 40 %

- حداكثر تراكم ساختماني 300 %
- حداكثر ارتفاع 24 متر

- مبلغ و نوع تضمین شركت در مزايده: 5 % ) پنج درصد ( قيمت پايه هر قطعه ،كه به صورت ضمانت نامه بانكی يا 
واريز نقدی به حساب شماره 4651525348 بانك ملت با شناسه واريز 99009803129 به نام سازمان منطقه آزاد قشم 
- شرايط حضور در مزايده: مزايده گران درصورتي كه متقاضاي خريد هر دو قطعه زمين به صورت همزمان باشند الزاماً 

مي بايستي پيشنهاد خود را براي هر قطعه در پاكات جداگانه به دبيرخانه كميسيون معاملات تسليم نمايند. 
- مهلت دريافت اسناد مزايده: متقاضيان مي توانند پس از واريز مبلغ 1.500.000 ريال به حساب شماره 4651525348 
با شناسه واريز 99009803129 بانك ملت به نام سازمان منطقه آزاد قشم ، از تاريخ 99/09/16 تا  تاريخ  99/09/25 

جهت دريافت اسناد و مدارك مزايده مراجعه نمايند .
- مهلت تحويل اسناد مزايده: از تاريخ 99/09/26  تا تاريخ 99/10/06 )آخرين مهلت تحويل پيشنهادها پايان ساعت 

اداري مورخ 99/10/06 مي باشد(
- زمان و محل تشكیل كمیسیون و بازگشايي پاكتها: رأس ساعت 10:00 روز يك شنبه تاريخ .99/10/07 - جزيره 

قشم- اسكله بندر بهمن – مديريت امور حقوقي و قراردادها 
- محل دريافت و تحويل اسناد مزايده: جزيره قشم- اسكله بندر بهمن – مديريت امور حقوقي و قراردادها – دبيرخانه 

كميسيون معاملات. تلفن35252150 – 076 و  35252471 – 076 فاكس 076-35241706 
)كد پستی : 7951617444(

www. Qeshm.ir :آدرس الكترونیكی -
ساير توضیحات: - به پيشنهاداتی كه پس از انقضای مدت مقرر در آگهی واصل شود ترتيب اثر داده نخواهد شد.

- ساير اطلاعات و جزييات مربوط در اسناد مزايده مندرج است.
- هزينه انتشار آگهی مزايده به عهده برنده مزايده ، می باشد.99/215 م/الف

امیرحسین حائری زاده سرویس استان ها 
//مدیر کل امور اقتصادی و دارایی استان 
از سهامدارانی که روش غیرمستقیم  یزد 
عدالت خود  مدیریت ســهام  بــرای  را 
ماهه  بازه یک  در  تا  برگزیده اند، خواست 
نســبت به ثبت نام در ســامانه سجام و 

دریافت کد بورسی خود اقدام کنند. 
   به گــزارش خبرنگار دریا ؛ علی نمازی در 
نشســت مجازی با خبرنــگاران که از طریق 
ســامانه برخط خانه مطبوعات و رسانه های 
اســتان یزد برگزار شد، اظهار کرد: ۶۲۰ هزار 
نفر در اســتان یزد دارای سهام عدالت هستند 
که در طرح آزادســازی، ۳۰ درصد مشمولان 
روش مســتقیم را برای مدیریت ســهام خود 
انتخاب کرده انــد و مدیریت ســهام عدالت 
۷۰ درصد بقیه بــا اعتماد به دولت یا به دلیل 

مراجعه نکردن به ســامانه ســجام به شرکت 
سرمایه گذاری سهام عدالت استان محول شده 
اســت.وی با اشاره به ســرمایه بالغ بر شش 
هزار میلیارد تومانی شــرکت سرمایه گذاری 
سهام عدالت استان یزد، گفت: در حال حاضر 
۴۵۳ هزار سهامدار سهام عدالت یزد که روش 
غیرمســتقیم ســهامداری را لحاظ داشته اند، 
سهامدار این شرکت محسوب می شوند.نمازی 
با بیان این که شرکت ســرمایه گذاری یزد با 
نماد »وسیزد« دارای بخشی سهام ۴۰ شرکت 
اقتصادی بزرگ کشور از جمله مخابرات است، 
 عوایــد و درآمد خوبی را برای این شــرکت 

پیش بینی کرد.
  به گفته این مســئول، سهامداران عضو برای 
دریافت ســود ســهام خود باید طی یک ماه 
آینده در سامانه سجام، ثبت نام و کدبورسی ۱۰ 

رقمی خود را دریافت کنند تا از منافع ســهام 
عدالت خود برخوردار شــوند.وی با بیان این 
که تاکنون ۱۲.۵ درصد از ســهامدارن عدالت 
در استان برای ثبت نام در سامانه سجام اقدام 
کرده اند، تاکید کرد: در صورت اقدام نکردن در 
این رابطه، عواید ســهام این افراد شامل حال 

آنها نخواهد شد.
  نمازی گفت: در صــورت ثبت نام و احراز 
هویت بیش از ۵۰ درصد ســهامدارن شرکت 
سرمایه گذاری ســهام عدالت استان، مجموع 
عمومی شــرکت به صورت الکترونیکی برای 
انتخاب هیــات مدیره جدید نیز انجام خواهد 
شــد.این مســئول در پایان خاطرنشان کرد: 
علاقمندان به کسب اطلاعات بیشتر می توانند 
از طریق شــماره تلفن پویای ۱۵۶9 سازمان 

بورس اقدام کنند.

بازرس ویژه وزیر کار در بازید از مناطق آبگرفته خوزستان خبر داد

اختصاص بیمه بیکاری به کارگران مناطق سیل زده بدون سابقه ۶ ماه

مدیر کل اقتصادی و دارایی یزد خبر داد

مهلت یک ماهه ی متقاضیان سود سهام عدالت برای ثبت نام در سامانه سجام
 // ها  اســتان  سرویس  توکلی  آرزو 
مدیرکل حفاظت محیط زیست استان 
کرمان گفت: مشــکلات متعددی در 
حوزه محیط زیســت وجود دارد که 
یکی از این مــوارد پدیده گرد و غبار 
محیطی  زیست  ای  دغدغه  عنوان  به 

است. 
  مرجان شــاکری با اشــاره به برداشت 
 های بی رویه از منابع آبی اســتان کرمان 
 طــی ادوار گذشــته تاکنــون افــزود: 
خشکســالی های پیاپی موجب کاهش 
سطح منابع آبی در این استان شده است.وی 
 از بین رفتن پوشش گیاهی و خشک شدن 
باغ ها و درختان را از جمله دلایل بروز 
گرد و غبار در اســتان کرمــان نام برد.

شــاکری با بیان اینکه اداره کل حفاظت 
محیط زیســت در تقابل با توسعه استان 

قرار ندارد اظهار داشــت: بلکه این نهاد 
در کنار و همگام با توسعه کرمان است و 
از ظرفیت های قانونی خود برای پیشبرد 
اهدافش استفاده می کند.وی افزود: توسعه 
پایدار مستلزم همگرایی است که سلامت 
انســان و بهترین شرایط محیط زیست را 

رقم می زند.
   وی بــا تاکید بر اینکه یکی از مهمترین 
 دغدغــه های محیط زیســت کرمان که 
 جزو دغدغه های زیســت محیطی است 
 گــرد و غبار و بحران آب اســت افزود: 
برداشت های بی رویه از منابع آبی کیفیت 
آب این اســتان را تنزل داده لذا با تغییر 
کیفیت منابع آبی ما شــاهد هستیم برخی 
باغ های پسته شمال کرمان خشک و به 

کانون ریزگردها تبدیل شده است.
  شــاکری ادامــه داد: اگــر از منابــع 

 آبــی اصولی تر برداشــت شــده بود و 
برنامه ریزی داشتیم شــاید امروز شاهد 
معضــلات زیســت محیطــی همچون 
ریزگردها نبودیــم و کاهش کیفیت منابع 
آبی و مهاجــرت مردم که زمینه ســاز 
مشــکلات بعدی اســت را نداشتیم. وی 
تصریح کــرد: از مردم مــی خواهیم در 
حفاظت از محیط زیســت پیرامون خود 
کوشــا باشند تا ســلامت جامعه انسانی 
رقم بخورد. شاکری با بیان اینکه همدلی 
و همیاری ایجاد شــده در محیط زیست 
استان کرمان توانسته چهره ای متفاوت از 
این بخش به جامعه ارائه کند اظهار داشت: 
برای اینکه بتوانیم محیط زیست را بیشتر 
معرفــی کنیم و آگاه رســانی عمومی به 
جامعه اتفاق بیفتد باید همگرایی و همدلی 

بیشتری ایجاد شود.

وجود ریزگردها در کرمان، دغدغه ای زیست محیطی 
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 بازیافت نباید یک شعار باشد 
باید تلاش کنیم یک فرهنگ شود 

 سینماها تااطلاع ثانوی تعطیل است 
  سرویس فرهنگی // محمدرضا صابری دبیر انجمن سینماداران با اشاره 
به تمدید ملاحظات و محدودیت های کرونایی در سراســر کشــور، تاکید 
کرد تا اطلاع ثانوی سینماهای کشور تعطیل است.محمدرضا صابری دبیر 
و سخنگوی انجمن ســینماداران درباره آخرین وضعیت وام هایی که قرار 
است سازمان سینمایی برای جبران خسارت کرونا به سینماداران پرداخت 
کند، گفت: واجدین شرایط دریافت وام، به بانک ها معرفی شده اند، اما هنوز 
مشخص نیســت که چه زمانی وام های مورد نظر پرداخت می شود.وی با 
اشاره به تعطیلی سینماها، توضیح داد: تا امروز که جلسه ای مبنی بر بازگشایی 
سینماها برگزار نشده است و می توان گفت در شرایط فعلی سینماها تا اطلاع 
ثانوی تعطیل است.دبیر انجمن سینماداران توضیح داد: البته این را باید بگویم 
تا زمانی که فیلم خوب اکران نشود، بازگشایی سینماها معنایی ندارد، سینما 
زمانی باز خواهد شــد که فیلم خوب اکران شــود، این در حالی است که 
کارگردانان و تهیه کننده ها علاقه ای به اکران فیلم های خود در شرایط فعلی 
ندارند، به همین دلیل باید شرایط مناسبی برای اکران فراهم شود.وی با اشاره 
به اینکه تهیه کنندگان سینمایی زمانی پیشنهاد اکران فیلم های خود را می دهند 
که بتوانند بازگشت سرمایه مناسبی در حد سرمایه تولید خود داشته باشند، 
توضیح داد: تصور کنید که شــرایط فعلی مساعدتر شود و اگر هم ویروس 
کرونا وجود داشته باشــد، مردم یاد بگیرند که چطور در کنار این ویروس 
زندگی کنند، در چنین وضعیتی می توان سینماها را با رعایت پروتکل های 
بهداشتی باز کرد و در چنین شرایطی با حضور مردم در سینماها، می توان امید 
به دریافت اجازه اکران فیلم های خوب داشــته باشیم.صابری گفت: مشکل 
دیگــری که در حال حاضر با آن مواجه هســتیم تأمین هزینه های جاری 
سالن های سینما است که نسبت به یک سال گذشته چندین برابر شده است، به 
عنوان مثال پیش از این پروژکتور ۶۷۰۰ را می خریدیم ۸۰ میلیون تومان، که 
در حال حاضر ۵۰۰ میلیون تومان فروخته می شود، یک لامپ پروژکتور را 
اگر ۳ میلیون تومان می خریدیم الان باید ۳۵ میلیون تومان برای آن پرداخت 
کنیم.صابری در پایان گفت: در حال حاضر سینماها با اینکه بسته هستند اما 
باید هزینه آب، برق و گاز را پرداخت کنند، به عنوان مثال ســینما قدس با 
اینکه تعطیل است ماهی ۲ میلیون تومان پول برق پرداخت می کند. البته ما 
از سازمان سینمایی خواسته ایم در این زمینه ما را همراهی کنند و در همین 
راستا پیش از این سازمان سینمایی اعلام کرده بود که هزینه های قبض تیر تا 
شهریور را پرداخت می کند که هنوز هیچ اتفاقی در این زمینه رخ نداده است.

صدای لالایی ها، این بار از خانه های روستایی هرمزگان 
  گروه خبر//  واحد کارشناس فرهنگی کانون با هدف جمع آوری لالایی 
های مناطق مختلف استان هرمزگان، اقدام به برگزاری مهرواره لالایی های 
روستا نمود.به گزارش خبرنگار دریا ؛ به گفته نعیم اسدی کارشناس مسئول 
فرهنگی هنری و ادبی این مهرواره رده های سنی مختلفی را شامل می شود.

اسدی افزود: علاقه مندان می توانند آثار لالایی های خود را به صورت ضبط 
آوای پدربزرگ، مادربزرگ، پدر و مادر و یا ضبط بازخوانی لالایی ها توسط 
کودکان ونوجوانان در قالب فایل هــای صوتی و تصویری در مدت زمان 
حداکثر ۳ دقیقه به همراه مشخصات به شماره وات ساپ ۰99۰۸۷۱۷9۵۶ 
ارسال و در این مهرواره شرکت نمایند.کارشناس مسئول فرهنگی هنری و 
ادبی کانون هرمزگان افزود: مهلت ارســال آثار به دبیرخانه این مهرواره ۲۰ 

آذر ماه است.

 ســرویس فرهنگی // احسان علیخانی به همراه 
چهار داور مســابقه »عصر جدید« بعد از مدت ها 
توقف این برنامه، در برابــر مخاطبان خود قرار 
گرفتند و درباره ســرانجام تولیــد و پخش آن 

توضیحاتی ارائه کردند.
 احســان علیخانی بعد از چند مــاه که برنامه »عصر 
جدید« روی آنتن نرفته است، از طریق یک گفتگوی 
اینترنتــی در برابــر مخاطبانش ظاهر شــد و درباره 

سرنوشت این برنامه توضیحاتی ارائه کرد.
آریا عظیمی نژاد، امین حیایی، رؤیا نونهالی و بشــیر 
حســینی داوران برنامه »عصر جدیــد« نیز در قالب 
ارتباط تصویری، علیخانی را در این گفتگوی اینترنتی 

همراهی کردند.
کسی نیست که این شرایط را درک نکند

علیخانی در ابتدا با اشــاره به شرایط سخت کرونا و 
عزادار شدن برخی از مردم در پی ابتلاء به این بیماری 
بیان کــرد: ما قرار بود آبان برگردیم و توضیح خواهم 
داد که چرا پروژه متوقف شده است. ما هم مثل خیلی 
از صنوف و مشاغل دیگر درگیر این ماجرا هستیم که 

به مرور درباره اش توضیح خواهم داد.
وی با اشــاره به برخی نظرهای مردم و ســوال های 
مخاطبان که از او پرســیده بودند کجا هستید؟ گفت: 
ما هم تهران و ســرکار هستیم اما نه مثل سابق و فکر 

می کنم کسی نیست که این شرایط را درک نکند.
مجــری »عصر جدید« تصریح کــرد: برخی هنوز به 
کرونا باور ندارند و این شگفت آور است چون ماجرای 
عجیبی است و آنها که اهل تفکر هستند متوجه هستند 
که با یک اتفاق جهانگیــر، رو به روییم که کنترل هم 
نشــد به دلایلی.در ادامه احسان علیخانی طی ارتباط 
تصویــری با آریا عظیمی نژاد بیــان کرد که دلیل لایو 
امشــب این بود که عصر جدید چه شد و عظیمی نژاد 
گفت: من نگرانی ام خود تو به عنوان تهیه کننده اســت 
و هزینه هایی که با آنها درگیر هســتی! از لوکیشن و 
دستمزد عوامل تا مســائل دیگر و اگر جای تو بودم 

سکته می کردم.
علیخانی هم به شوخی جواب داد من سکته کرده ام و 

الان با ویلچر آمده ام!
بدون تماشاگر و با تعدیل عوامل، باز هم 

۲۰۰ نفریم!

این مجری در ادامه این گفتگوی تصویری پرســید به 
نظرت با این شرایط می توانستیم برنامه را ضبط کنیم؟ 
که عظیمی نژاد گفت: نمی توانستیم چون خود ما بدون 
تماشاگر حدود ۳۰۰ نفر هستیم. و این شرایط را سخت 
می کند و یادم هست وقتی عده ای را تعدیل کردیم باز 

هم حدود ۲۰۰ نفر شدیم.
علیخانــی: برای من به عنوان تهیه کننده بهترین کار بود 
کــه کار را تولید کنیم، چون مــا از مهر 9۸ برنامه را 
شــروع کردیم و ۱۸ ماه طول کشیده و نمی دانیم کی 
تمام می شــود خدا کمک کند تا نوروز ۱۴۰۰ به پایان 
برســد علیخانی نیز در ادامه توضیح داد: نود درصد 
از شرکت کننده ها از شــهرهای دیگر هستند آنها هم 
خانواده دارند و گروه های پر تعداد هستند. مثلًا گروهی 
داریم که ۶۰ نفر هســتند دو روز باید به تهران بیایند 
تمرین کنند. ممکن است پدر و مادرهای شأن درگیر 
باشند.وی اضافه کرد: الان خیلی از شوهای تلویزیونی 
یا فیلم و ســریال ها هستند که در حال کارند اما شاید 
گروه های کوچکی هستند ولی ما بخواهیم ضبط کنیم با 

یک گروه ۵۰ نفره نگرانی ها بالا می رود.
موضوع مهم حضور مردم در استودیو است

وی در ادامــه گفتگویی تصویــری هم با امین حیایی 
برقرار کرد و طی آن گفت: امین به شدت نگران عصر 
جدید است هفته ای یک بار با هم حرف می زنیم ایده 
می دهد و می گوید به نوعی باید به مردم انرژی بدهیم 
با این حال موضوع مهم ما آوردن مردم به استودیو بوده 
اســت.حیایی نیز در ادامه با تسلیت به مردم عزادار و 
هنرمندان در روزهای کرونایی عنوان کرد: فکر می کنم 
تنها راه همین است که صبوری کنیم و منتظر بمانیم تا 
واکســن واقعی بیاید.علیخانی نیز در جواب بیان کرد: 
برخی فکر می کنند ما نگران کار خود هستیم اما شرایط 

همه مشاغل اکنون اینگونه شده است.
تهیه کننده »عصر جدید« در ادامه درباره اینکه چرا در 
آبان ماه امسال ضبط »عصر جدید« انجام نشده است 
توضیح داد: برای مــن به عنوان تهیه کننده بهترین کار 
بــود که کار را تولید کنیم چون ما از مهر 9۸ برنامه را 
شروع کردیم و ۱۸ ماه طول کشیده و نمی دانیم کی تمام 

می شود خدا کمک کند تا نوروز ۱۴۰۰ به پایان برسد.
وی ادامه داد: به ویژه که مشکلاتی داریم که کمرشکن 
است، از هزینه های کلان در فضای تولید گرفته تا دیگر 
هزینه ها و اجاره و دلیل ما برای اینکه نتوانستیم برنامه 
را در آبــان ضبط کنیم این بود که شــرکت کننده های 
انفرادی و گروهی داشــتیم و شرایط برای حضورشان 
مســاعد نبود. امیدواریم شرایط بهتر شود و بتوانیم در 
زمستان این کار را انجام دهیم.علیخانی یادآور شد: نود 
درصد شرکت کننده ها شهرستانی هستند و باید به تهران 
می آمدند در شرایطی که نمی توانند ماسک بزنند تمرین 
می کردند، خانواده هایشان درگیر بودند، منع تردد بود و 
مشکلات زیادی داشتیم وگرنه ما هم دوست داریم کار 
را عاشقانه شــروع کنیم و امیدوارم زودتر آغاز شود.

علیخانی در تاکید بیشــتر دربــاره زمان ضبط اصلی 
قسمت های باقی مانده از فصل دوم »عصر جدید« با 
حضور شرکت کنندگان نیز عنوان کرد: اگر شرایط مهیا 
باشد در دی ماه ضبط ادامه این فصل را شروع می کنیم 
وگرنــه در بهمن یا اســفند ضبــط اصلی 
حســینی:  بشــیر  می کنیــم  شــروع  را 
انســان نباید به خــودش مطمئن باشــد

علیخانی در ادامه با بشــیر حسینی دیگر داور عصر 
جدیــد گفتگو کرد. حســینی دربــاره وضعیت این 
روزهای خــود و اطرافیانش عنوان کرد: من هم مثل 
دیگران هم در اطرافم بارها دچار کرونا شــدند و هم 
عزادار شدند. به طور مثال پدر و مادر خود من دو بار 
مبتلا به کرونا شده اند که نگران هم شدیم.وی در ادامه 
به مرگ های غریبانه و بدون مراسم اشاره کرد و این 
قرنطینه را زمانی برای خلوت دانســت و گفت: خدا 
خواست یک بار دیگر به ما فرصت بدهد تا در خود 
بازنگری کرده و بــا خود خلوت کنیم. باید پیام های 
بزرگ تری را دریافت کنیم از جمله اینکه انسان نباید 

به خودش مطمئن شود.
ضبط یک برنامه بدون حضور 

شرکت کنندگان
مجــری عصر جدید در ادامه و قبل از گفتگو با رؤیا 

نونهالی از یک برنامه بدون حضور شرکت کنندگان 
»عصر جدید« خبــر داد و گفت: از اوایل هفته بعد 
ضبط کاری را شــروع می کنیم که طی آن ۸ تا ۱۰ 
کلاکت تولیدی را در استودیو برنامه انجام می دهیم 
که شــرکت کننده ها در آن نیســتند.وی درباره این 
برنامه توضیــح داد: در این برنامــه من و داوران 
هســتیم و فکر می کنم در دی ماه پخش شود.وی 
در تاکید بیشتر درباره زمان ضبط اصلی قسمت های 
باقی مانده از فصــل دوم »عصر جدید« با حضور 
شرکت کنندگان نیز عنوان کرد: اگر شرایط مهیا باشد 
در دی ماه ضبط ادامه این فصل را شــروع می کنیم 
وگرنه در بهمن یا اســفند ضبط اصلی را شــروع 

می کنیم.
علیخانی در ادامه درباره ضبط کلاکت های تولیدی 
هم یادآور شــد: ما این کار را شــروع کرده ایم که 

کارویژه ای با حضور داوران خواهد بود.
رؤیا نونهالی: با اینکه افراطی مراقب 

بودم، مبتلا شدم
علیخانی در بخــش بعدی با نونهالی گفتگو کرد که 
نونهالی در این بخش گفت: من با اینکه به شــکل 
تقریباً افراطی مراقب بودم اما مبتلا شــدم و بعد از 

آن قرنطینه را هم پشت سر گذاشتم و تست منفی را 
هم دریافت کردم.

وی ادامه داد: من ســر کار می روم و خیلی ها این 
روزها ســر کار هســتند اما ضبط »عصر جدید« 
کاری پرمخاطره است.علیخانی هم به شرایط سخت 
بازیگران اشاره و بیان کرد: متأسفانه در این شرایط 
بازیگرانی را از دست داده ایم چون نمی توانند مقابل 
دوربین ماســک بزنند و باید بازی کنند. بازیگری 
جزو مشاغل پرخطر اســت.وی در پاسخ نونهالی 
درباره وضعیــت برنامه نیز در توضیح دوباره تاکید 
کرد: ما هم مثل خیلی از مشاغل منتظر هستیم. مثل 
تئاتری ها که ضربه ســختی خوردند. شبکه تا الان 
صبوری کرده و بچه ها همدلی کرده اند. ما دو مرحله 
توقف داشــته ایم و این سومین مرحله است که اینها 
می تواند کاری را به نابودی بکشاند و من امیدوارم 
درنهایت تا تحویل سال بتوانیم فینال کار را برگزار 
کنیم.احســان علیخانی در پایان در گفتگو با ایمان 
قیاســی از برنامه جدید پرسید که توضیح داد: این 
برنامه مدلی از همان »هشــتگ عصر جدید« است 
که شــرکت کننده ها حضور ندارند، بلکه خود شما 

)علیخانی( و داوران در آن حضور خواهید داشت.

 »عصر جدید« چرا متوقف شد؟ 

واحد آموزش 
سازمان مدیریت پسماند 

شهرداری بندرعباس

 سرویس فرهنگی  // وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با اشاره 
به ادامه شیوع کرونا در کشور درباره برگزاری جشنواره های 
مختلــف فجر به ویژه فیلم فجر، گفــت: موضوع چگونگی 
برگزاری رویدادها در حال بررســی اســت و به زودی نظر 
نهایــی درباره برگزاری مجازی و یا تعویق این رویداد هنری 

سینمایی اعلام می شود. 
سید عباس صالحی در حاشیه مراسم امضای تفاهمنامه همکاری وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی و آموزش و پرورش در جمع خبرنگاران، اظهار 
داشت: با توجه به ادامه شــیوع ویروس کرونا و این بیماری منحوس در 
کشور دو نظریه درباره برگزاری سی و نهمین دوره جشنواره فیلم فجر مطرح 
است که یکی برگزاری آن به شکل مجازی و دیگری به تعویق انداختن آن 

تا زمان دیگری است.

 

عضو کابینه دولت دوازدهم با ذکر این نکته که ممکن اســت در زمســتان 
سال جاری بخصوص بهمن ماه موج کرونایی دیگری را شاهد باشیم، گفت: 
بنابراین احتمال برگزاری جشنواره بصورت قبل در فضای حقیقی امکانپذیر 

نخواهد بود از این رو این جشنواره در فضای مجازی برگزار خواهد شد.
به گفته وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی موارد پیشنهادی دراین باره درحال 
بررسی است لذا به محض تصمیم گیری نهایی در اسرع وقت اطلاع رسانی 

خواهد شد.
صالحی در عین حال گفت: چنانچه موضوع برگزاری مجازی این جشنواره 
در بهمن ماه محقق نشود به احتمال قوی جشنواره فیلم فجر با تعویق چند 

ماهه، اوایل سال آینده )۱۴۰۰( برگزار خواهد شد.
به گفته وی هرچند برگزاری مجازی جشنواره آن رونق جشنواره حقیقی 
فیزیکی را ندارد اما تاثیرات آن کمتر از فضای حقیقی و فیزیکی هم نیست.

دبیرخانه سی و نهمین جشنواره فیلم فجر در فراخوانی اعلام کرد: همزمان با 

چهل و دومین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی با هدف معرفی و 
تقدیر از آثار برگزیده یک سال تلاش سینماگران ایرانی  که در این شرایط 
دشــوار چراغ سینمای ایران را روشن نگه داشته اند و نیز اعتلای تولیدات 
سینمایی، صیانت از هویت ملی مبتنی بر آموزه های دینی و ایرانی، حمایت 
از سینمای خلاق و توسعه اقتصاد سینما بهمن ماه ۱۳99 در تهران با ضوابط 
ابلاغی از سوی ســتاد ملی کرونا توسط سازمان امور سینمایی و سمعی 

بصری برگزار می شود.
سید عباس صالحی و محســن حاجی میرزایی وزیران فرهنگ و ارشاد 
اسلامی و آموزش و پرورش امروز با امضای تفاهمنامه همکاری دوجانبه 
بر ضرورت گسترش همکاری های آموزشی، تربیتی، فرهنگی و هنری تاکید 

کردند

وزیر فرهنگ خبر داد 

برگزاری مجازی جشنواره فیلم فجر یا تعویق آن تا اوایل سال آینده

 سرویس فرهنگی // گروهی از نویسندگان 
با انتشــار پیامی  ادبیات کودک و نوجوان 
از خانواده ها دعــوت کردند با پرداختن به 
برنامه های فرهنگی شب چله امسال را برای 
بچه ها شادتر و به یادماندنی تر از پیش کنند.

گروهی از نویســندگان شــناخته شده ادبیات 
کودک و نوجوان ایران با انتشــار پیام مشترکی 
با مضمون اســتقبال از شــب یلدا از هنرمندان 
و خانواده هــا دعــوت کردند بــا پرداختن به 
برنامه های فرهنگی، شــب چله امسال را برای 
بچه ها شــادتر و بــه یاد ماندنی تــر کنند. این 
نویســندگان معتقدند شب یلدا که از جلوه های 
ادب دوستی و فرهنگ شناســی ایرانیان است، 
باید با برنامه های ویژه ای بــرای بچه ها همراه 

باشد.
نویســندگانی از شهرهای اصفهان، ایلام، اهواز، 
بجنــورد، تبریز، رشــت، شــیراز، قزوین، قم، 
مرند،  کاووس، مشهد،  گنبد  کرمانشــاه، کیش، 
ملایر و همدان در میــان امضاءکنندگان نامه به 
چشم می خورند. متن پیام این نویسندگان چنین 

است:
مادران و پدران ایرانی

شاعران، نویسندگان و قصه گویان عزیز
سلام

بچه های ایــران و جهان روزهای ســختی را 
می گذرانند. کرونا و شرایط اقتصادی و اجتماعی 
دست به دست هم داده اند تا نیازهای بچه ها بیش 
از پیش نادیده گرفته شود و فرزندان ما بیش از 
هر زمانی با ناملایمات، خمودگی و ملال دست 
و پنجه نرم کنند. آئین شــب چله از سنت های 
زیبای ما ایرانیان است که همواره با هنر، شعر، 
قصه و خاطره پیوند داشــته. بیایید هر کدام به 
سهم خود بکوشیم یلدای امسال را به خاطره ای 
خوش و متفاوت بــرای کودکانمان تبدیل کنیم. 
بیایید در این شــب به آن ها کتاب هدیه بدهیم، 
برایشان قصه بگوییم و با آنها بازی کنیم. بیایید 
بچه ها را با ریشــه های ارزشمند فرهنگ خود 
آشنا کنیم و به فردایی روشن ، انسانی، عادلانه، 

شاد و آرام امیدوار سازیم.
جعفر ابراهیمی شــاهد، احمــد اکبرپور، مریم 
انصاری،  نوش آفرین  امامی،  غلامرضا  اسلامی، 
عبدالرحمن اونق، طاهره ایبد، محمود برآبادی، 
محمود  پریــرخ،  زهــره  بکتاش،  غلامرضــا 
پوروهاب، ســحر ترهنده، لالــه جعفری، مریم 

جلالی، عباس جهانگیریــان، مرتضی حاتمی، 
ابراهیم حســن بیگی، فرهاد حسن زاده، خاتون 
حســنی، رودابه حمزه ای، ســپیده خلیلی، لیلا 
خیامی، مجید راســتی، مصطفی رحماندوست، 
شــاهین رهنما، مریم زندی، عباسعلی سپاهی 
یونسی، نوید سیدعلی اکبر، طیبه شامانی )طناز(، 

افسانه شعبان نژاد، اسدالل شعبانی، شهرام شفیعی، 
محمدرضا شــمس، آتوسا صالحی، افشین علِاِ، 
زهرا فرمانی، پیوند فرهادی، ســیدعلی کاشفی 
ماهوتی،  مهری  لرســتانی،  فریبرز  خوانساری، 
مهدی مــرادی، فرمهر منجــزی، علی ناصری، 
عبدالمجید نجفی، نسیم نوروزی، ناصر یوسفی.

با پیامی به بزرگ ترها؛
چهل نويسنده كودك به پيشواز شب چله رفتند

ســرویس فرهنگی // یــک فعال حوزه 
از  را عامــل جلوگیری  لباس کرونا  و  مد 
مصرف گرایــی می داند و معتقد اســت، 
صِرف  مصرف گرایی  به  تبدیل شدن  کرونا 

را کاهش داد.
ســهیلا جبری، فعال حوزه مد و لباس درباره 
آســیب کرونا به حوزه مــد و لباس و درگیر 
شدن فعالان با این ویروس گفت: دیدگاه من 
نســبت به کرونا بیشــتر یک نوع تغییر است 
و بعدها کرونــا دنیا را به دو قســمت بعد و 
قبل از خودش تقســیم می کند که این اتفاقی 
تأثیرگذار و عظیم اســت. به نظرم دنیای پسا 
کرونا تغییرات زیادی دارد و حتماً مشــکلات 
بیشتری را رقم می زند اما ما باید این اتفاقات 

را به فرصت تبدیل کنیم.
او ادامــه داد: ما می بینیم که در کشــورهای 
دیگر دنیای پســا کرونا را دریافت کردند اما 
ما از این امر غافــل مانده ایم و هنوز در آه و 
ناله های کرونا هســتیم. کرونا می تواند فضای 
جدیدی را در عرصه مد و لباس به وجود آورد 
و مــا باید از دل ایــن محدودیت ها توجه به 
فرهنگ های بومــی و لباس های بومی تقویت 
می شود. بالاخره با این اتفاقات مبارزه جنبش 
محیط زیست شاید به ثمر بنشیند و ما از این 
تولیدات عظیم فست فشن که محیط زیست را 
نابود می کند فروکش کند. تمــام این ها تمام 
نکات مثبتی است که در پساکرونا وجود دارد.
این فعال حوزه مد و لبــاس تصریح کرد: به 

اعتقاد من باید به کرونا به شکل یک موقعیت 
نگاه کنیــم و اینکه چگونــه در این موقعیت 
فعالیت هایمان را انجام دهیم. مثلًا فعالیت های 
خانگی، دورکاری، نــگاه به متریال بومی هر 
منطقه ای رونق پیدا می کند. مثلًا در گذشــته 
مــادران بــرای فرزندانشــان از پارچه ها و 
لباس های اضافه، جامه ای نو تهیه می کردند یا 
بافتنی هایی که می بافتند، این امر باعث می شد 
که تولید لباس بسیار کم باشد و آسیب کمتری 
به محیط زیســت وارد شــود، همچنین بحث 
مصرف گرایی هم کمتر می شــد.این پژوهشگر 
حوزه مد و لباس کرونــا را عامل جلوگیری 
از مصرف گرایی می داند و معتقد اســت، کرونا 
تبدیل شدن به مصرف گرایی صِرف را کاهش 

داد. او می گوید مصرف گرایی در این دوره از 
حرکت ایستاد و این نکته مثبتی است و باید به 
فال نیک گرفت. ببینید در زمان صفویه ارتش 
در حــال جنگ خرجش از فــروش پارچه 
زربافت بود که این مســئله حیرت انگیز است 
اما در حال حاضر پارچه بافتی ما کجاســت؟ 
یعنی کاری که زنــان در خانه می توانند انجام 
دهند در حالی که از میان رفته اســت. توجه 
گذشتگان به اقتصاد هنر نسبت به امروز بیشتر 
بود که من احساس می کنم شاید ویروس کرونا 

این اتفاقات را تغییر دهد.
جبــری توجه کردن به اقتصــاد هنر را امری 
مهم دانســت و گفت: ما واقعاً باید به دوران 
شــکوفایی جاده ابریشــم برگردیم و نگاه و 
توجهی به هنر دســتی مان همانند پارچه بافی، 
سوزن دوزی و… داشته باشیم و اقتصاد هنر 

را احیا کنیم.

مصرف گرایی حوزه مد و لباس در دوران کرونا از حرکت ایستاد

 سرویس فرهنگی // چهار داستان طنز 
نوجوانان هرمزگانی در نشستی مجازی با 

حضور نقادان نوجوان بررسی شد. 
بــه گزارش خبرنــگار دریــا ؛ انجمن طنز 
هرمزگان با حضور زهرا شــاهی نویسنده، 
طنزپرداز و فعال رســانه ای برگزار شد.این 
نشست با حضور زهرا شاهی که کتاب های 
داستانی بسیاری را برای بزرگسالان، کودکان 
و نوجوانــان تالیف کرده اســت و به خاطر 
رمان های نوجوانش موفق به کســب چند 
جایزه ی ادبی شده است؛ برگزار شد.در این 
نشســت خدیجه حاجی زاده نماینده انجمن 
طنز هرمزگان گفــت: در این انجمن که ۲۸ 
عضو نوجوان و شــش مربــی ادبی حضور 
داشــتند؛ چهار داســتان با عنوان »نامه ای 
ناشــناخته برای وزیر بهداشــت« از راضیه 
علیزاده، »گرامها« ازفرزانه نام آور، »آهو« از 
فاطمه کریمی و »درخشش ابدی یک ذهن 
فلسفی« از محمدرضا مسیحی از، توسط ۱۲ 
نوجوان منتقد مورد نقد و بررسی قرار گرفت. 
حاجی زاده گفت: نوجوانان در نقدهای خود 
عنوان داستان، شــخصیت پردازی و خلق 
موقعیت های طنز را بیشتر مد نظر قرار داده 
بودند؛ که این نشان می دهد برای نوشتن یک 
داســتان طنز این موارد تــا چه میزان مورد 

اهمیت قرار دارند.
 زهرا  شــاهی نویســنده، طنزپرداز و فعال

 رسانه ای ضمن نقد داستان ها اظهار داشت: 

نقدها بســیار پخته و حرفه ای هستند و من 
سعی می کنم به مواردی بپردازم که در نقدها 

گفته نشده است.
وی در مورد داســتان »نامه ای ناشناخته به 
وزیر بهداشــت« گفت : ما در این داســتان 
با یک طنز اجتماعــی و متن انتقادی رو به 
رو هستیم، که یک بستر مناسب برای نشان 
دادن شــرایط سخت اجتماعی است و از آن 
دست داســتان هایی است که به کمک طنز 
خود اضطــراب اجتماعی را کم می کند و با 
جابجایی زاویه دید توانســته موقعیت های 

طنز ایجاد کند.
زهرا شاهی با پرداختن به اثر »آهو« در مورد 
این اثر اظهار داشــت: داستان »آهو« بیشتر 
شبیه قصه های قدیمی است، انگار نویسنده 
قصه گو  است.وی گفت: خاله بتول شخصیت 
بامزه ای داشــت که می شــد با ایجاد کردن 
ویژگی های جالب دیگر، هم این شخصیت 
را پخته تر کرد و هــم این که ما بتوانیم این 
ویژگــی ها را در رفتار خاله بتول نیز ببینیم.
وی همچنین در ادامه ی نشست نقد آثار در 
مورد داستان »گرام ها« گفت: عنوان متفاوت 
داستان این نوید را به من داد که با خانواده ای 
متفاوت روبرو هستم به نظرم قلم فرزانه نام 
آور قوی اســت و رفت و برگشت خوبی به 

گذشته دارد.
 شــاهی افــزود: نویســنده بــرای این که 
ویژگی های اخلاقی مادر را  به ما نشان دهد 

تنها به توصیف اکتفا  نکرده، بلکه با برگشت 
به گذشته و ایجاد چند موقعیت طنز شخصیت 
مادر را بهتر نشــان داده  کلمات داستان بار 
طنــز زیادی دارند و من احســاس کردم با 
یک قلم با تجربه روبرو هستم و شخصی که 

نگاهی طنز به جزئیات دارد.
داســتان پایانی مورد نقــد در انجمن طنز، 
داستان »درخشش ابدی یک ذهن فلسفی« 
بــود که زهرا شــاهی این داســتان را یک 
داستان پرطمطراق خواند و گفت: استفاده از 
شــخصیت ها، فیلم ها، موسیقی و... معمولًا 
وزنی به داستان ها می دهد، کلًا ارجاع دادن 
در داستان نشان دهنده این است که نویسنده 
اطلاعات زیادی دارد.شــاهی با اشــاره به 
استفاده مناســب از اطلاعات عمومی اظهار 
داشــت: ارایه اطلاعات باید به جا استفاده 
شــود، قطعاً مخاطب این گونه داستان و این 
مدل از طنز بســیار خاص تر و محدود تر 

هستند.
وی همچنین تاکید کرد: نوجوانان بازنویسی 
داستان ها را بســیار جدی بگیرند، چرا که 
اثری  بازنویســی های مکرر موجب خلق 
پخته تر و بهتر، خواهد شــد.تالیف و ترجمه 
آثار متعدد ویژه ی کودک و نوجوان، برگزیده 
دومین و سومین دروه جایزه ی ادبی سپیدار 
و جشــنواره ی پرنده آبــی و نامزد کتاب 
ســال ۱۳9۷ برای رمان »دیوبند« بخشی از 
افتخارات زهرا شــاهی است.وی همچنین 
با هفته نامه کوله پشــتی، ویژه نامه نوجوان 
روزنامه شهروند و ماهنامه قلُک ویژه کودکان 

همکاری داشته است.

نوجوانان بازنويسی داستان ها را جدی بگيرند

 سرویس فرهنگی //  پوران درخشنده به 
دلیل تلاش های صادقانه در طی سال های 
مداوم کار در حوزه سینما و در ارتباط با 
دوره جشنواره  جایزه سیزدهمین  مردم؛ 
بین المللــی فیلم »گلوبال« در کشــور 

هندوستان را دریافت کرد. 
سیزدهمین دوره جشــنواره بین المللی فیلم 
»گلوبال« Global با آثار کارگردان ۸۰ کشور 
جهان؛ در روزهای ۶ تا ۸ آذر ماه جاری )۲۶ 
تا ۲۸ نوامبر ۲۰۲۰( بــه صورت آنلاین در 
کشور هندوستان برگزار شد و پوران درخشنده 
کارگردان باتجربه و سرشناس سینمای ایران که 
با تمام آثار سینمای اش به نمایندگی از سینمای 

ایران  در این رویداد سینمایی حضور داشت؛ 
به دلیل تلاش های صادقانه در طی سال های 
مداوم کار در حوزه سینما و در ارتباط با مردم؛ 
جایزه این دوره جشنواره را از آن خود کرد.  

مراسم اختتامییه ســیزدهمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم »گلوبــال« در روز جمعه ۷ 
آذر ماه جاری )۲۷ نوامبر ۲۰۲۰( در کشــور 
هندوستان برگزار شــد و جوایز این دوره از 
جشنواره، به برندگان بخش های مختلف اهدا 
شــد.  جشنواره بین المللی فیلم »گلوبال« که 
 Marwah »هر ساله با همت »مروه استودیو
StudioS برگزار می شــود؛ یکی از بزرگترین 

جشنواره های فیلم در جهان به شمار می رود 

که جوهره و قدرت ســینما را با همگرایی با 
جامعه جهانی در ارتباط با فیلمسازان دانشجو، 
علاقمندان به ســینما و همچنین سینماگران 
جشن می گیرد و ایده اصلی آن، هم پرداخت 
حرفه ای داســتانی مناسب است، که از طریق 
یک فیلم سینمایی درخشان، مخاطبان جهانی 

را نیز با خود همراه کند.
پوران درخشــنده در حال حاضر، در مرحله 
پیش تولید فیلم ســینمایی »هیس! پسرها 
گریه نمی کنند« قرار دارد؛ تا به همراه عوامل 
حرفه ایش در شــرایط مناســب و بر اساس 
رعایت تمام دســتورالعمل های بهداشــتی، 

به زودی شروع به فیلمبرداری آن کنند.

پوران درخشنده جايزه جشنواره فيلم »گلوبال« هند را گرفت
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حوادث

روابط عمومي با مصرف مرتب گوشت ماهي و میگو خطر ابتلا ءبه بيماری گواتر و آسم كاهش مي يابد
 شیلات هرمزگان 

سرویس حوادث// سه زن جوان که با 
در  درمانی  لیزر  مطب  یک  راه اندازی 
شــرق تهران اقدام به انجام کارهای 
زیبایــی می کردند از ســوی پلیس 

دستگیر شدند.
ســرهنگ »نادر مرادی«، معاون نظارت 
بر اماکن عمومی پلیــس امنیت پایتخت 
از پلمب یک مطب پزشکی غیرمجاز در 
شرق تهران خبر داد و گفت: این سه زن 
بدون مجوز، مدرک و صلاحیت پزشکی 
در این مطب اقدام به لیزردرمانی و انجام 
برخی عمل های زیبایی پرخطر می کردند.

 وی در تشــریح این خبر اظهار داشت: 
اواخر ماه گذشــته زن جوانی با مراجعه 
بــه پلیس امنیت عمومی اظهار داشــت، 
به  لیــزر درمانی  برای دریافت خدمات 
یکــی از مطب های جراحــی زیبایی در 
محلــه تهرانپارس مراجعه کردم ولی پس 
از آن متوجه شدم پزشکان این مطب فاقد 

پروانه پزشــکی بوده که از ادامه مراحل 
درمانــی خــود منصــرف و موضوع را 
بلافاصله به مأموران پلیس گزارش دادم.

بدین ترتیب بررســی موضوع در دستور 
نظارت  پلیــس  معاونت  مأمــوران  کار 
بر اماکن عمومی پایتخــت قرار گرفت، 
در همیــن زمان پرونده مشــابه دیگری 

از سوی اداره بهداشــت و درمان به این 
معاونت فرستاده شد. 

تحقیقــات تکمیلی به صــورت ویژه در 
دستور کار قرار گرفت تا اینکه در بازدید 
مشــترکی که به همراه کارشناســان اداره 
بهداشت و درمان دانشگاه علوم پزشکی 
ایران از این مطب انجام گرفت، مشخص 

شد ۳ زن به عنوان درمانگر و پزشک در 
این مرکــز درمانی بدون داشــتن پروانه 
طبابــت و به صورت غیرمجــاز با اخذ 
مبالغ هنگفت از بیمــاران خود، اقدام به 
لیزردرمانی و برخی جراحی های زیبایی 

می کنند.
این مقــام انتظامی با بیــان اینکه نتیجه 
تحقیقات صورت گرفته در اختیار مرجع 
قضایی قــرار گرفت، خاطرنشــان کرد: 
ضمن بازداشــت و معرفی ایــن افراد به 
دادســرا، مطب مذکور پلمب و دستگاه و 

ادوات غیرمجاز جراحی نیز توقیف شد.

دستگیری 3 خانم دکتر قلابی

حوادث جهان
  مادر ۷۰ ساله ای که ۲۸ سال پسرش 

را در خانه زندانی کرده است 
 مادر ۷۰ ساله ای که مدت ۲۸ سال پسر ۴۱ ساله خود را در آپارتمانشان 
در استهکلم ، سوئد زندانی کرده بود بازداشت شد.این مادر و پسر که هویتشان 
فاش نشده وضعیت اسفباری در آپارتمانشان داشته اند.یکی از اقوام زن سوئدی 
که برای ملاقات با وی به خانه اش رفته بود پرده از راز بزرگش برداشــته و با 
ماموران پلیس تماس گرفت.پسر ۴۱ ساله این زن دندان هایش را از دست داده 
روی بدنش زخم های زیادی وجود دارد و قادر به تکلم و راه رفتن درســت 
نیست.با توجه به شواهد هر گاه همسایگان از این زن حال پسرش را پرسیده اند 
او بحث را عوض کرده و می گفته که حالش خوب است. رسانه های سوئدی 
نیز در این ارتباط نوشته اند که شرایط خانه این مادر و پسر همچون فیلم های 
وحشتناک پوشیده از ادرار، گرد و خاک و وسایل فرسوده بوده است.یکی از 
همسایگان در این ارتباط به ماموران پلیس گفت : خانه آنها همواره ساکت بود 
و حتی صدای تلویزیون هم شنیده نمی شد فقط گاهی اوقات صدای بشقاب از 
آشپزخانه به گوش می رسید.مادر ۷۰ ساله پس از دستگیری اعتراف کرده که از 
۱۲ سالگی پسرش را از مدرسه بیرون آورده و دیگر اجازه خروج وی از منزل 
را به او نداده است.این در حالی است که پلیس وضعیت جسمانی پسر را وخیم 

توصیف کرده و اعلام کردند که نیاز به جراحی دارد.

 شکم زن باردار با کوکائین های
 درون پوست هندوانه پر شده بود 

 زن برزیلی که وانمود می کرد باردار است با محموله کوکائین جاسازی شده 
در پوست هندوانه روی شکمش بازداشت شد.این زن با برش یک هندوانه و 
خالی کردن داخلش نیمی از پوست هندوانه را برداشته و پر از بسته های کوکائین 
کرده و به شــکمش چسبانده است او قصد داشته تا از سائوپائولوی برزیل با 
اتوبوس به سمت ریودوژانیرو برود که توسط ماموران پلیس دستگیر شده است.

این زن تلاش می کرد تا تمام مدت وانمود کند که باردار است اما بی خبر بود که 
با دستگیری یک قاچاقچی دیگر در اداره پلیس وی شناسایی شده و ماموران 
به دنبالش هستند.برزیل مدتهاست که به عنوان بازاری برای انتقال کوکائین به 
 سایر نقاط آمریکای جنوبی شناخته شده است و ظرف سالهای اخیر یکی از

 تامین کنندگان اصلی  بزرگ مواد مخدر برای اروپاست.

۱۵سال زندان درانتظار زن مدلینگ روس 
 زن مدلینگ روس که با ضربات چاقوی آشــپزخانه نامزد خود را به قتل 
رسانده بود به ۱۵ سال زندان محکوم شد.»لیلیا سوداکووا«۲۶ ساله پس از مطلع 
شدن از خیانت نامزدش با دختر جوان دیگر از سر حسادت و عصبانیت نامزد 
خود را به قتل رساند.این در حالی است که مادر قاتل به ماموران پلیس بیان کرد 
که دخترش به خاطر رنگ موهای زنجبیلی  از کودکی قربانی آزارهای مردم بوده 
و همین موضوع باعث عصبی شدن وی شده و حتی نامزدش نیز گاهی اوقات 
با وی بد رفتاری کرده و دخترش قربانی عشق آتشین به نامزدش شده است.

اطلاعات پلیس نشان می دهد که قربانی »سرگئی پوپوف«  ۲۸ ساله پس از 
نامزدی با این مانکن رابطه پنهانی را با زنی در کلوپ شبانه آغاز کرده و هنگامیکه 

»لیلیا« از سر خشم تصمیم به قتل وی گرفته است.

سرویس حوادث// دادگاه متهمان قتل 
مرد زندانی که هنگام انتقال از دادسرا 
به زندان از ســوی 3 سرباز و یکی از 
کارمندان زندان مورد ضرب و شــتم 
قرار گرفته و پس از ساعاتی فوت کرده 

بود برای دومین بار برگزار شد.
رســیدگی به این پرونــده از اوایل دی 
ســال 9۷ با مرگ مرد ۵۰ ساله ای به نام 
داریوش که به جرم کلاهبرداری تلفنی در 
زندان فشــافویه بود آغاز شد. این متهم 
در راه انتقال از دادسرا به زندان شهرری 
قصد فرار داشــت که پس از دستگیری از 
سوی ۳ ســرباز و مأمور بدرقه اش مورد 
ضرب و شــتم قرار گرفت و ساعاتی بعد 
هم در بهــداری زندان به خاطر شــدت 
جراحات وارده و ضربه مغزی فوت کرد.
بــه این ترتیب چهار متهم مرتبط با مرگ 

او بازداشــت شدند و ۳ ســرباز به اتهام 
مشارکت در قتل عمد و کارمند زندان به 
اتهام معاونت در قتل در شعبه دهم دادگاه 

کیفری یک استان تهران محاکمه شدند.
در ابتدای جلســه اولیای دم در جایگاه 
ویژه ایستادند و برای متهمان درخواست 
حاضریم  گفتنــد  آنها  کردنــد.  قصاص 
تفاضل دیه را بپردازیم تا قاتلان داریوش 
به یک  قصاص شوند.سپس متهمان یک 
در جایگاه ویژه ایســتادند و به تشریح 
جزئیات ماجرا پرداختند.در پایان جلسه 
قضات وارد شــور شــدند و با توجه به 
اینکه کارشناســان پزشــکی قانونی در 
داریوش  بودنــد  کرده  اعلام  گزارشــی 
به خاطر دوندگی سریع و زیاد ۱۰ درصد 
در فوتش مقصر بوده اســت هر ۴ متهم 
را به پرداخت یک چهــارم دیه محکوم 

کردند. اما این حکم در دیوان عالی کشور 
تأیید نشــد و قضات دیوان عالی کشور 
اعلام کردند لازم اســت میــزان تقصیر 
هریک از متهمان مشــخص شود ضمن 
اینکــه ۱۰ درصد تقصیــر قربانی نیز در 

حکم بیاید.
در ابتــدای این جلســه اولیای دم یکبار 
دیگر درخواســت قصاص کردند. سپس 
متهمــان که با قرار وثیقــه آزاد بودند به 
دفاع از خودشان پرداختند.در ادامه یاسر 
- کارمند زندان- به جایگاه رفت و گفت: 
من به سربازان دستور ضرب و شتم متهم 
را نداده بودم. چون او به سربازها فحش 
ناموسی داد آنها خودشان با مشت و لگد 
او را کتک زدند.با پایان دفاعیات متهمان 
قضات وارد شور شدند تا رأی را صادر 

کنند.

محاکمه متهمان به قتل یک زندانی

سرویس حوادث//مرد جوان که با شکایت یک زن مبنی بر آزارو 
اذیت و سرقت طلاهای وی دســتگیر شده بود در بازجویی ها 
مدعی شــد انگیزه اش فقط ســرقت بوده تا بدهی هایش را 

بپردازد.
چندی قبل زن جوانی که از مدل های اینســتاگرامی بود با شکایت 
به پلیس گفت: مدتی قبل در اینســتاگرام با پسر جوانی آشنا شدم 
و بعد از مدتی اردشــیر از من درخواست ازدواج کرد. روز حادثه 
او برای صحبت به خانه من آمــد اما با زور مرا مورد آزار و اذیت 
قرار داده و طلا و جواهراتم را به ســرقت برد. او از من فیلم ســیاه 
تهیه کرد و بعد هم گفت اگر شکایت کنم تصاویر و فیلم ها را منتشر 
می کند و من تنها قربانی اش نبوده ام و دختران و زنان جوان زیادی 

قربانی او شده اند.
با شــکایت زن جوان به نام فرنگیس، تحقیقات به دســتور بازپرس 

ویژه سرقت آغاز شد. در حالی که تحقیقات در این خصوص ادامه 
داشت مأموران موفق شدند رد اردشیر را در خانه ای در حال ساخت 
در پایتخت بزنند.با هماهنگی های قضایی مأموران راهی ساختمان 
نیمه ساز شده و اردشیر را بازداشت کردند.اردشیر در تحقیقات منکر 
آزار و اذیت شد و گفت: من به درخواست فرنگیس به خانه اش رفتم 
و هیچ آزار و اذیتی در کار نبود. اما با دیدن وسایل خانه اش و وضع 

مالی خوبی که داشت وسوسه سرقت به جانم افتاد.
او ادامه داد: با تهدید طلا و جواهراتش را سرقت کردم و به شهرستان 
محل زندگی ام رفتم. طلاهــا را ۱۱ میلیون تومان فروختم و بدهی 
هایم را پرداخت کردم. من با هیچ زن و دختر دیگری تا حالا رابطه 
نداشته ام و اصلًا فیلم و عکسی هم تهیه نکردم فقط اینها را گفتم تا او 
بترسد و شکایت نکند.به دنبال اعتراف مرد جوان، بازپرس دادسرای 

ویژه سرقت دستور ادامه تحقیقات در این خصوص را صادر کرد.

  

ماجرای شرمندگی مرد لحاف دوز!

در امتداد تاریکی

از لحظه ای که فهمیدم همسرم از پدر و مادرش شکایت 
کرده است تا از آن ها دیه بگیرد، خیلی خجالت کشیدم 

و با سرعت خودم را به کلانتری رساندم چرا که ...
مرد ۳۸ساله در حالی که بیان می کرد از این جمله همسرم 
که »اگر پدرش ۲۰میلیون تومان پول نقد به حسابش واریز 
نکند شــکایت اش را در مراجع قضایی پیگیری می کند« 
بسیار شرمنده هستم، درباره چگونگی این ماجرا و داستان 
ازدواجش به کارشناس اجتماعی کلانتری گفت: روزی که 
به خواستگاری »زینت« رفتم، به شغل لحاف دوزی مشغول 
بــودم و امورم را از این راه می گذراندم. او هم که تازه دیپلم 
گرفته بود، قصد ادامه تحصیل نداشت. اما هنوز مدت زیادی 
از ازدواج من و زینت سپری نشده بود که متوجه شدم همسرم 
نه تنها زنی تجمل گرا و خودخواه اســت بلکه حسادت در 
سراسر وجودش موج می زند. او حتی به خواهر و برادران 
خودش حسادت می کرد و معتقد بود که پدر و مادرش بین او 
و دیگر فرزندان شان تبعیض قائل می شوند. تا جایی که حتی 
همسرم به بهانه این که پدرش جهیزیه بیشتری به خواهرش 
داده است، قهر کرد و به عروسی او نرفت. این در حالی بود که 
پدر و مادر زینت همواره در زندگی از ما حمایت می کردند 
و هر وقت از نظر مالی نیاز پیدا می کردیم دستان مقتدر آن ها 
پشتیبان مان بود. به طوری که نه تنها از نظر مالی کمک مان 
می کردند بلکه مهر و محبت آن ها نیز قابل جبران نبود. اما 
حرص و طمع و حسد  چنان چشمان زینت را کور کرده بود 
که این همه از خودگذشتگی را نمی دید و قدر پدر و مادرش 
را نمی دانست. از سوی دیگر زینت به موقعیت اجتماعی و 
وضعیت مالی شوهرخواهرم نیز حسادت می کرد و همواره 
با تحقیر و سرزنش از من می خواست تا شغلم را تغییر بدهم 
چون مدعی بود از این که با یــک لحاف دوز ازدواج کرده 
است خجالت می کشد. کار به جایی رسید که با بدرفتاری 
ها و ناسازگاری هایش مرا مجبور کرد خانه کوچکی را که 
بــا هزاران امید و آرزو و کمک های مالی پدرم خریده بودم 
، بفروشم و مسافرخانه ای اجاره کنم تا خودش را به عنوان 
همســر مردی هتل دار معرفی کند. در همین روزها بود که 
متوجه شدم زینت با زن مطلقه و معتادی معاشرت دارد که آن 

زن نه تنها با مردان غریبه رفت و آمد می کند بلکه به صورت 
پنهانی در منزل من نیز به استعمال موادمخدر می پردازد. تازه 
فهمیدم زینت مانند یک موم در دستان »رکسانا« است و او 
برای همسرم تصمیم می گیرد و خواسته ها و آرزوهایش را 
به زینت تلقین می کند. با این حال برای حفظ زندگی مشترک 
و آســایش و آرامش دو فرزند کوچکم، بالاخره خانه ام را 
فروختم و مســافرخانه ای را اجاره کردم. در چند ماه اول 
درآمدم بد نبود و روزگارم به خوبی می گذشت اما به دنبال 
شــیوع ویروس کرونا من نیزورشکسته شدم و خانه ام نیز 
از دســت رفت.در این شرایط بود که تصمیم گرفتم به شغل 
قبلی ام بازگردم و دوباره دست به زانویم بگیرم تا وضعیت 
اقتصادی ام را از صفر شروع کنم. این ماجرا موجب درگیری 
و مشــاجره بیشتر بین من و همســرم شد تا جایی که او به 
گرفتن طلاق اصرار کرد. در این مدت زینت، پدر و مادرش 
را نیــز به خاطر این که از من حمایت می کردند به خانه راه 
نمی داد و حتی بــه آن ها توهین می کرد. در همین روزها 
دختر کوچکم بیمار شد و پدر و مادرزنم که نتوانستند طاقت 
بیاورند، در حالی به دیدار نوه خودشــان آمده بودند که من 
هــم در خانه نبودم. وقتی پدر و مــادر زینت به منزل آمده 
بودند همسرم از ورود آن ها به خانه جلوگیری کرده بود اما 
پدرزنم با استشمام بوی موادمخدر از داخل منزل نگران می 
شــود و از لای در می بیند که رکسانا، همان زن مطلقه ای 
که با همسرم رابطه دارد، در کنار »زینت« مشغول استعمال 
موادمخدر اســت. به همین دلیل پدر و مادر زینت که نمی 
توانند این صحنه را ببینند، وارد خانه می شــوند اما پس از 
یک مشاجره لفظی، درگیری فیزیکی بین آن ها رخ می دهد 
و همسرم از پدر و مادرش شکایت می کند. هنگامی که من به 
خانه بازگشتم و متوجه ماجرا شدم، بلافاصله دست فرزندانم 
را گرفتم و خودم را به کلانتری رساندم چون  از نگاه کردن 
به چشمان محبت آمیز پدر و مادرزنم شرم دارم. اما این جا 
هم نه تنها همسرم فرزندانش را با بی ادبی و بی احترامی از 
آغوش پدر و مادرش بیرون کشید و چشمان آن ها را اشک 
بار کرد بلکــه ادعا می کند باید پدرش ۲۰میلیون تومان به 

حساب او واریز کند و در غیر این صورت ...

سرقت از مدل اینستاگرامی برای پرداخت بدهی

سرویس حوادث// دو زن جوان با معرفی خود 
به عنوان تبلیغ کننده های اینستاگرامی پس از 
میلیون   800 بیهوش کردن مرد جواهرســاز 

تومان طلا و جواهرات وی را سرقت کردند.
 حدود ســه ماه قبل پرونده ای بــه کلانتری ۱۵۳ 
شهرک ولی عصر فرستاده شد مبنی بر اینکه خانمی 
۲۶ ساله به همراه دوستش از مرد جواهر سازی در 
فرمانیه ســرقت کرده اند.شاکی گفت: این دو زن به 
بهانه تبلیغ جواهرســازی من در صفحه اینستاگرام 

شان با من طرح دوستی ریختند. روز حادثه وقتی 
سوار خودروام شدند با خوراندن آبمیوه ای که حاوی 
مقدار زیادی داروی خواب آور بود مرا بیهوش کرده 
و با برداشــتن کلید کارگاه جواهر سازی ام واقع در 
شهرک ولی عصر اقدام به سرقت طلا و جواهرات 
موجــود در کارگاه به میــزان ۸۰۰ میلیون تومان 
کرده اند.سرهنگ »جلیل موقوفه ای«، رئیس پلیس 
پیشگیری پایتخت در تشریح این پرونده گفت: در 
بررسی هایی اولیه توسط تیم عملیات کلانتری ۱۵۳ 

مشخص شد این دو خانم از بلاگر های اینستاگرام 
بوده و با شناسایی طعمه های خود اقدام به سرقت 
به این روش می کنند که با دریافت دســتور قضایی 
لازم شناســایی مخفیگاه آنان در دســتور کار تیم 
عملیات کلانتری ۱۵۳ قرار گرفت و طی اقدامات 
فنی و پلیسی یکی از ســارقان که به گفته خودش 
طراح اصلی نقشه سرقت از مرد جواهر فروش بود، 
دستگیر شــد.رئیس پلیس پیشگیری پایتخت بیان 
داشــت: با اعترافات متهم و کشف بخشی از اموال 
مســروقه به ارزش ۶ میلیــارد ریال ضمن معرفی 
فرد دستگیر شــده به مرجع قضایی تحقیقات برای 

دستگیری همدست وی ادامه دارد.

سـرقت 800 میلیـونی دو زن بلاگر

ســرویس حوادث// فرمانــده انتظامی 
شهرســتان حاجی آباد از کشــف 3۹ 
میلیون تومان اســکناس جعلی در این 
شهرستان و دستگیری دو متهم خبر داد. 

به گــزارش باشــگاه خبرنــگاران جوان، 
انتظامی  سرهنگ علی اکبر مرادی، فرمانده 
شهرســتان حاجی آباد گفــت: دو متهم که 

قصد داشتند مبلغ ۳9 میلیون تومان اسکناس 
جعلی را به یکی از حســاب های خود در 
بانک کشــاورزی  حاجی آباد واریز کنند، 

دستگیر شدند.
سرهنگ مرادی افزود:پرونده متهمان جهت 

بررسی موضوع به دادسرا ارسال شد.

کشف 3۹ میلیونی تومان اسکناس جعلی در حاجی آباد

سرویس حوادث//  با هوشیاری ماموران 
یگان تــکاوری قرارگاه عمار اســتان، 
25 تن شیر خشــک قاچاق در محور« 

نیکشهر -چابهار« توقیف شد. 
فرمانده  نــوری«  »حمید  ســرهنگ 

استان  عمار  انتظامی  عملیاتی  قرارگاه 
در تشــریح این خبر، گفت: مأموران 
اســتان  عمار  قرارگاه  تکاوری  یگان 
در محور »نیکشــهر- چابهار« هنگام 
کنتــرل خودروهای عبــوری به یک 

بار  حامل  تریلی  خودروی  دســتگاه 
مشکوک و آن را متوقف کردند.

متوقف  از  پــس  مأموران  افزود:  وی 
کردن خودرو در بازرســي از آن ۲۵ 

تن شیر خشک قاچاق را کشف کردند.
این مقــام انتظامی تصریح کرد: ارزش 
محموله کشف شده توسط کارشناسان 
برآورد  ریال  میلیارد  اداره گمرک ۱۰ 
شده است که در این رابطه یک متخلف 
شناسایی و با تشکیل پرونده به مراجع 

قضائی معرفی شد

کشف 25 تن شیر خشک قاچاق در محور »نیکشهر– چابهار«

شركت تولید نیروی برق بندرعباس
آگهی مناقصه عمومی دومرحله ای شماره 19/م/99
اين شركت در نظر دارد نسبت به برگزاری مناقصه عمومی دومرحله ای خريد سلونوئيد والوهای لاين هيترهای فشار بالا نيروگاه بندرعباس 
به شماره فراخوان2099001441000031اقدام نمايد.لذا از شركتهای واجد شرايط در اين مناقصه دعوت به عمل می آيد جهت دريافت 
اسناد مناقصه به سامانه تداركات الكترونيكی دولت به آدرس  www.setadiran.ir مراجعه و نسبت به واريز مبلغ 1.090.000ريال )يك ميليون و نود هزار ريال( 
بصورت الكترونيكی از تاريخ 1399/09/12لغايت1399/09/19 اقدام و يك نسخه از اسناد مناقصه را دريافت نمايند. با توجه به اينكه كليه مراحل برگزاری 
مناقصه از دريافت اسناد تا ارايه پيشنهاد از طريق سامانه تداركات الكترونيكی دولت برگزار می گردد، لازم است در صورت عدم عضويت قبلی شركتها در سامانه 
فوق مراحل ثبت نام در سايت مذكور انجام و نسبت به دريافت گواهی امضاء الكترونيكی اقدام نمايند. ضمناً شركت كنندگان می توانند جهت كسب اطلاعات 

بيشتر با شماره : 33669855-076 داخلی 834 تماس حاصل فرمايند.
توضیحات :

1-مهلت ارســال پيشنهاد:1399/10/01 ساعت 9 صبح  2-زمان بازگشايی پاكات:1399/10/01 ساعت 10 صبح 3-مدت زمان اجراي كار :6 ماه شمسی 
4-مبلغ تضمين شركت در فرايند ارجاع كار يك ميليارد و يكصد ميليون ريال)1.100.000.000(ريال می باشد كه بايد به صورت ضمانتنامه معتبر بانكي يا فيش 
واريزی به نفع كارفرما در روز برگزاري مناقصه تسليم گردد. )فرمت ضمانتنامه شركت در فرآيند ارجاع كار می بايست عيناً مطابق با فرمت مندرج در پيوست 
اسناد مناقصه باشد، بديهی است در صورت عدم استفاده از فرمت مذكور مناقصه گر از ادامه فرآيند مناقصه حذف می گردد.( 5-دستگاه نظارت دفتر فنی توليد 
می باشد و شركتهای متقاضی می توانند در خصوص سوالات خود با داخلی 833آقای مهندس حاجب زاده و 824 آقای مهندس ديربازتماس حاصل فرمايند.6-

هزينه درج آگهي ها به عهده برنده مناقصه مي باشد.7-آگهی ما در سايتهای پايگاه ملی مناقصات 
www.iets.mporg.ir سامانه تداركات الكترونيكی www.setadiran.ir دولت و پايگاه اطلاع رسانی معاملات  شركت مادر تخصصی توليد نيروی برق حرارتی به 

آدرسwww.tender.tpph.irقابل مشاهده می باشد.                                                                                                                                                                           
شناسه آگهی :1054140

روابط عمومی شركت تولید نیروی برق بندرعباس

سند مالکیت خودرو سواری استیشن تویوتا لندکروز پلاک 61585 قشم شخصی  مالکیت خدیجه آزاد دولابی                                                                                   
شماره شاسی JTMHU09J8F4120679   شماره موتور 1GRB203520  مدل 2015   رنگ سفید مفقود و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد

    مفقودی نوبت دوم

سند مالکیت و کارت شناسایی خودرو وانت تک کابین تویوتا هایلوکس 2700)4*2( پلاک 68385 مالکیت فرشید مهاجری 
حق پسند شماره شاسی MR0CX19G282601006 شماره موتور 2TR6515787 مدل 2008  رنگ نقره ای مفقود و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد

                مفقودی نوبت دوم

سند مالکیت خودرو سواری استیشن تویوتا پرادو پلاک 34831 قشم شخصی مالک سید عامرسفاری لافتی   شماره شاسی 
JTEBU25J595153916  شماره موتور 1GR5691933   مدل 2009  رنگ سفید مفقود وازدرجه اعتبارساقط می باشد 

    مفقودی نوبت دوم

سند مالکیت وکارت شناسایی خودرو سواری میتسوبیشی  لانسر  پلاک 11652 کرایه قشم  مالکیت جهانگیر پیرمحمدی شماره 
شاسی 780272   شماره موتور GB9408  مدل 2005  رنگ نقره ای مفقود و از درجه اعتبارساقط می باشد 

    مفقودی نوبت دوم

شرکت تولید نیروی 
برق  بندرعباس
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خبری

شهرستان

سعیده دبیری نژادســرویس شهرستان // استاندار 
هرمزگان با اشــاره به اجرای سه پروژه مهم در حوزه 
نفت و انرژی در شهرســتان قشــم، گفت: بر اساس 
پیش بینی انجام شده، اسکله نفتی حرا و فاز نخست 
پالایشگاه نفت سنگین و نیروگاه قشم مولد تا پایان 

سال جاری به بهره برداری می رسند.
  به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر فریدون همتی در نشســت 
بررسی طرح های بهین پالایش، قشم مولد و اسکله نفتی حرا 
با بیان اینکه پروژه های مهم و دارای پیشرفت فیزیکی بالا باید 
تا پایان ســال جاری به اتمام برسد، از اجرای سه پروژه مهم 
حوزه نفت و انرژی در جزیره قشم خبر داد و عنوان کرد:  فاز 
نخست شرکت بهین پالایش با ظرفیت تولید 35 هزار بشکه 

نفت سنگین تا پایان سال جاری به بهره برداری می رسد.
 وی همچنین از انجام مذاکرات با وزارت نفت به منظور تأمین 

خوراک این پالایشگاه خبر داد و افزود: برای راه اندازی فاز 
دوم این پالایشگاه، رایزنی لازم برای تأمین فاینانس از طریق 

بانک صادرات انجام شده است.
 اســتاندار هرمزگان ادامه داد: برق مورد نیاز پالایشگاه نیز 
از طریق فاز اول نیروگاه قشــم مولد به ظرفیت 70 مگاوات 
تأمین خواهد شد که همزمان با بهره برداری از پالایشگاه نفت 

سنگین به بهره برداری می رسد.
 همتــی تصریح کــرد: از جمله مزایای قابــل بهره برداری 
پالایشگاه نفت سنگین قشم، تولید روزانه 16 هزار متر مکعب 
آب است که بیش از 14 هزار متر مکعب آب شرب تولیدی 
آب شیرین کن های پالایشگاه، به شبکه آب شرب این جزیره 

تزریق می شود.

 وی گفت: توسعه ظرفیت نیروگاهی در فاز دوم این پروژه با 
هدف تولید 320 مگاوات برق با همکاری توانیر و برق منطقه 
ای در حال اجراست و زیرساخت های پست 230 کیلوولت 
با تأمین خط لوله 16 اینچ گاز آماده شــده که تا هفته دولت 

سال آینده به بهره برداری می رسد.
 استاندار هرمزگان با بیان اینکه اسکله نفتی حرا دارای ظرفیت 

تخلیه و بارگیری 14.5 میلیون تن فرآورده های نفتی است، 
اظهار داشــت: این پروژه با سرمایه گذاری 53 میلیون یورو 
در حال انجام اســت و قرار اســت تا پایان سال جاری به 
مرحله بهره برداری برســد. همتی عنوان کرد: مذاکرات لازم 
برای دریافت مجوز مرز رسمی صادرات فرآورده های نفتی 
تولیدی پالایشگاه نفت سنگین قشم انجام شده و به دنبال این 
هستیم که قبل از اتمام فاز نخست پالایشگاه، مجوز لازم را 
برای تســهیل روند صادرات فرآورده های نفتی فراهم کنیم. 
استاندار هرمزگان تأمین و تربیت نیروهای متخصص بومی 
را از جمله وظایف محوله به صنایع فعال در اســتان برشمرد 
و گفت: در نشست با مدیران سه پروژه بهین پالایش، اسکله 
نفتی حرا و قشم مولد، مشکلات این پروژه ها مورد بررسی 
قرار گرفت و مقرر شد که هر یک از این شرکت ها نسبت به 

تأمین و تربیت نیروهای متخصص بومی اقدام کنند.

استاندار هرمزگان اعلام کرد

 افتتاح فاز نخست  پالایشگاه نفت سنگین نیروگاه قشم
 تا پایان سال

 ساخت مخزن آب روستایی با مشارکت سپاه
مردم ذهبارک به زودی از آب شرب سالم

 بهره مند می شوند 
  گروه استان ها-قائم مقام آبفای استان هرمزگان گفت: قرارگاه پیشرفت 
و آبادانی سپاه امام سجاد)ع( با مشارکت آب و فاضلاب به صورت جدی 
پیگیرساخت مخزن هستند و به زودی با پیگیری و تامین اعتبارات عملیات 
ساخت مخزن آغاز خواهد شد.  روستای ذهبارک از توابع بخش گافر در 
فاصله 75 کیلومتری مرکز شهرستان بشاگرد واقع شده است که اهالی آن 
با مشکلات زیادی از جمله نبود آب آشامیدنی سالم مواجه هستند. دهیار 
روســتای ذهبارک با انتقاد از عدم وجود آب شرب سالم برای مردم این 
منطقه اظهار داشت: در حال حاضر حوضچه کوچکی در مرکز روستا جهت 
دسترسی راحت تر تمام خانواده ها احداث شده است.حسین خودستان با 
گلایه از وعده های بی سرانجام مسئولان استانی گفت: مردم این روستا به 
وعده ها ایمان ندارند و در انتظار اقدام جهادی برای ســاخت مخزن آب 
آشامیدنی هستند.دهیار ذهبارک ادامه داد: سالیان متمادی از وعده مسئولان 
برای ساخت این مخزن می گذرد؛ مردم این روستا با یارانه روزگار خود 
را می گذارند و توانایی پرداخت هزینه های درمان بیماری های ناشــی از 
نوشیدن آب غیربهداشتی را ندارند.خودستان بیان کرد: متاسفانه مسئولان 
شهرستان بازدیدهای میدانی زیادی از روستا داشتند و وعده ساخت مخزن 
را دادند اما مردم این روستا همچنان باید در حوضچه لباس های خود را 
شسته و آب آشامیدنی خود را تامین کنند.وی خاطر نشان کرد:اهالی این 
روستای محروم در انتظار نگاه ویژه مسئولان و اقدام جهادی جهت ساخت 
مخزن و حل مشکل آب شرب سالم در روستای ذهبارک هستند. احمد 
شاکری قائم مقام شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان اظهار کرد: در 
سنوات گذشته بهسازی شبکه و چشمه اقداماتی انجام شد، اما متاسفانه 
برای ساخت مخزن آب این روستا تامین اعتبار صورت نگرفت.قائم مقام 
شرکت آب و فاضلاب افزود: جهت ساخت این مخزن در سال های قبل با 
پیمانکار قرارداد منعقد شد، اما به دلیل نبود اعتبارات لازم، ساخت مخزن 
عملیاتی نشد.شاکری تصریح کرد: باهماهنگی های صورت گرفته با قرارگاه 
پیشــرفت و آبادانی سپاه امام سجاد)ع( استان هرمزگان مقرر شده که به 
صورت مشارکتی مخزن آب این روستا ساخته شود.به گزارش  تسنیم ،وی 
خاطر نشان کرد: قرارگاه پیشرفت و آبادانی سپاه امام سجاد)ع( با مشارکت 
آب و فاضلاب به صورت جدی پیگیر ساخت مخزن هستند و به زودی 

با پیگیری و تامین اعتبارات عملیات ساخت مخزن آغاز خواهد شد. 

آغاز برداشت پرتقال از باغ های رودان 
  سرویس شهرستان// مدیر جهاد کشاورزی رودان گفت: امسال 
۹0 هزار تن پرتقال از باغ های شهرستان رودان برداشت خواهد 
شد. به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان ، ضیاءالدین صامتی، مدیر 
جهاد کشــاورزی رودان گفت: برداشت پرتقال از 7 هزار و 600 
هکتار از باغ های شهرستان رودان آغاز شد.صامتی افزود: برداشت 
پرتقال هر سال از اواخر فصل پاییز با برداشت ارقام محلی آغاز 
می شود و اواســط فروردین ماه با برداشت رقم والنسیا به پایان 
می رسد.وی گفت: پیش بینی می شود که امسال ۹0 هزار تن پرتقال 

از باغ های شهرستان رودان برداشت شود.

در زمان آغاز آتش سوزی می توان با پاشیدن خاک و آب 
و یا کوبیدن وسیله های در دسترس آن را خاموش کنیم

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آقای باقرپیری زاده فرزند صفر به شماره ملی  ۳۸۵ ۶۴۰ ۸۶۹ ۵ به شرح دادخواست به کلاسه  ۲۲ /۹۹ شعبه سردشت 
از این شــورا درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که فرزندش  مرحومه محفوظه پیری زاده 
فرزند باقر بشماره ملی ۳۰۱ ۸۶ ۶۰۰ ۵۸ و متولد ۱۷ /۵/ ۱۳۷۶ در تاریخ ۱۵ /۷/ ۱۳۹۹ بدرود زندگی گفته ورثه حین 
الفوت آن مرحوم منحصر است به۱- باقر پری زاده فرزند صفر به شماره ملی ۳۸۵ ۶۴۰ ۸۶۹ ۵ ۲-گنجی قنبری فرزند 
علی به شــماره ملی ۶۹۲ ۹۲۷ ۸۶۹ ۵ اینک با انجام تشــریفات مقدماتی  درخواست مزبور  رایک نوبت به مدت یک 

ماه آگهی  می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا 
گواهی صادر خواهد شد .

 مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد
 محسن چابک

                      آگهی حصر وراثت

آگهی حصر وراثت
آقای نادر عزیزپور فرزند علی داد به شــماره ملی  ۶۴۲ ۹۰۱ ۸۶۹ ۵ به شــرح دادخواست به کلاسه  ۲۱ /۹۹ شعبه 
سردشت از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم علی داد عزیزپور 
فرزند قیصر به شماره ملی ۴۴۱ ۹۰۰ ۸۶۹ ۵ و متولد ۱/ ۱۰ /۱۳۰۷ در تاریخ ۲۷/ ۸ /۱۳۹۳ بدرود زندگی گفت ورثه 
حین الفوت آن مرحوم منحصر است به۱- نادر عزیزپور فرزند علی داد به شماره ملی  ۶۴۲ ۹۰۱ ۸۶۹ ۵ ۲- درخاتون 
عزیزپور فرزند علی داد به شــماره ملی ۶۶۹ ۹۰۱ ۸۶۹ ۵  ۳-ماه خاتون نورانی فر فرزند مراد به شــماره ملی  ۲۶۲ 
۱۹۳ ۶۰ ۵۸  ۴-زر ملک عزیزپور فرزند علی داد به شماره ملی ۶۵۰ ۹۰۱ ۸۶۹ ۵  ۵-زینب عزیزپور فرزند علی داد 

به شــماره ملی ۶۲۲ ۱ ۶۰۰۰ ۵۸ اینک با انجام تشــریفات مقدماتی  درخواســت مزبور  رایک نوبت به مدت یک ماه آگهی  می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد . 

مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد- محسن چابک

آگهی  مزایده )نوبت دوم(
شــعبه دوم اجرای احکام حقوقی دادگســتری بندر عباس به موجب پرونده اجرائي ۹۹۰۰۲۳۸ب در خصوص دعوی رضا خداداد علیه سید محسن 
هدایتی که محکوم به پرداخت۱۲۱/۶۰۰/ ۱۴۷ ریال گردیده که در این راســتا ۳۱ قلم انواع لوازم خودرو از اموال محکوم علیه مذکور به شــرح ذیل به 
مزایده گذاشــته مي شــود الف( موضوع مزایده ۳۱ قلم انواع لوازم یدکي ب (گزارش کارشناسي تعداد ۳۱ قلم انواع لوازم از جمله گردگیر-سرپلوس 
-لنت - کاســه نمد و... از اموال محکوم علیه واقع در خیابان هرمز، پشت کتابخانه طباطبایی، جنب تعمیرگاه پژو۶۰۰ به شرح ذیل کارشناسي گردیده 
اســت که برابر لیست ذیل می باشــد ۱-گردگیر جعبه فرمان سوراخ گشاد )کوچک( )۶۰ عدد ۱۱/۵۵۰/۰۰ ریال (۲-گردگیر جعبه فرمان سوراخ تنگ 

)بزرگ(۴۰ عدد ۷/۷۰۰/۰۰۰ ریال ۳-ســر پلوس ۲۴ خارABS ۴۰۵) ۳عدد ۵/۵۴۴/۰۰۰ریال( ۴- ســر پلوس ۲۴ خار ســاده ۴۰۵)اعدد  ۱/۸۰۹/۵۰۰ریال (۵-ســر پلوس 
۲۲ خار ســاده۲۰۶ )۵عدد۰۴۷/۵۰۰/ ۹ ریال( / ۶-ســرپلوس ۲۲خار ABS ۲۰۶ )۹عدد ۱۸/۳۶۴/۵۰۰ریال(۷-ســرپلوس ۲۱ خار ABS  ۲۰۶ )۳ عدد ۶/۱۲۱/۵۰۰ ریال ( 
۸- گردگیر ســرپلوس ســاده ۲۰۶)۱۵ عدد ۳/۱۱۸/۵۰۰ ریال ۹-گردگیرته پلوس ۲۲ خار ساده ۴۰۵)۱۰ عدد۱/۹۲۵/۰۰ریال ( ۱۰-مشعلي پلوس کوتاه ۲۴ خاردار )گلدونی 
(۴۰۵)۵ عدد ۱۳/۰۹۰/۰۰۰ (۱۱-مشــعلی پلوس کوتاه ۲۲خاردار۲۰۶)۵عدد۱۴/۶۳۰/۰۰۰ریال (۱۲-مشــعلي پلوس۲۲خار بلند ۲۰۶ )۱ عدد۲/۹۲۶/۰۰۰ریال (۱۳- کاســه 
نمدقیفي۴۰۵)۵۰عدد ۹/۲۴۰/۰۰ ریال( ۱۴-کاسه نمد میلنگ باریک ۴۰۵عقب )۳۰ عدد۱۸/۹۲۴/۰۰۰ ریال  (۱۵-کاسه نمد ته ملینگ ۲۰۶عقب )۳۰ عدد۲۵/۴۱۰/۰۰۰ ریال 
(۱۶- کاسه نمد سرمیلنگ۴۰۵ جلو۹  )۳۰ عدد۱۷/۳۲۵/۰۰۰  ریال(۱۷-بوش طبق بزرگ زانتیاسبحان گو )۲۰عدد ۲/۸۵۲/۰۰۰ریال(۱۸-بوش طبق لبه دار زانتیا کوچک )۱۰ 
عدد ۳/۰۸۰/۰۰۰ ریال( ۱۹- پستونکي پمپ ترمز زانتیا) ۴ عدد ۴/۴۶۶/۰۰۰ ریال( ۲۰- تسمه تایم زانتیا )۴عدد۱۰ ۱۰/۴۷۲/۰۰۰ ریال(۲۱-درپوش ترموستات زانتیا )۵ عدد 
۴/۰۴۲/۵۰۰ ریال(۲۲- واشــر درب سوپاپ زانتیا اصلي )۴دست ۴/۹۲۸/۰۰۰ریال( ۲۳- واشر درب مخزن زانتیا) ۳۵ عدد ۱۶/۱۷۰/۰۰۰ریال( ۲۴-لوازم ریگلاتور زانتیا )۱۲ 
عدد ۱۰/۱۶۴/۰۰۰ریال( ۲۵- لوازم پمپ هیدورلیک  زانتیا )۳۵عدد۴۳/۱۲۰/۰۰۰ ریال ( ۲۶- سه راهي آبی - نارنجی اکسل  زانتیا) ۱۲عدد ۱۰/۶۲۶/۰۰۰ریال (۲۷- سه راهی 
دنده ۴۰۵ )۳۰عدد ۸/۰۸۵/۰۰۰ ریال(۲۸-دسته موتور پایین ۲۰۶ پلاستیکي )۲۰ عدد۶/۱۶۰/۰۰۰ریال ( ۲۹- گردگیر ته پلوس پراید داخلي ۳لبه )۳۰ عدد ۶/۲۳۷/۰۰۰ریال( 
۳۰ - لنت جلو و عقب ۲۰۶مگنت ۴۳ دست ) ۳۶/۴۲۱/۰۰۰ریال( ۳۱-لنت عقب KLAXCo ۲۰۶ ) ۱۱/۵۵۰/۰۰۰ریال(ج (ارزش وسیله توجه به بازدید به عمل آمده ارزش 
۳۱ قلم انواع لوازم یدکی به مبلغ ) ۳۵۱/۸۱۳/۰۰۰( ریال ســیصد و پنجاه و یک میلیون و هشــتصدو سیزده هزار ریال برآورد می گردد که به عنوان قیمت پایه مزایده تعیین 
مي گردد.۱-- فروش نقدي است . و حداکثر مهلت پرداخت بهاء یک ماه مي باشد . ۲-کلیه هزینه هاي مربوط به معامله از هر قبیل و از هر جهت به عهده خریدار است. 
۳-پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام در تاریخ روز مزایده با هماهنگي اجراي احکام مبلغ ۱۰% مبلغ ارزیابي شده را بصورت سپرده نقدي بحساب شماره۸ ۲۱۷۱۲۹۵۴۰۹۰۰ 
نزد بانک ملی شعبه دادگستري تودیع و قبض سپرده را به این اجرا تحویل نمایند . ۴- اجرای احکام در رد یا قبول پیشنهاد مختار است ۵- مزایده در روز شنبه ساعت ۱۳ 
مورخ ۱۳۹۹/۹/۲۹در محل دفتر شعبه دوم اجرای احکام مدنی دادگستري بندرعباس واقع در رسالت جنوبی بندرعباس - چهار راه رسالت - رسالت جنوبی - پشت فروشگاه 
رفاه - مجتمع قضائی شهید بهشتي کوچه فتح المبین مجتمع قضائی شهید بهشتي بصورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید/۶-  
در صورتی که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بهاء مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدیدمزایده 
حاصل شود  خواهد بود که بدوا از سپرده او استیفا میشود و سپرده تا تعیین کسر قیمت وخسارات وارده مسترد نخواهد شد و متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع 

بیشتر میتوانند به  شعبه اول اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس مراجعه نمایند.
دادورز شعبه دوم اجرای احكام مدنی دادگستری بندرعباس

 زارعی

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

امام  پیگیری های  با  شهرستان//  سرویس 
جمعه شهرستان خمیر و ورود مدیرکل بندر 
باهنر، قانون پیله وری که یکی از مطالبات 
جدی مردم بود به زودی اجرایی خواهد شد. 
 حجت الاســلام شــعیب صالحی امــام جمعه 
شهرستان خمیر در دیدار با حمید حسینی مدیرکل 
بندر باهنر ضمن بررســی مشکلات و معضلات 
پیش روی لنج داران این شهرستان، اظهار داشت: 
یکی از قوانینی که مدت ها در سراسر بنادر استان 
در حال اجرا می باشــد، قانون پیله وری است که 
متاسفانه در شهرستان خمیر تا به امروز اجرا نشده 

است.
وی افزود: با حضور لنج داران در دفتر امام جمعه 
شهرستان خمیر این موضوع را یکی از مطالبات 
به حق مردم دانســتیم و پیگیری های لازم برای 

عملیاتی شدن آن، در دستور کار قرار گرفت.
امام جمعه شهرستان خمیر با بیان اینکه ورود جدی 
مسؤولان و دستگاه های دولتی مانند مدیرکل بندر 
شهید باهنر، فرماندهی نیروی دریابانی و مسؤول 
بندر پهل شهرستان خمیر پس از گذشت مدت ها 
از قانون پیله وری و ته لتجی، نیاز است این قانون 
در این شهرستان  اجرا شــود، افزود: لازم است 
همه دستگاه های اجرایی مرتبط با اجرای قانون 

ته لنجی که باید ارائه خدمت به لنج داران و مردم 
شهرســتان را انجام دهند هماهنگی هایی جهت 

تسهیل در اجرا را تضمین کنند.
حجت الاسلام صالحی با تاکید بر اینکه مدیر بندر 
باهنر که یکی از نیروهای خدوم و پای کار  است، 
قول مساعد خود را جهت هماهنگی و تسهیل در 
اجرای این قانون ابراز داشــته است، عنوان کرد: 
مجموعه لنج داران شهرستان خمیر نیز فعال کردن 
بازارچه ملوانــی را عملیاتی خواهند کرد تا هم 
مردم و هم لنــج داران از منافع این طرح بهرمند 
گردند.امام جمعه شهرستان خمیر یادآور شد: گام 
اول در جهت تحقق قانون پیله وری، ورود جدی و 
مدیریت جهادگونه برای رفع مشکلات مردم است 
که الحمدالله با سابقه خوبی که از مسؤولان استان 
و  مجموعه بندر شهرستان خمیر داریم شاهد اتفاق 

خوبی در این موضوع خواهیم بود.
به گزارش فــارس، وی در پایان خاطرنشــان 
ساخت: اجرای قانون پیله وری و ته لنجی یکی 
از مطالبات مهم مردم شهرستان خمیر بوده است 
که  لنــج داران و مردم یکی از ذینفع های اصلی 
این طرح هستند.لازم به ذکر است که قانون پیله 
وری از مدت ها در سراسر بنادر استان در حال 

اجرا است.

قانون پيله وری و ته لنجی در خمير به زودی اجراء می شود

سرویس شهرســتان // دریابان رئیس اتاق بازرگانی 
شهرســتان بندرلنگــه گفــت: عمده مشــکلات 
صــادرات و واردات به دلیل تصمیــم گیری داخلی 
 اســت هر چند نمی تــوان منکر تاثیــرات منفی

 تحریم ها بر اقتصاد کشــور شد اما این حوزه نیازمند 
تصمیم گیری و راهکارهای مناسب و قاطع است.

به گزارش بازار ؛ بدر دریابان بیان داشت: توسعه صادرات و 
واردات یکی از دغدغه های مهم تجار و بازرگانان کشور و 

به تبع استان هرمزگان می باشد، درست است که تحریمهای 
ظالمانه و غیر منطقی اقتصادی وجود دارد اما بخش عمده 
مشــکلات به دلیل راهکارها مربوط به تصمیم گیری های 

درون کشور است.

رئیس اتاق بازرگانی بندرلنگه: 
تصمیم گیری های داخلی یکی از دلایل بروز مشکلات در بخش صادرات است

از  غلامپور  شهرســتان//  ســرویس 
جلوگیــری ورود هــزار و 232خودرو 
غیربومی به این شهرســتان خبرداد و 
گفت: در راســتای جلوگیری از شیوع 
مراسمات  در  کرونا  ویروس  گســترده 
با اقدام به موقع از برگزاری ۴۱مراســم 
عروسی جلوگیری و 22نفر از بانیان این 

مراسمات بازداشت شدند.
 مصطفی غلامپور فرماندار رودان اظهار کرد: 
مردم رودان از ابتدای شــیوع کرونا تاکنون 
همراهی خوبی با مسئولین در اجرای پروتکل 
ها و دســتور العمل های بهداشتی داشته اند 
بین دســتگاههای  مطلوبی  هماهنگی  البته 
مربوطه نیز حاکم است.وی افزود: معتقدم اگر 
همراهی مردم نباشد به موفقیت امور امیدی 
نیست. لذا میزان رعایت دستورالعملها توسط 
مردم به ویژه اصناف ستودنی است و جا دارد 
از همراهی مردم و صاحبان صنوف صمیمانه 

تشکر نمایم.
فرماندار رودان برگزاری مراسم سرور یا عزا 
در این شهرستان را به عنوان یکی از عوامل 
شیوع کرونا معرفی کرد و ادامه داد: متاسفانه 
در ماههای اخیر این مسئله دغدغه مهمی بود 
لذا با اقدام به موقع از برگزاری 41مراســم 
عروسی جلوگیری شد و در این راستا تعداد 

2۸نفر احضار و 22نفر هم بازداشتی داشتیم 
که طبیعتا شــرایط کنترل شــده و مردم هم 

همکاری لازم را دارند.
وی عنوان کرد: به هر حال برای ما ســلامت 
عمومی جامعه بسیار مهم است و با خاطیان 
به جد برخورد خواهد شــد .انتظار مردم هم 
همین است. با کسانی که کوتاهی می کنند باید 
برخورد شود.غلامپور با بیان اینکه بازدیدهای 
ســرزده از ادارات و دســتگاههای اجرایی 
،بانکها ،اصناف و بازار افزایش یافته اســت، 
یاد آور شد: اســتفاده از ماسک هم توسط 
مدیر و کارکنان و هم مراجعان اجباری است 
و مسئولیت عدم اجرای این مصوبه برعهده 
مدیران دستگاههاســت .واگر در این زمینه 
کوتاهی صورت گیرد قابل اغماض و چشم 
پوشی نیست فرماندار رودان با اشاره به آمار 
خودروهای بازگردانده شده از ورودی رودان 
اظهارکرد: از ابتدای طرح با انسداد مسیرهای 
فرعی و ورودی های متعدد به شــهر امکان 
کنترل تردد مهیا شده است و در چند روز اخیر 
10۸خودرو بازگردانده شده که از ابتدای این 
طرح مجموعا از ورود هزار و 232خودرو به 

شهر رودان جلوگیری شده است.
وی ادامه داد: ضمن اینکــه به 4۹0خودرو 
اجازه ورود داده شــده است تردد سه هزار 

و 46۹ خودرو در دورن شهرســتان بلامانع 
بوده و طبعا این خودروها می توانند فقط در 
محدوده شهرستان تردد می کنند و خروج آنها 
از محدوده شهرستان موجب اعمال جریمه 
های 500هزار تا یک میلیون تومان می شود.

رئیس ستاد مقابله با کرونا در شهرستان رودان 
با اشاره به اینکه دهیاران و شوراهای اسلامی 
روســتاها با همکاری پایگاههای بسیج می 
توانند در تامین سلامت عمومی نقش آفرینی 
کنند تصریح کرد: دراین راســتا بخشداران 
مســئولیت نظارت روند فعالیت دهیاران و 
شوراهای اسلامی روستایی در اجرای صحیح 

طرح را برعهده دارند.
به گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ غلامپور 
آمار جان باختگان کرونا در این شهرســتان 
را مورد اشــاره قرار داد و خاطرنشان کرد: 
متاسفانه از ابتدای شیوع کرونا تاکنون 76نفر 
از همشــهریان رودانی بر اساس آزمایشات 
قطعی به دلیل ابتــلا به کرونا جان باخته اند 
و جان همشهریان و سلامت عمومی بسیار 
مهم اســت لذا همه باید برای جلوگیری از 
این اتفاقات ناگوار دست به دست هم دهیم 
و در راستای جلوگیری از شیوع این ویروس 

تلاش نماییم.

فرماندار رودان: 
از ورود هزار خودرو به رودان جلوگیری شد

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

آگهی حصر وراثت
خانم در خاتون مهدی خواه  فرزند پنجشنبه به شماره ملی ۶۹۷ ۹۱۷ ۸۶۹ ۵ به شرح دادخواست به کلاسه ۲۶/ ۹۹ 
شعبه سردشت از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که پدرش مرحوم پنجشنبه 
مهدی خواه فرزند خدارسان به شماره ملی ۶۷۰ ۹۱۷ ۸۶۹ ۵ متولد ۱۲/ ۱۰/ ۱۳۱۹ در تاریخ ۵ / ۱۳۹۹/۲بدرود زندگی 
گفته ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به ۱-در خاتون مهدی خواه فرزند پنجشنبه به شماره ملی  ۶۹۷ ۹۱۷ 
۸۶۹ ۵  ۲-ســنگین ملک مهدی خواه فرزند پنجشــنبه به شماره ملی ۷۰۰ ۷ ۹۹۱ ۵۸۶ ۳-مورکو مهدی خواه فرزند 
حسین بشماره ملی  ۶۸۹ ۹۱۷ ۸۶۹ ۵ )زوجه متوفی( اینک با انجام تشریفات مقدماتی  درخواست مزبور  رایک نوبت 
به مدت یک ماه آگهی  می نماید تا هر کســی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر آگهی 

ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد شد .
 مسئول شورای حل اختلاف شهرستان بشاگرد 

محسن چابک

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

طرح :آصفه جهانی 
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اقتصادی

04:58:05  اذان صبح
 06:20:40
 11:36:29
 16:50:5۷
 1۷:08:02

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:08:40  اذان صبح
 06:30:44
 11:59:36
 1۷:26:53

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:22:08  اذان صبح
 05:01:09
 11:56:04
 1۷:08:58
 1۷:26:22

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

: 04:3۷:5۷  اذان صبح
 06:01:45
 11:15:24
 16:2۷:40

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب

05:16:13  اذان صبح
 06:40:4۷ :
 11:51:22
 1۷:00:3۷
 1۷:25:1۷ :

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

04:39:13  اذان صبح
 06:18:39
 11:26:05
 16:41:05
 1۷:06:1۷

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 

05:21:36  اذان صبح
 06:23:55 :
 11:55:1۷
 1۷:10:44
 1۷:2۷:40

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب

05:06:55  اذان صبح
 06:08:42
 11:41:22
 1۷:03:14
 16:41:05

 طلوع آفتاب
اذان ظهر

غروب آفتاب
 اذان مغرب 1۷:43:42  اذان مغرب  اذان مغرب

طالع بینی

 16:45:01

فروردین :     
از ورزش و تحــرک غافل نشــوید و مواظب 
سلامتی تان باشــید. خرید های زیادی در پیش 
دارد، اما مواظب باشید ولخرجی نکنید و حساب 
و کتاب خرج ها از دســت تان بیرون نرود. دوستان بسیار خوب و 
مهربانی دارید و به شما ثابت کرده اند که در لحظه های دشوار زندگی، 
همیشه کنارتان بوده اند. این دوستان را برای خود حفظ کنید و به 
آن ها ثابت نمایید که شما نیز هرکاری که از دست تان بر می آید را 
برای حمایت از آن ها انجام خواهید داد. فرد هوسرانی امروز با شما 
از در عشــق و عاشقی وارد می شود و مواظب باشید که به دام این 
فرد نیافتید. تمرکز بیشتری به انجام کار ها اختصاص دهید. حرفی که 
می زنید با رفتار تان تفاوت دارد و این وضعیت باعث شده تا اطرافیان 
حرف های شما را جدی نگیرند، در نتیجه از امروز به خودتان قول 
بدهید که حرف ها و رفتارتان یکی باشــد و به گونه ای رفتار کنید 

تا اطرافیان بیشتر از گذشته روی حرف های شما حساب باز کنند.
اردیبهشت :    

از شخصیت جذابی که دارید نهایت استفاده را 
ببرید. امروز یکی از آشــنایان پیشنهادی برای 
افزایش درآمد با شــما درمیان می گذارد، این 
پیشنهاد را به جان و دل گوش کنید. روز خوبی 
را در پیش دارید و کار ها راحت تر از چیزی که فکر می کنید انجام 
خواهد شد. امروز یک لحظه از هم فکر به همسر یا عشق زندگی تان 
غافل نخواهید شد. تمرکز بیشتری به هدف های خود داشته باشید 
و مطمئن باشید که با موفقیت فاصله چندانی ندارید. فرصتی پیدا 

می کنید تا پای صحبت اعضای خانواده بنشینید.
    خرداد :

امروز فرد بسیار بانفوذی که ارتباطات گسترده ای 
دارد با شــما آشنا خواهد شد، این آشنایی را به 
فال نیک بگیرید و در آینده برای حل مشکلات 
روی آشــنایی با این فرد حساب باز کنید. اگر 
امروز شش دانگ حواس تان را جمع نکنید، حتما ضرر خواهید کرد. 

خیال پردازی را کنار بگذارید و با واقعیت های زندگی کنار بیایید. 
     تیر :

ســفری تفریحی در پیش دارید و در این سفر به 
همراه خانواده و اطرافیان به شما حسابی خوش 
خواهد گذشــت. یکی از اعضای خانواده امروز 
شرایط افزایش درآمد شما را فراهم می کند. بیش از حد به مشکلات 
فکر نکنید و با حضور در کنار اعضای خانواده به آرامش برسید. 
کار مهمی که انجام داده اید امروز در نظر اطرافیان جلوه خواهد کرد. 

   مرداد :
شــرایطی برای اســتراحت و انجــام کار های 
موردعلاقه تان فراهم می شود. به گونه ای زندگی 
کنید که بــا صرفه جویی و پس انــداز، در آینده 
بدهکار مردم نشوید. کار ناپسندی انجام داده اید و اعضای خانواده 
امروز متوجه این کار می شوند و شما را به باد سرزنش می گیرند. 
انسان خونسردی هســتید و با آرامش و متانت کار ها را به پیش 
می برید، این روحیه کمک حال شما در حل مشکلات خواهد بود 
و مطمئن باشــید آرامشی که دارید به اطرافیان نیز منتقل می شود 
و اعضای منزل از اینکه در کنارشــان حضــور دارید، به آرامش 
می رسند. امروز روز عاشقی شما است و اگر تاکنون عاشق نشده اید 
امروز چشــم تان به یاری خوش قدوبالا می افتد و در اولین نگاه 
عاشق ایشان خواهید شــد. این عشق را جدی بگیرید و مطمئن 
باشید که با عشقی گرم و آتشین طرف هستید. در محل کار یا منزل با 
مشکل خاصی روبرو نخواهید شد و روز را با احساس رضایتمندی 

به پایان خواهید رساند. 
 شهریور :

کمی به خودتان اســتراحت بدهیــد و با انجام 
تفریح های موردعلاقه به آرامش برســید. مدتی 
است که سری به بزرگتر های فامیل نزده اید و از 
حال و احوال آن ها بی خبر هستید، امروز فرصتی دست می دهد تا 
دیداری با بزرگان فامیل تازه کنید و به آن ها ثابت نمایید که همیشه 
به فکرشان هستید. همســر یا عشق زندگی تان امروز خاطره های 

خوشی از عشق دیرین تان را زنده می کند.
مهر :   

امروز فرصتی فراهم می شــود تا کار مهمی که 
مدت ها به فکر انجام آن هســتید را آغاز کنید. 
پولی که برای انجام کار مهمی نیاز دارید امروز 
فراهم می شود. امروز بعدازظهر فرصتی برای بودن در کنار دوستان 
و آشنایان فراهم می شود. به لحاظ کاری روز خوبی را آغاز کرده اید 

و کار سخت و دشواری در پیش روی شما قرار نمی گیرد. 
  آبان :

اهل انجام به موقع کار ها نیستید و این روحیه 
باعث شــده تا سبک زندگی شما اطرافیان را 
ناراحت کند. اگر پول اضافه ای دارید، این پول 
را برای خرید املاک و مســتغلات صرف کنید. به دام عشق 
گرفتار شده اید و در عشق محبوبی می سوزید، به همین دلیل 
امروز می خواهید کار را یکسره کنید و عشق تان را به معشوق 
ابراز نمایید، اما روز خوبی را برای ابراز عشق انتخاب نکرده اید 
و اگر نمی خواهید معشوق دست رد به سینه شما بزند، ابراز 
عشق را به آینده موکول نمایید. خیال پردازی را کنار بگذارید 

و با واقعیت های زندگی کنار بیایید.
  آذر :

فردی که نیاز به پول دارد امروز به شــما رو 
می کند، دســت این فرد را بگیرید و مطمئن 
باشید پولی که به ایشان قرض می دهید زودتر 
از چیزی که فکرش را بکنید باز پرداخت خواهد شد. زمان 
مناسبی است که دستی به سروروی منزل بکشید و خانه تان را 

حسابی مرتب کنید. 
دی :    

خودخواهی را کنار بگذارید با شــرکت در 
کار های خیر و انسان دوســتانه به اطرافیان 
ثابت کنید که به فکر دیگران هستید. فرصتی 
برای افزایش درآمد دارید، اما قبل از هرگونه سرمایه گذاری، 

جوانب این کار را حسابی بررسی نمایید. 
 بهمن :

پولی روانه حساب های بانکی تان می شود و 
بهتر است قسمتی از این پول را برای روز مبادا 

پس انداز کنید. 
اسفند :  

امروز از شر مشکلی بزرگ خلاص می شوید. 
بیشتر از همیشه مواظب خود باشید و سبک 
زندگی ســالمی را درپیش بگیرید. یکی از 
اعضای فامیل امروز ســبب خیر می شود و سودی از ایشان 

به شما می رسد.

 

سرویس اقتصادی // بعد از اجرای مصوبه مربوط به 
ترخیص فوری کالاهای اساسی و مواد اولیه تولید با 
تمرکز بر رفع موانع ارزی و انتقاداتی که بانک مرکزی 
در این رابطه داشــت، اخیرا اعلام کرده که با وجود 
حذف کــد رهگیری، تغییر محسوســی در فرآیند 
ترخیص کالا ایجاد نشــده است، اما واکنش گمرک 
ایران از این حکایــت دارد که در مدت اخیر حدود 
چهار میلیون تن کالا ترخیص شده و البته با افزایش 
ورود کالا به گمرک و بنادر حجم دپو به بیش از 5.5 

میلیون تن رسیده است. 
مصوبه ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت که در 17 آبان ماه 
سال جاری به مرحله اجرا درآمد بر رفع موانع ترخیص حدود 
هشــت میلیون تن کالای اساسی و غیر اساسی در گمرک و 
بنادر تاکید داشت، این در حالی بود که تا پیش از این عمده 
دلایــل عدم ترخیص از نگاه مســئولان و صاحبان کالا به 
تخصیص و تامین بــه موقع ارز و صدور کد رهگیری بانک 

بر می گشت که در این حالت گمرک مجوز ترخیص نداشت.
بر این اساس، در ستاد هماهنگی اقتصادی دولت توافق شد که 
ترخیص کالا به صورت بدون کد رهگیری اما با تعهد بانک 
مرکزی  برای تامین ارز در مهلت ســه ماهه  صوت گرفته و 
حتی امکان تامین ارز از طریق ارز متقاضی نیز فراهم شــد، 
با این حال بانک مرکزی از مصوبه مربوطه رضایت چندانی 
نداشت و در رابطه با موارد ارزی انتقاداتی را حتی نزد رئیس 
جمهور مطرح کرد.اخیــرا و در زمانی که حدود یک ماه از 
اجرای مصوبه گذشــته اســت بانک مرکزی اعلام کرده که 
بررسی آمارها نشان می دهد با وجود حذف کد رهگیری در 
فرآیند گمرکی ترخیص کالا در آبان ماه نسبت به ماه های قبل 
تغییر محسوسی نداشته است و از سویی تاکید کرده که حذف 
کد رهگیری بانک تاثیری در ترخیص کالا از گمرک نداشت.
از این موضع این گونه استنباط می شود که در فاصله یک ماه 
اخیر که ترخیص کالا بدون کد رهگیری در دستور کار قرار 
گرفته، ترخیص کالا از گمرک تسریع نشده است. این اعلام 
بانک مرکز با آماری که از سوی وزارت صمت و گمرک ایران 
اخیرا اعلام شــده است هماهنگی ندارد، چراکه بانک مدعی 
شده تغییر محسوس نیســت ولی وزیر صمت و معاون فنی 
گمرک ایران در روزهای اخیر از ترخیص چهار میلیون تنی 

خبر داده اند.
در این حالت به نظر می رسد برای شفاف شدن موضوع باید 

بانک مرکزی  مســتندات خود از ترخیص نامحسوس و از 
سویی دستگاه های دیگر برای ترحیص چهار میلیون تنی را 

ارائه کنند.
بانک مرکزی: تغییر محسوسی دیده نمی 

شود
اما حسین تاجیک -کارشناس-ارزی بانک مرکزی-  گفته که 
در مورد کالاهای اساسی که گفته می شود در گمرک رسوب 
کرده است، این توضیح ضروری است که براساس مصوبات 
در ســال جاری مقرر شده بود، ۸ میلیارد دلار واردات انجام 
شود که از این میزان تاکنون حدود 7 میلیارد دلار تأمین ارز 
از سوی بانک مرکزی انجام شده است و درخصوص تأمین 
ارز برای کالای اساسی مطابق مصوبه دولت عمل کرده ایم و 

مشکلی از این باب وجود ندارد. 
وی افزود: براســاس مصوبه ای که 12 آبان ماه سال جاری 
اعلام شد، هر واردکننده ای که به هر طریقی اقدام به تأمین ارز 
کرده اســت، می تواند کالای خود را ترخیص کند و عملًا در 
چنین فرایندی کد رهگیری کنار گذاشته شد. از این رو پس 
از مصوبه یاد شده انتظار می رفت، ترخیص کالا از اواسط آبان 

ماه با روند افزایشی همراه شود.
بــه گفته وی بر اســاس نمــودار »ارزش دلاری کالاها در 
پروانه های خروجی گمرک در ماه مختلف سال 13۹۹« انتظار 
می رفت که پروانه های خروجی در گمرک از اواسط آبان ماه 

افزایش یابد اما همچنان این روند تغییری نکرده است.
اما بعد از اعلام موضع بانک مرکزی و به فاصله چند ساعت، 
گمرک ایران به این موضوع واکنش نشان داده و ابعاد مختلف 
مسائل مطرح شــده را مورد بررسی و پاسخ قرار داده است 
که مهرداد جمال ارونقی - معاون فنی گمرک ایران - جریان 
تامین ارز و تعهدات این بانک و تاثیری که بر روند ترخیص 
کالا داشته و همچنین چرایی انباشت کالا و از سویی ترخیص 

چهار میلیون تنی را تشریح کرده است.
گمرک:ترخیــص کالاهای رســوبی در گمرکات، 
هیــچ تأثیری بــر افزایش نــرخ ارز نداشــته 
و مانعی بــرای کاهش نــرخ ارز نبوده اســت

 معاون فنی و امور گمرکی گمــرک ایران در رابطه با اظهار 
نظر اخیر بانک مرکزی مبنی بر این که »حذف کد رهگیری 
بانک تأثیری در ترخیص کالاها از گمرک نداشــت«، اظهار 
کرد:این مسئله را باید از ابعاد مختلف مورد بررسی قرار داده 
و درخصوص کالاهای » اساســی« و »غیراساسی« بایستی 

قائل به تفکیک شد.
مهرداد جمال ارونقی گفــت: درحال حاضر، بیش از پنج 
میلیون و ۸00 هزارتن کالای اساسی در بنادر و گمرکات 
کشور موجود است که نسبت به زمان اجرای مصوبه ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت، این روند دپو افزایش پیدا کرده 
که دلیل آن به ورود کالاها بر می گردد؛ به طوری که در حال 
حاضر بیش از 53  فروند شناور در حال پهلوگیری یا تخلیۀ 
این اقلام اساسی و ضروری هستند که خود دلیل محکمی 

بر این افزایش است.
ارونقی افزود: ارز کالاهای اساسی باید توسط بانک مرکزی 
و البته با منابع در اختیار آن مرجع تأمین شود و تا زمانی که 
این ارز تأمین نشود، اسناد مالکیت به خریدار داخلی منتقل 
نمی شــود و علی الاصول، خریدار داخلی، هنوز صاحب 
کالا نشده است که بتواند کالای اساسی خود را به گمرک 
اظهار و ضمن انجام تشــریفات گمرکی، از تسهیلات ارائه 

شده درخصوص حذف کد رهگیری استفاده کند. همچنین در 
خصوص کالاهای اساسی که با اعتبار صاحب کالا خریداری 
و به بنادر و گمرکات کشور رسیده اند مادامیکه بانک مرکزی 
بصورت اعتباری، اعلامیۀ تأمین ارز صادر نکند و متعهد نشود 
تــا در موعد مقرر ارز ترجیحی این کالاها را تأمین کند و به 
عبارت ساده تر، وضعیت تأمین ارز کالاهای اساسی مشخص 
نباشد یا تضمین نشود، هیچ صاحب کالایی مبادرت به خروج 
کالای خــود از بندر یا گمرک تا تعیین تکلیف این موضوع 
نمی کند؛ بنابراین حذف کد رهگیری بانک، هیچ تأثیری بر 
روند ترخیص قطعی کالاهای اساســی ندارد.معاون فنی و 
امور گمرکی گمرک ایران ادامه داد: اما درخصوص کالاهای 
غیراساســی، باید به این نکته مهــم توجه کرد که حذف کد 
رهگیری بانک صرفا برای کالاهای دارای قبض انبار 10 آبان 
مــاه 13۹۹ و قبل از آن بوده اســت. ترتیبی که برای حذف 
کد رهگیری بانک ذکر شــده ، یکبار در تیرماه و یکبار در 
مهر ســال جاری نیز توسط ستاد هماهنگی اقتصادی دولت 
و مصوبات ســفر معاون اول رییس جمهور مصوب و ابلاغ 
شده بود و با توجه به عدم موافقت بانک مرکزی و یا شرایط 
اتخاذ شده اجرایی نشده اســت. از سویی پرواضح است که 
اگر ثبت سفارشــی از تیرماه سال جاری در صف تخصیص 
یا تأمین ارز بانکی قرار گرفتــه بالاخره پس از چند ماه به 
مرحلۀ تأمین ارز و صدور کد رهگیری بانک رســیده باشد 
و صاحب کالا بدلیل تبعات بعدی و رفع تعهد ارزی نخواهد 

از تســهیلات حذف کد رهگیری بانک استفاده کند؛ سوم 
اینکه مصوبۀ آبان ماه ســتاد تنظیم بازار به صاحبان کالا 
این مجوز را داده تا بتواننــد ۹0 درصد کالای خود را از 
گمرکات بصورت درصدی ترخیص کنند و صاحبان کالایی 
که با تودیع وثیقــه در بانک عامل، در صف تخصیص یا 
تأمین ارز بودند ترجیح دادند تا نسبت به ترخیص درصدی 
کالای خود اقدام کنند تا متعاقبا با صدور کد رهگیری بانک، 
مابقی کالا را از گمرک خــارج کنند. بنابراین این دلایل، 
بخوبی نشــانگر این موضوع است که چرا علیرغم حذف 
کد رهگیری بانک، ترخیص کالاهــا بدون کد رهگیری 
تفاوت محسوسی نکرده اســت.وی گفت:آمار و ارقامی 
که توســط بانک مرکزی ارائه شده نشان می دهد در روند 
ترخیص کالاها نیز تفاوت محسوسی مشاهده نشده است، 
اما ضمن بیان این موضوع که بعد از اجرای مصوبات ستاد 
هماهنگی اقتصادی دولت بیش از چهار میلیون تن کالای 
اساسی و غیراساسی ترخیص شده است باید به نکاتی در 
ایــن زمینه توجه نمود از جمله این که از اجرای مصوبات 
تاکنون یعنی ظرف این 25 روز، میزان خروجی کالا بیش 
از 50 درصد نســبت به 25 روز قبــل از اجرای مصوبه 
افزایش داشته است. همچنین بانک مرکزی در آمار خود 
بــه خروج کالا از محل مجوزهای خاص از جمله صدور 
حکم و درصدی توجه نداشته است. تعداد اظهارنامه های 
اظهار شده به گمرک نیز قریب به 65 درصد افزایش داشته 
که این کالاها در حین انجام تشــریفات گمرکی بوده و به 

زودی مراحل ترخیص این اقلام صورت خواهد پذیرفت. 
 انتظار از بانک مرکزی این اســت که نسبت به ارائه آمار

 زمان بندی صف تخصیص و تأمین کالاهای دارای ثبت 
سفارش نیز اقدام و شفاف سازی نماید فرآیند قرارگرفتن در 
صف تخصیص تا صدور کدرهگیری بانک برای کالاها چه 
مدت زمانــی را برای خود اختصاص می دهد؟معاون فنی 
و امور گمرکی گمرک ایران تاکید کرد: باید توجه داشــت 
ترخیــص کالاهای موجود در گمــرکات دقیقا وفق مفاد 
مصوبات ســتاد هماهنگی اقتصادی دولت و درچارچوب 
کالاهای اساسی و ضروری و نهاده های تولید بوده و نسبت 
به ترخیص هیــچ کالای غیر ضروری بدون رعایت کامل 
مقرات مربوطه اقدام نشده است. ضمنا طی صدور بخشنامه 
ای به دپوی احتمالی برخی کالاها به عمد از سوی صاحبان 
کالا هشدارهای لازم داده شده و این موضوع توسط گمرک 
ایران و سایر مراجع نظارتی در حال رصد لحظه ای است.

وی با اشاره به دلایل عدم ترخیص کالاها بدون کد رهگیری 
بانک یادآور شــد: با ابراز خرسندی از اعطای اختیارات 
گسترده به گمرک از سوی ستاد هماهنگی اقتصادی دولت 
و ستاد تنظیم بازار در خصوص ترخیص درصدی کالاها، 
بایستی با استناد به اعلام نظر بانک مرکزی به این موضوع 
اذعان کرد کــه ترخیص کالاهای رســوبی و موجود در 
گمرکات هیچ تأثیری بر افزایش نرخ ارز نداشــته و مانعی 
نیز بر کاهش نرخ ارز نبوده و از این جهت که دغدغه بانک 

مرکزی در این خصوص رفع شده جای خوشحالی دارد.

آمار متناقض 3 دستگاه از ترخیص کالا 
نامحسوس یا 4 میلیون تن؟

ممنوعيت تردد ادامه دارد
//درحالی  اقتصادی  ســرویس 
نــاوگان حمل ونقل  تمامی  که 
عمومی به ســامانه اســتعلام 
بیماران کرونایی متصل اســت 
اما همچنان برخــی از بیماران 
بلیــت   درخواســت صــدور 

می کنند. 
و  کرونایــی  بیمــاران  اســتعلام 
جلوگیــری از ورود مســافران به 
ناوگان حمــل ونقــل دریایی از 
بــه صورت کامل  ماه  این  ابتدای 

اجرایی شده است.
با شــیوع ویروس کرونا هر روز 
تعداد  افزایش مرگ ومیر و  شاهد 
مبتلایان در کشور هستیم که همین 
ها  ایجاد محدودیت  زمینه ساز  امر 
از  اخذ تصمیماتی  و  توسط دولت 
سوی ســتاد ملی مبارزه با کرونا 
شدیم به طوری که این تصمیمات 
تا کنون توانسته است اثرات بسیار 
موثری در حــوزه های مختلف و 
همچنین کاهش همه گیری ویروس 

کرونا داشته باشد.
البته در بســیاری از موارد شاهد 
مقاومت هایی بــرای اجرا نکردن 
این مصوبات بودیم اما با این وجود 
و با پیگیری های صورت گرفته هم 
اکنون این سامانه در تمامی بخش 
ها در حال اجرا اســت و تاکنون 
خوبی  بسیار  اثرات  توانســته  هم 
در ایــن بخش بر جــای بگذارد.
یکی از این تصمیماتی که دولت در 
دو هفته گذشــته توانسته آن را به 
مرحله اجرایی برســاند جلوگیری 
از ورود بیماران کرونایی به حوزه 
هــای مختلف حمل و نقل عمومی 
است به طوری که اواخر آبان ماه 
رئیسی سخنگوی ستاد ملی مقابله 
با کرونــا در نامه ای به وزارت راه 
و شهرســازی و همچنین دستگاه 
های مختلف حمل و نقل خواستار 

بیماری مسافران  اســتعلام تمامی 
شــد به طوری که اگر مســافری 
از ورود و  بیماری کرونا داشــت 
سوار شــدن آن به ناوگان مختلف 

حمل و نقلی جلوگیری شود.
در همین راستا و در قالب چند روز 
بســیاری از ناوگان حمل و نقل به 
این سامانه و سیستم متصل شدند 
و با توجه به آنکه در بخش هوایی 
و ریلی صدور بلیت بر اســاس کد 
ملی مسافران بود اجرایی شدن این 
اقدام به ســرعت امکان پذیر بود 
چرا که در حــوزه هوایی و ریلی 
از ابتدا تمامی بلیت ها بر اســاس 
کارت ملــی صادر می شــد و و با 
اتصال به دولت الکترونیک اجرایی 
شدن مصوبه راحت و امکان پذیر 
بود اما در سایر حوزه ها و بخش 
های دیگــر از جمله جاده ای و و 
دریایی اجرایی شدن این مصوبه با 
مشــکلاتی روبه رو بود به طوری 
که در حوزه جاده ای به دلیل آنکه 
بخش عمده ای از مسافران در بین 
راه سوار می شدند.صدور بلیت در 
بسیاری از موارد بدون کد ملی بود 
بنابراین اجرایی شــدن این سامانه 
کمی زمانبر بــود. بنابراین از روز 
دوشنبه سوم آذر ماه مناوگان حمل 
و نقل جاده ای به ســامانه استعلام 
بلیت متصل شد و مسافران خود را 
طبق این سامانه و استعلام از طریق 

آن کد ملی صورت گرفت.
در ابتدا اتصال دولت الکترونیک به 
این ســامانه کمی زمان بر بود اما 
وزارت  همکاری  با  خوشــبختانه 
اکنون  هم  ســامانه  این  ارتباطات 
اجرایی شده و با متخلفان برخورد 

می شود.
هیــچ راننده ای مســافری بدون 
کارت ملی سوار نمی کند داریوش 

باقر جــوان مدیــرکل دفتر حمل 
ونقل مسافری ســازمان راهداری 
و حمل ونقل جــاده ای در گفت 
باشگاه  اقتصادی  خبرنگار  با  وگو 
خبرنگاران با بیان اینکه از 3 آذر 
ماه به صورت کامل این سامانه در 
تمامی شــرکت های حمل ونقلی 
در حال اجرا است، گفت: به هیچ 
عنــوان اجازه صــدور بلیت و یا 
سوار شدن مســافران بدون کارت 
ملی داده نمی شود و با متخلفان در 

این بخش برخورد می شود.
او ادامــه داد: اســتعلام در تمامی 
طــول فرایند جابجایــی در حال 
با هماهنگی های  انجام اســت و 
به عمل آمده این موضوع اجرایی 
شــده اســت.مدیر کل دفتر حمل 
ونقل مسافری سازمان راهداری و 
حمل ونقل جــاده ای توضیح داد:  
همه مسافران سوار می شوند باید 
پیــش از ورود کارت ملی خود را 
ارائه دهند و در صورت اســتعلام 
و منفی بودن تســت آنهــا اجازه 
ســوار شــدن می دهیم.باقر جوان 
بیــان کرد: جرایم ســنگین جمله 
ممنوعیت رانندگی تا یک ســال و 
حذف آنها از شــرکت حمل و نقل 
ای در نظر گرفته ایــم بنابراین و 
طبق بررســی های صورت گرفته 
تا کنون هیــچ راننده ای این اقدام 
را انجام نداده است.او با بیان اینکه 
 در استان های مختلف و تا امروز

 کمیسیون های بررسی نشان داده 
اســت که هیچ پرنــده ای تاکنون 
این اقــدام را انجام نخواهم گفت: 
همچنین از ورود من چندین مسافر 
به این حوزه جلوگیری شده است 
وی یادآور شــد: رانندگان هم به 
کرونا  بیماری  خاص  شرایط  دلیل 
به هیــچ عنوان علاقــه ندارند که 
مســافران کرونایی را سوار کنند.

مرحله  اکنون  اولین موضوع هــم 
اجرایی رسید است. از ورود 

۱۷۶۰ بیمار کرونایی 
جلوگیری شد

 شهرام آدم نژاد معاون حمل و نقل 
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه 
مبارزه  ملی  ستاد  مصوبات  تمامی 
بــا کرونا مبنی بــر رعایت فاصله 
تمامی بخش  در  اجتماعی  گذاری 
های حمل و نقل به ویژه در حوزه 
حمــل ونقل هوایــی رعایت می 
نظارت های مستمر و  شود گفت: 
مداوم در این بخــش وجود دارد 
و با تمامی شــرکت های متخلف 
در این بخش برخورد می شــود.
بیمار  استعلام  داد: سامانه  ادامه  او 
کرونایی در تمام بخش های حمل 
ونقلی هم اکنون اجرا شده است و 
تاکنون برای هیچ بیمار کرونایی که 
تســت آنها مثبت بوده باشد بلیت 
صادر نشــده اســت.معاون حمل 
بیان  ونقل وزیر راه وشهرســازی 
کرد: این ســامانه در تمامی بخش 
ها فعال اســت و تا کنون از ورود 
1760 بیمــار کرونایی جلوگیری 
شــده اســت .آدم نژاد گفــت: به 
مسافران کرونایی توصیه می شود 
به هیچ عنوان تصور نکنند که می 
توانند بلیــت در حوزه حمل ونقل 
دریافت کنند چون این ســامانه تا 
اطلاع ثانویی فعال اســت و تا 14 
روز برای بیمــاران کرونایی بلیت 

صادر نمی کند.
از  برخی  این گزارش   براســاس 
شــرکت های هواپیمایی با توجه 
بــه اســتعلام بیمــاران کرونایی 
درخواســت کــرده اند کــه  این 
ظرفیت هــای 60 درصدی را در 
نــاوگان هوایی برداریــم اما طبق 
بررســی هــای  صــورت گرفته 
مشخص شد که سازمان هواپیمایی 
کشور این درخواست را  لغو کرده 
و تا اطلاع ثانوی این ظرفیت هلی 
60 درصدی در این بخش پا برجا 

است.

ســرویس اقتصادی // دولت در 
لایحه بودجه ۱۴00 در راســتای 
تا  کرده  بینی  پیش  فرزندآوری 
ودیعه  الحسنه  قرض  تسهیلات 
۷0 میلیون تومانی با بازپرداخت 
20 ســاله به خانواده های دارای 

فرزند سوم پرداخت شود.
دولت در لایحه بودجه 1400 پیش 
بینی کرده تا در راستای حمایت از 

فرزنــدآوری، بانک مرکزی مکلف 
به اختصــاص 2.10 میلیارد تومان 
از طریــق بانک هــای عامل و از 
محل ســپرده های جاری و قرض 
الحســنه بانک ها، تسهیلات قرض 
الحسنه به میزان 70 میلیون تومان و 
بازپرداخت 20 ساله به خانوارهایی 
که امســال و ســال آینده صاحب 

فرزند سوم می شوند، شده است.

در بند ه تبصــره 16 لایحه بودجه 
1400 آمده است:

ث  و  ت  بندهــای  اجــرای  »در 
مــاده 102 قانــون برنامه ششــم 
توســعه موضوع پشتیبانی از فرزند 
آوری، بانــک مرکــزی جمهوری 
اســلامی ایران مکلف اســت مبلغ 
2 هــزار و 110 میلیــارد ریال از 
طریق بانک هــای عامل و از محل 

الحسنه  قرض  و  جاری  سپرده های 
نظام بانکی، نســبت بــه پرداخت 
الحســنه ودیعه  تســهیلات قرض 
میلیون ریال  به میزان 700  مسکن 
با بازپرداخت حداکثر 20 ساله برای 
خانوارهای فاقد مسکن که صاحب 
فرزند ســوم در سال های 13۹۹ و 
اقدام  یا می شــوند،  و  1400 شده 

نماید.«

وام قرض الحسنه ودیعه مسکن 70 میلیونی برای خانوارهای با 3 فرزند

سال  بودجه  پیشــنهادی  لایحه  در 
آینده، وام ازدواج در مقایسه با امسال 
تغییری نکرده و همــان 50 میلیون 

تومان اعلام شده است. 
به گزارش ایســنا، هر ســاله در لایحه 
بودجــه شــرایط وام ازدواج نیز اعلام 
می شــود که برای سال آینده و در تبصره 
16 لایحه بودجه رقــم وام ازدواج 50 
میلیون تومان برای هــر یک از زوجین 

تعیین شده است.
براســاس پیشنهاد دولت برای حمایت از 
موظف  مرکزی  بانــک  جوانان،  ازدواج 
اســت از محــل پس انــداز و جــاری 
تســهیلات  بانکی،  نظام  قرض الحســنه 
که  زوج هایی  به  ازدواج  قرض الحســنه 
تاریــخ عقد آنهــا بعــد از فروردین ماه 
سال 13۹7 اســت و تاکنون وام ازدواج 
نگرفته اند با اولویت نخست پرداخت کند.

براین اســاس، تســهیلات قرض الحسنه 
ازدواج بــرای هــر یــک از زوج ها در 
ســال آینده 50 میلیون تومــان با دوره 
بازپرداخــت هفت ســاله و با اخذ یک 

ضامن معتبر و سفته اجرایی می شود.
این در حالی اســت که این روزها مطرح 
می شــود که وام ازدواج از 50 میلیون به 
70 میلیون تومان در سال آینده افزایش 
پیدا می کند اما بررسی لایحه بودجه سال 
آینده بیانگر این اســت کــه احتمال این 
موضوع وجود ندارد و احتمالا مبلغ وام 
ازدواج همان 50 میلیــون تومانی باقی 

می ماند. 

در لایحه بودجه ۱۴۰۰؛ 
وام ازدواج 50 میلیون تومان باقی ماند

کارت شناسایی اداره کل زندانهای استان هرمزگان به نام آقای مجید ساتکی فرزند عزیز 
اله به شماره ملی 522 158 31 31 مفقود گردیده و ازدرجه اعتبار ساقط می باشد
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آگهی مزايده عمومی

مدیریت شعب بانک ملت استان هرمزگان 

استان  ملت  بانک  شعب  مديريت 
هرمزگان در نظر دارد اموال مازاد و 
اسقاطی خود را از طريق مزايده عمومی بفروش برساند. 
متقاضيان می توانند از تاريخ 99/09/15 لغايت 99/09/24 
به آدرس بندرعباس- بلوار امام خمينی)ره(- روبروی مصلی 
قدس- مديريت شعب بانك ملت استان هرمزگان- اداره 
تداركات مراجعه و يا با شماره تلفن های 33345609-

33345607-076 تماس حاصل نمايند. آخرين مهلت 
ضمنا  می باشد.  دوشنبه 99/09/24  روز  پاكات  تحويل 
روز  نيز  مزايده  برنده  اعلام  و  پاكات  بازگشايی  جلسه 

سه شنبه 99/09/25 در محل مديريت شعب بانك ملت 
هرمزگان برگزار می شود. بانك در رد يا قبول يك يا كليه 
پيشنهادات مختار می باشد.هزينه درج آگهی و كارشناسی 
برعهده برنده مزايده می باشد. ضمانت شركت در مزايده 
تضمين  چك  بصورت  پيشنهادی  مبلغ  10درصد  نيز 
شده می باشد. بازديد از اموال با هماهنگی اداره تداركات 
امكانپذيراست. پيشنهادات در پاكت دربسته و مهرشده 
پيشنهاداتی  و  ناقص  پيشنهادات  به  داده شود.  تحويل 
كه بعد از تاريخ تعيين شده تحويل شود ترتيب اثر داده 
نخواهد شد. ليست اموال اسقاطی به شرح ذيل می باشد: 

 *كولر پنجره ای* موتور كولر اسپيلت * پنل كولر اسپيلت * كولر اسپيلت *پمپ آب * پول شمار ايستاده 
* دستگاه فكس * لوستر * چراغ مطالعه * تلفن * تلفن ويس منشی * دستگاه مركز تلفن * دستگاه نمايشگر 
خطوطی * باند بلندگو *پايه باند * ميكروفن * ميكروفن بی سيم * پايه ميكروفن * ميكروفن يقه ای * آمپلی فاير 
* دستگاه تشخيص اسكناس * پايه دوربين بيرونی * آبگرمكن برقی * چراغ گاز * تابلو تقويم ديجيتال 
 * سماور برقی * كتری برقی * پنكه پايه بلند * اتو * چراغ شارژی * راديو * تلويزيون * پمپ سم پاشی 
فايل چوبی   * كيسی  زير   * يخچال   * لباسشويی  ماشين   * پوپی اس   * باتری  ماشين حساب *جعبه   * 
 * كمد فلزی * كمد چوبی * جای بروشور تبليغاتی * كپسول آتشنشانی *  سينی قفسه * پايه قفسه * جای كارتی فلزی

 * صندلی مشتری * سطل زباله * صندلی ناهارخوری * ساعت ديواری * نمراتور * پانچ بزرگ * ماشين دوخت 
 برقی * قاب عكس * ميز پايه فلزی * ميز پايه چوبی * ميز تلفن * ميز جلو مبل * صندلی سالن آمفی تئاتر 
* تابلو سر درب * فرش * پرده * موكت * تخت خواب * صندلی كارمندی * مبل * چوب لباسی * تشك يك 

نفره * گاوصندوق. 

 

گروه گزارش//  درحالی بیش از یک ماه از بازدید رئیس 
بندرعباس، فرمانده  کل دادگستری استان، دادستان 
 سپاه امام ســجاد)ع(، شهردار بندرعباس و... از محله 
آیــت ا... غفاری بندرعباس می گــذرد و این بازدید 
مصوبات امید بخشی که برای رفع مشکلات این محله 
به همراه داشت که بنظر می رسد مسئولان مربوطه عزم 
جزمی را برای رفع مشکلات محله آنطور که انتظار می 
رفت، نداشته و معضلات در حوزه های مختلف همچنان 

پابرجاست.
   برخــی اهالی گلایه مندند که پاتــوق معتادان واراذل 
و اوبــاش در کوچه ها همچنان برپاســت و برخی از 
موادفروشــان و مشــروب فروشــان و اراذل و اوباش 
همچنان محله را  ناامن کــرده اند. چندی قبل نیز یکی 
از رفتگران شــهرداری بندرعباس را تهدید کرده بودند 
 که کوچــه را نظافت نکند که تمیــزی کوچه باعث از

دست دادن مشتریان شان می شود. بحمدا... دستگاه قضایی 
 در حوزه رفع مشــکلات محلات حاشیه نشین اهتمام 
ویــژه ای دارد وبه همیــن دلیل از محــلات مختلف 
 نیــز بازدیــد صــورت مــی گیــرد و نیــاز اســت 
دســتگاه های اجرایی و حمایتی، شــهرداری و حتی 
صنایع و خیریــن برای رفع مشــکلات در این مناطق 
مشارکت بیشــتری داشته باشند تا محلات قطب اقتصاد 
 کشور از این وضعیت نابهنجار خارج شوند و عدالت در 
خدمات رســانی و ارتقای امنیت و... در محلات محقق 

شود. 
  دستور قضایی 

  یکی از ســاکنان کوچه بعثــت۴ خیابان مدرس محله 
آیت ا... غفاری بندرعباس هم بااشاره به وعده شهرداری 
جهت احداث خیابان از این کوچه تا بلوار مادر واز کنار 
مسجدسقاخانه ابوالفضل )ع( از چندسال قبل و عدم تحقق 
این وعده، از رئیس کل دادگستری هرمزگان و دادستان 
بندرعباس می خواهد به شهردار بندرعباس دستور دهد 
تا این خیابان احداث و بازگشایی معبر از کوچه بعثت۴ تا 
بلوار مادر انجام شود که باعث ارتقای امنیت می شود. زیرا 
در حال حاضر در این منطقه و کوچه بسیار ناامنی است و 
معتادان حتی در کوچه پشت مسجد سقاخانه ابوالفضل )ع( 
پاتــوق می کنند ومصرف مواد و تزریق دارند و از طرفی 
دیگر تعدادی اراذل در محله باعث ناامنی در محله شده و 
گهگاهی اهالی را مورد ضرب وشتم و... قرار می دهند و 
آنها را تهدید می کنند تا شکایت نکنند. از طرفی دیگر در 
این منطقه پارک و فضای ســبز و تفریحی وجود ندارد و 
کودکان، بازنشستگان و خانواده ها جایی ندارند تا ساعاتی 

را بیرون باشند، تفریح یا ورزش کنند.
  معتادان در محله 

  برخی دیگر از ســاکنان از وجود معتادان و رفت وآمد 
آزادانه شان در محله گلایه مند هستند و می گویند چرا 
این معتادان که بیشترشــان از سایر استان ها می آیند را 
جمــع آوری نمی کنند. مدتی قبل هم مســئولان اعلام 

کرده بودند که معتادان به شــهرهای خودشــان برگشت 
داده می شــوند، اما گویا هنوز این اتفاق نیفتاده اســت 
 و زن ومــرد معتاد و پیروجوان بــه راحتی در این محله 
 می آیند وموادشان را تهیه می کنند و درکوچه ها استعمال 
می کنند وتزریق دارند وسرنگ های آلوده خون آلودشان 

را در کوچه ها رهامی کنند ومی روند.
  خانه های فرسوده 

   برخی دیگر از ســاکنان از خانه های فرســوده محله 
می گویند که از یک طرف بدلیل فقر و محرومیت بیشتر 
اهالی توان بازسازی ندارند واز طرفی دیگر متاسفانه در 
حق اهالی کم مهری شــد و آنها از ســند گرفتن در این 
سال ها محروم بودند وقیمت اخذسند به اندازه ای گران 
اعلام کردند که اهالی نتوانســتند سند برای املاک شان 
بگیرند و با تســهیلات نوسازی اقدام به بازسازی املاک 
فرسوده شان کنند. سقف ودیوار خانه ها در حال ریزش 
است و در زمان بارندگی میزان تخریب ها بیشتر است و 
هیچ نهادی هم از این ساکنان حمایتی نمی کند. از طرفی 
دیگر اگر بازگشایی معابر ولاین بندی کوچه ها عملیاتی 
شــود، امنیت در محله برقرار می شود و خدمات رسانی 
افزایــش می یابــد. وضعیت حال حاضــر باعث می 
 شود حتی خودروی آتش نشــانی، آمبولانس، پلیس، 
جمع آوری زباله و... نمی توانند وارد محله شوند. تا کی 
محله بایستی به این وضعیت بماند؟ چرا اقدام اساسی برای 
این محله نمی شود؟ چرا تبعیض در حق این محله از بین 
نمی رود؟ محله ای که شــهدای زیادی را تقدیم انقلاب 
کرده است، بدلیل بی تدبیری مسئولان به این حال و روز 

افتاده است. 
  وعده های بی عمل انتخاباتی 

   برخــی از اهالی نیــز از وعده هایی مــی گویند که 
کاندیداهای مختلــف در زمان تبلیغات می گویند وپس 
از انتخاب شــدن به فراموشی سپرده می شود وبه همین 
دلیل هم محله با مشکلاتش همچنان تنها مانده و تغییری 
 نکرده اســت. آنها در زمان تبلیغــات انتخابات به محله 
مــی آیند و وعده های شــیرین برای رفع مشــکلات 
محله در حوزه های مختلف مــی دهند و بعد وعده ها 
 به فراموشی ســپرده می شود و اقدامی برای محله انجام 
نمی شود. شورای شــهر هم در ادوار مختلف هیچگونه 
اقدامی برای رفع مشــکلات محله نداشــتند وفقط یک 
مصوبه در مورد قیمت گذاری جهت سنددار کردن املاک 
داشتند که برای قشر محروم و مستمند محله، اجرای آن 
 با این قیمت گران غیرممکن است وبه همین دلیل در این 
سال ها نتوانستند برای خانه شــان سند بگیرند واز وام 
نوسازی بافت فرسوده استفاده نمایند. شورای شهر مصوبه 

عادلانه ای نداشت و این مصوبه فقط باعث ناامیدی اهالی 
از سنددار شدن املاک شان شده است.

  توزیع عادلانه خدمات در مناطق کم برخوردار 
با ورود دستگاه قضایی

  رئیــس کل دادگســتری هرمزگان از اجــرای طرح 
 کاهش گام به گام آســیب های اجتماعی در چهار محله 
کم برخــوردار شــهر بندرعباس با همکاری ســپاه و 
دیگر دســتگاه ها خبــر داد.علی صالحــی رئیس کل 
 دادگستری استان هرمزگان با همراهی فرمانده سپاه امام 
ســجاد »ع« و جمعی از مســئولین اجرایی و مدیران 
ادارات به منظور ارزیابی روند اجرای مصوبات شــورای 
پیشــگیری از وقوع جرم و مراحل اجرای طرح کاهش 
گام به گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار 

بندرعباس مــاه قبل به صورت ســرزده از محله کوی 
آیت الّل غفاری این شهرســتان بازدیــد کرد.رئیس کل 
دادگستری استان هرمزگان در جریان این بازدید ضمن 
دیدار با ساکنین و اهالی این محله در جریان آسیب های 
اجتماعی، مشــکلات خدمت رسانی به مردم و همچنین 
محرومیت های موجود قرار گرفت و دســتورات لازم 
را برای رفــع آنها صادر کرد.علی صالحی  در خصوص 
همکاری مشترک با دیگر دستگاه های مسئول به منظور 
خدمت رسانی با هدف کاهش آسیب های اجتماعی در 
محله کوی آیت الّل غفاری و دیگر محلات بندرعباس، 
اظهار داشــت: امروز با همکاری ســپاه امام سجاد»ع« 
 و مشــارکت همه دســتگاه ها طرح کاهش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در مناطق کم برخوردار شــهر 
بندرعبــاس با محوریــت چهار محله کــوی آیت الّل 
غفاری، کوی ملت ، اســلام آباد و محله چاهستانی ها 
آغاز و قرارگاه تحول این محلات راه اندازی شــد.وی 
خاطرنشــان کرد: در نتیجه ایجاد قرارگاه تحول محلات 
بندرعباس با همکاری دادگســتری اســتان و سپاه امام 
ســجاد)ع( و مشــارکت تمامی دســتگاه های اجرایی 
 و شــهرداری، ارگان های مرتبط مــی توانند در جهت 
 محرومیت زدایی و توانمندسازی این محلات کمک کنند تا 
برنامه های مشــترکی را به اجــرا بگذاریم.رئیس کل 

دادگستری اســتان هرمزگان تصریح کرد: طرح کاهش 
گام به گام آسیب های اجتماعی در محلات کم برخوردار 
 شــهر بندرعباس با هدف پیشــگیری از وقــوع جرم ، 
محرومیت زدایی و توزیع عادلانه خدمات در این مناطق 
اجرا می گردد و براساس آن ، طی برنامه زمانبندی شده 
یکساله ، با اختصاص مهلت سه ماهه برای بازآفرینی و 
توسعه زیرساخت ها و همچنین اصلاح نواقص موجود 
در هریــک از محلات ، در مجموع و در نهایت به چهار 
محله کم برخوردار شــهر بندرعباس خدمت رســانی 
خواهد شــد و ضمن کاهش آســیب های اجتماعی در 
این مناطــق ، گام های بلندی در جهت عمران و آبادانی 
هر محله و رفع مشکلات ســاکنین آن برداشته خواهد 
شد.وی در تشریح تدابیر پیشگیرانه اتخاذ شده به منظور 

اجرای طرح کاهش گام به گام آســیب های اجتماعی 
در مناطق کم برخــوردار و فعالیت های قرارگاه تحول 
 محلات چهارگانه شــهر بندرعباس نیز اظهار داشــت: 
 هم اندیشــی و تصمیم گیری به همــراه رصد عملکرد 
دســتگاه ها و ادارات متولی و نظارت بر اقدامات انجام 
 شــده در راســتای مصوبات و به منظــور بازآفرینی و 
محرومیت زدایــی از مأموریت های مهم قرارگاه تحول 
اجتماعی محلات اســت.رئیس کل دادگســتری استان 
هرمزگان در ادامه با اشاره به برخی آسیب های اجتماعی 
و جرائم مشهود در خیابان ها و کوچه های این محلات 
که موجب ســلب آسایش اهالی شــده است و تأکید بر 
این که هیچ  نقطه ای از شــهر بندرعبــاس نباید مأمن و 
جولانگاه مجرمان و خلافکاران و معتادان متجاهر شود، 
تصریح کرد: دستگاه قضایی به هیچ عنوان اجازه نمی دهد 
افرادی با ایجاد لانه های فســاد در منــازل و معابر، به 
 امنیت و آسایش مردم آســیب بزنند.وي در ادامه افزود: 
دســتگاه هــاي اجرایي و شــهرداری بایــد خدمات 
ویــژه حوزه خود را به ســاکنان ایــن محلات محروم 
ارائه کنند و بــا ایجاد امکانات فرهنگــي، اجتماعي و 
ورزشــي در این مناطــق از میزان آســیب ها بکاهند.

 صالحی با تعیین مهلت ســه ماهه برای مدیران متولی و 

دســتگاه های مربوطه تأکید کــرد: در صورت کوتاهي 
دســتگاه ها در امر خدمات رســاني به این محله ها و 
مناطق ، با عنایت به دســتورالعمل »نحوه مقابله با  ترک 
وظایــف قانونی مدیران و کارمندان«  ابلاغی از ســوی 
ریاســت محترم قوه قضائیه با متخلفین برخورد جدي 
خواهد شد.وی در ادامه، جامعه سالم را جامعه مبتنی بر 
اخلاق، معنویت، عدالت و عقلانیت توصیف کرد و گفت: 
باید با اجرای طرح های پیشگیرانه، به سوی شکل گیری 
جامعه ســالم حرکت کنیم و هیچ دستگاهی حق ندارد 
از انجام مسئولیت ها و وظایف خود در این مسیر سرباز 
بزند.صالحی همچنین از شهرداری بندرعباس خواست 
در راستای احقاق حقوق عامه ، عمل به وظایف قانونی 
و همچنین اجرای مصوبات شــورای پیشگیری از وقوع 
جرم استان هرمزگان نســبت به تأمین روشنایی و نور 
کافی در مناطق مختلف این محلات، تعیین تکلیف اسناد 
منازل ســاکنین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و املاک 
و انتقال مالکیت و صدور ســند به نام مالکین این منازل، 
تقسیم عادلانه منابع و امکانات، ایجاد پارکها ، فضای سبز 
و مبلمان مناســب و اصولی شهری طی مهلت سه ماهه 
 اقدام نماید.وی همچنین با گلایه از عدم نامگذاری برخی 
کوچه ها و معابر این محلات از شــهرداری بندرعباس 
خواست با عنایت به اینکه مردم شریف محله کوی آیت 
الّل غفاری بیش از چهل شــهید والامقام را تقدیم انقلاب 
اسلامی نموده اند، ظرف مدت ۱۰ روز ، تمامی  کوچه های 
این محله و دیگر محلات مورد بازدید قرار گرفته را به نام 
شهدا مزین و  نامگذاری نماید.صالحی همچنین دستورات 
لازم را جهت بررسی مطالبات مردم محله کوی آیت الّل 
غفاری به منظور رفع کمبودها و نارسایی های موجود در 
این محله صادر کرد و با تأکید بر لزوم بازســازی بافت 
فرسوده این محله ابراز داشت: محرومیت زدایی و کمک به 
خانواده هایی که نسبت به تأمین معیشت خود با مشکل رو 
به رو هستند ،ضرورتی اجتناب ناپذیر است.صالحی اضافه 
کرد: طرح جامعی از سوی دادگستری استان هرمزگان 
تهیه و به ادارات و دستگاه های اجرایی و دیگر متولیان  
ابلاغ شــده است که بر اساس آن، دستگاه های مربوطه 
اعم از شهرداری، ستاد اجرایی فرمان حضرت امام)ره(، 
بنیاد مستضعفان انقلاب اسلامی،سپاه،بنیاد مسکن انقلاب 
اسلامی، مسکن و شهرسازی و اداره کل صمت استان با 
محوریت دادگستری کل هرمزگان وظایفی را متقبل شوند 
و در اسرع وقت طی یک بازه زمانی سه ماهه مشکلات 
محلات کم برخوردار شهر بندرعباس را به گونه ای که 
در شأن مردم آن باشد حل و فصل نمایند که امیدواریم 
با اجرای کامل این طرح به زودی شاهد تحولی مهم در 

این محلات باشیم.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان، 
ایجاد اشتغال، کاهش فقر، توانمند سازی و ایجاد دسترسی 
آســان جهت اجرای مشــاغل کوچک و خانگی را از 
مهمترین محورها و اهداف طرح »کنترل آســیب های 
اجتماعی و جرایم در محلات محروم بندرعباس« برشمرد.
صالحی ، ساماندهی و بازسازی بافت فرسوده با استفاده 
از ظرفیت گروه های جهادی ،بازگشــایی معابر ، ایجاد 
اشتغال برای جوانان ساکن این محلات از طریق صدور 
جواز کسب و ارائه تسهیلات بانکی با مشارکت اتحادیه 
اصناف و سازمان فنی حرفه ای را از دیگر ویژگی های 
این طرح برشمرد.رئیس کل دادگستری استان هرمزگان 
همچنین با اشــاره به محورهای پیشگیرانه طرح تحول 
 محلات شــهر بندرعباس ، استقرار مراکز پلیس ، ایجاد 
گشــت های رضویون ، جمع آوری معتادان متجاهر و 
پاتــوق های آنها و پیش بینی نظام بازپروری هدفمند و 
 علمی برای این افراد را از دیگر خصوصیات طرح  کنترل 
آســیب های اجتماعی و جرایــم در محلات محروم 
بندرعباس عنوان کرد.عالی ترین مقام قضایی اســتان 
هرمزگان در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
اینکه طرح کنترل آســیب هــای اجتماعی و جرایم در 
محلات محروم و کم برخوردار بندرعباس با محوریت 
دادگستری اســتان و همکاری ســپاه امام سجاد)ع(، 
شهرداری بندرعباس و ســایر دستگاه های حمایتی و 
مقابله ای از ابتدای آبانماه آغاز شده است؛ افزود: هدف 
از اجرای این طرح ؛ شناســایی آسیب های اجتماعی 
محلات پر خطر و اتخاذ تدابیر مناســب جهت رفع آن 
از جمله اقدام به منظــور جمع آوری معتادین متجاهر،  
مقابله با سرقت، دستگیری اراذل و اوباش، فروشندگان 
مواد مخدر و مشــروبات الکلی، فروشــندگان سلاح 
غیر مجاز و برخورد با اعمــال غیر اخلاقی با رویکرد 
تحولی و افزایش ضریب امنیت محلات می باشد.رئیس 
شورای پیشگیری از وقوع جرم استان هرمزگان یادآور 
شــد: از ابتدای سال جاری بســط و گسترش فرهنگ 
پیشــگیری از وقوع جرم و کاهش آســیب های ناشی 
 از طلاق و ناهنجاری های اعتیاد، قتل، پرخاشــگری 
و ... به طور جدی در دستور کار دستگاه قضایی استان 
قرار گرفته است که همین موضوع منجر به امضای تفاهم 
نامه همکاری با سپاه امام سجاد)ع( تحت عنوان »طرح 
مصلحین خانواده« گردید.لازم به ذکر اســت در جریان 
این بازدید و در راستای اجرای طرح کاهش گام به گام 
آســیب های اجتماعی در محلات، دستورات فوری به 
منظور تخریب چند پاتوق و محل تجمع معتادین متجاهر، 
پلمب چند محل خرده فروشی موادمخدر ، جمع آوری 
 آنی معتادین متجاهر،  زیبا ســازی محله و جمع آوری

زباله های انباشــت شــده و روان آب فاضلاب، توزیع 
۲۰۰۰ بسته معیشــتی میان ساکنین ، تعمیر و بازسازی 
فــوری ۱۵ منزل مســکونی که نیاز فــوری به تعمیر 
داشــتند ، پلمب یکی از پاتوق های عرضه مشــروب 
 الکلی به همراه دستگیری عوامل جرم و تعطیلی تمامی 
ضایعاتی های محلــه کوی آیت الّل غفاری که علاوه بر 
فرســودگی و مخاطرات ایمنی، موجب ایجاد مزاحمت 

برای ساکنین محل شده بود صادر شد.

بحمدا... دستگاه قضایی در حوزه رفع مشکلات محلات حاشیه نشین اهتمام ویژه ای دارد

صالحی با تعیین مهلت سه ماهه برای مدیران متولی و دستگاه های مربوطه تأکید 
کرد: در صورت کوتاهي دستگاه ها در امر خدمات رساني به این محله ها و مناطق، 
با عنایت به دستورالعمل »نحوه مقابله با  ترک وظایف قانونی مدیران و کارمندان«  

ابلاغی از سوی ریاست محترم قوه قضائیه با متخلفین برخورد جدي خواهد شد

,,

علی زارعی/ دریا

daryaz           @gmail.com1359

مدیران مصوبات بازدید را اجرایی کنند

ساکنان محله آیت ا... غفاری بندرعباس همچنان دغدغه دارند


